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 ישיבת מועצה מן המניין  תמלול
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   שתתפים: מ 

 ראש העיר  -  מר ברוידא חיים 

 סגנית ראש העיר  -  גב' הוכברג ענבר 

 חבר מועצה   - מר עייאש לורן משה 

 חברת מועצה     -  ן  ה גב' דרורה כ 

 חבר מועצה  -   מר ארז ברט 

 חבר מועצה  -  מר רחמים שלום 

 חבר מועצה  -  מר גולדמן חיים 

 חברת מועצה  - גב' ויינטראוב רונית 

 חבר מועצה  -  סטל קרי מר ניר  

 חבר מועצה  -  מר רייזמן מיכאל 

 חברת מועצה  -  גב' ארז סגן איילת 

 חבר מועצה    -  מר אלוש אלי 

 חברת מועצה  -  גב' מיכל ברם 

 חבר מועצה  -   מר עמית צור 

 חברת מועצה  -  גב' מירב מאיר 

 חברת מועצה  -  גב' סלוצקי דבי 

 חברת מועצה  -   גב' שחר גלי 
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 חסרים: 

 חברת מועצה  -  יר אנה מנט פוז גב'  

 

  מוזמנים: 

 מנכ"ל העירייה  - מר אריאל הילדסהיימר 

 העירייה גזבר   -  מר יוסי מזרחי 

 מבקרת העירייה  -   גב' גלית פלג 

 היועצת המשפטית לעירייה    -  עו"ד תהילה סובל 

 יועצת משפטית  -  עו"ד אילנה בראף 

 

 

   על סדר היום:

 ראש העיר   –רה ודיווח סקי .1

 . 19.10.2021-, ו25.8.2021ום  של ישיבות מועצת העיר מי  וטוקוליםאישור פר .2

דיון בסעיפים רלוונטיים )עפ"י    –לזימון ישיבת מועצה   23.9.2021חברי מועצה מיום  10בקשת   .3

 המצ"ב(. 

 אישור מועצת העיר לנוהל חדש בנושא מתן מלגות לספורטאים מצטיינים. .4

 ננהבתאגיד מי רע  דירקטוריון חברי  אישור מינוי .5

קתי לבוגרים על הרצף  הקצאה לאלו"ט עבור מרכז תעסו   אישור מועצת העיר להארכת הסכם .6

 . 6האוטיסטי ברחוב השיזף 
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  –אישור מועצת העיר להארכת הוראת שעה )תיקון( חוק עזר לרעננה )שימור רחובות(, התש"ל  .7

1970 . 

של   .8 מחודשת  קליטה  על  העיר  מועצת  גיל  אישור  מעל  עירייה  שפרש70עובדת  מהעירייה,  ,  ה 

 . 4/2014והומניות בהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים  ות  לאור נסיבות מיוחד 

לצו    4מינוי מר חיים מלמן, מהנדס העיר הנכנס, כנציג העירייה ברשות הניקוז בהתאם לסעיף   .9

ומו של מר פרץ  , במק1960ניקוז(, התש"ך    –הניקוז וההגנה מפני שיטפונות )הקמת רשויות  

 העיר היוצא. אוסנברג, מהנדס 

לשי .10 העיר  מועצת  צאישור  במקרקעין  בעלות  תוכנית  נוי  מכוח  ,  416-0814228יבוריים 

 .  5קזן -430חלקה   6586, בגוש 876רע/מק/ 
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 ראש העיר –סקירה ודיווח . 1

 

המניין   מר חיים ברוידא:  מן  עיר  מועצת  המועצה,  ישיבת  את  פותח  אני  לפני  20219.11.טוב,   ,

ח מתחילים,  דבשאנחנו  כמה  לגבי  אתכם  לעדכן  לי  דברים  ריםשוב  וגם  הקורונה,  מצב  לגבי  גם   ,

 אחרים נוספים.  

 

 רק רגע, אולי ניתן לכולם להתרווח עוד שנייה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

במקום   מר חיים ברוידא:  שרעננה  פורסם  ימים,  מספר  לפני  ירוקה.  רעננה  הרמזור,  מבחינת 

התחלואהה ברמת  הערים  מבין  לציבו   ראשון  כבוד  תעודת  זאת  ההנמוכה.  של  ר  ותוצאה  רענני, 

 עם הנגיף.מהלכים רבים, שנעשו לאורך כל תקופת ההתמודדות 

בעיר   יש  לכל תושבי    30כיום,  אני מודה  זמן.  לאורך  חולים, אנחנו מקווים שהמגמה הזאת תישמר 

פה טוב, אז שמנו    יו טענות בפעם שעברה שלא רואיםהעיר, גם במצלמה הזאת, וגם במצלמה הזאת ה

 גם מצלמה.

דיין משקיעים משאבים רבים בהתמודדות עם האתגר הגדול של בלימת הקורונה. הסוגיה  מי שעולכל  

לליבי,   הסביבתית קרוב  הסביבתי  הנושא  בגלזגו.  שנערכה  האקלים  ועידת  עקב  רחב,  לדיון  עולה 

 . ו, בחשיבה וביישום אחר פתרונותרעננה עוסקת בהיערכות לאתגרים האל

הבא   לדור  להשאיר  מחויבים  התאנחנו  רעננה  יותר.  טובה  חיים  היוקרתית,  סביבת  לרשימה  קבלה 

לאחר   האנרגיה,  משרד  של  הסביבתי  במאיץ  חלק  שנוטלות  בישראל,  רשויות  של  והמצומצמת, 

שלנו, בתחום ההגנה   שהתברר שאנחנו עושים מהלכים לטובת הסביבה. זו הבעת אמון גדולה בעשייה

 על הסביבה.

בתחום רבים  פרויקטים  מובילים  ה  אנו  הרחבת  בעיקר  והקיימות,  הציבורי, הסביבה  במרחב  צל 
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-ית, הקמת משטחים פוטותוכנית אב עירונית לקידום שבילי אופניים, מעבר לתאורה חכמה וחסכונ

 על גגות מוסדות ציבור, מי שראה. אנרגיה ירוקה וולטאים ל

ל האוומיזמים  מיזוג  בתחום  אנרגטי  וניהול  העיר  במוסדות  פנים  ותאורת  תחבורה מתקיר  ניה, 

לצד מהפיכ זה  לרכבים חשמליים,  ועמדות טעינה  לפני מספר  שיתופית  לדרך  יצאנו  עמה  ת המחזור 

ברחבי   הקהילתיות  והגינות  הסביבתית  היחידה  עם  שנעשים  רבים  חינוכיים  ופרויקטים  חודשים, 

 העיר.

כדי ליצור    ום,ת כל המאמץ להמשיך להשקיע וליזה, היא שזו החובה שלנו לעשות אהשורה התחתונ

 סביבת חיים טובה יותר, ונקייה יותר.  

במלוא המרץ ומהפכת השירותים לתושב. התחלנו במיזם 'שירות  ברמה העירונית, אנחנו ממשיכים  

וחדות, שיש להן קושי לצאת  עד הבית', נציגים שלנו, עובדי עירייה, מגיעים לבתים של אוכלוסיות מי

ים, זה היעד, אנחנו מגיעים למטה התושבים שפונים אלינו,  ימ  יע למשרדי העירייה. בתוך שלושהולהג

 וכלוסיות של ניצולי שואה, עיוורים, נכים וחולים סיעודיים. מדובר בא

אישורי תושב,    ו... מגוון שירותים, כמו הסדרי תשלום,אנשי העירייה יגיעו, גם עם פירוט החשבונות,  

 ית למשרדי העירייה. אני גאה על כך. פיסברים נוספים שבעבר חייבו הגעה הנחות ארנונה וד

הרענני,  הציבור  מבני  אלפים  אליהם  שמשכו  בעיר,  הגדולים  ההמוניים  האירועים  את  לראות  נהדר 

הייתה   הילדים, ההצלחה  רוכבים בטריאתלון  אופן  גדולה,  פסטיבל הבירה, המרוץ המסורתי שבכל 

ובסדר מופתי ותודה לך מיכל, על  נת  ארגנים, הכול נעשה בצורה מאורגותודה לכל המשתתפים והמ

 תי שזה גם היה בטלוויזיה.הדרך שבה הדברים האלה נעשו, וראי

בהקשר זה, אני גם שמח לספר על אירוע חדש שנקיים בשלישי בדצמבר, אירוע רכיבה ראשון מסוגו,  

  15ה קילומטרים לילדים ולמשפחות,  שהתקיים בשלושה מסלולים, שמונ  טור רעננה, מרוץ אופניים 

אני בטוח שזה יהיה אירוע    ק"מ לרוכבים מקצועיים.  28קילומטרים לנוער ולמבוגרים, ומסלול של  

 מקסים, הפנינג שימשוך רבים אליו, ויהפוך אותו למסורת.

שיתופי של  גם  בסדרה  הרענני  הציבור  את  פוגשים  אנו  אלה,  חינוך,   בימים  שונים.  בנושאים  ציבור 

 וקהילה. חברה, תשתיות 
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זרים לאיסוף תובנות, קביעת סדרי עדיפויות עירוניים, והכול בשעה שאנו התושבים  עוהמפגשים עם  

מגבשים את תוכניות העבודה השנתיות שלנו כארגון. שיתוף הציבור, והצעת תוכניות הפיתוח השונות 

ן, מתוך תפיסה של דיאלוג  הנכו  פידבקעי, עוזרים לנו לקבל את הבאופן ישיר ובלתי אמצובשקיפות,  

 י ומטרה עירונית משותפת.הדד

זו   אני רוצה להודות למשנה לראש העיר, לגלי שחר, שקיימה השנה, זו השנה השנייה, אבל למעשה 

השלישית, בשנה שעברה הייתה את הקורונה, לא הצלחנו לעשות את זה בדרך שבה אנחנו רוצים, את  

התחבורה בעצמה, הייתה    שרתהדרכים. האירוע היה מרגש, גם    קס האזכרה השנתי להרוגי תאונותט

יא לא יכלה להגיע, אז היא שלחה לנו סרטון עם ברכות אמורה להגיע לכאן. מסיבות קואליציוניות ה

 על הפידבקים על הדברים האלה.

ן  ה למודעות גבוהה ברעננה, ועדיי נטלו באירוע הזה חלק משפחות שכולות, ונושא תאונות הדרכים זכ

בה והמשמעותית שאת עושה, ולא בכדי זכתה עיריית רעננה בפרס  חשוזוכה. גלי, תודה על העבודה ה

ן מטעם הרשות הלאומית לבטיחות בדרכים, יישר כוח גלי, ותודה רבה. עד כאן הדברים שלי, הראשו

 ואני נכנס לישיבה.  

 

 ך,  אוקיי, ברשות גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ון. סעיף ראש מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, רגע,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 סעיף ראשון.  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, ברשותך.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 סעיף ראשון.  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, זו ישיבה שזימנו, הקשבתי לך קשב רב, אנחנו רוצים להתייחס.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 סעיף ראשון.  ברוידא: מר חיים 

 

 מה קרה? כבר עכשיו התחלת?     :דוברת

 

 נשלח לך סדר יום.      :ברדו

 

 לא נשלח.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 19.10.2021-, ו25.8.2021פרוטוקולים של ישיבות מועצת העיר מיום  אישור . 2

 

, 19.10.2021-, ו.202125.8פרוטוקולים של ישיבות מועצת העיר מיום   אישור   מר חיים ברוידא: 

 ולים? שור הפרוטוקמי בעד אי

 

 רגע, סליחה, אני מבקש להפריד את ההצבעה.     :מר ניר קריסטל

 

 מי בעד? אין דבר כזה להפריד. מי בעד? מר חיים ברוידא: 

 

 חיים, אני באחד מהדיונים לא הייתי בארץ, אני לא יכול להצביע.    :מר ניר קריסטל

 



 לוגו חברת התמלול                    עיריית רעננה                                                                     
 9.11.2021מן המניין ישיבת מועצה 

 
 

 9 
 

 תצביע.  אז אל מר חיים ברוידא: 

 

 י מבקש להפריד.  ן אנולכ   :מר ניר קריסטל

 

 , מי בעד? 19.10-אוקיי, אנחנו מפרידים. ה ידא: מר חיים ברו

 

ה  גב' רונית ויינטראוב:  של  הפרוטוקול  את  מבקשת  אני  רגע,  שהיועצת  25.8-רגע,  מבקשת  אני   ,

ך להכניס את התיקון  המשפטית תוסיפי את ההבהרה, כי כידוע לך הייתה שם טעות משפטית, אז צרי

ההצב ההצבעובנושא  בנושא  חיים?  חיים.  והתברר ת,  עות,  השנייה,  ההצבעה  שאחרי  לנו  אמרת  את 

וזה לא בא לידי ביטוי, זה אחר כך הובהר בתום הישיבה. אז אם אפשר   שאחרי ההצבעה הראשונה,

   שאני מבקשת את זה? להוסיף נספח, אם זה בסדר, חיים? מקובל עליך

 

 מה שהיועצת המשפטית.   רוידא: מר חיים ב

 

 קיבלת.  : עו"ד תהילה סובל

 

 אוקיי, תודה רבה.   ינטראוב: נית ויגב' רו

 

כעיקרון, הפרוטוקול אמור לשקף את מה שהיה בישיבה, אוקיי? והפרוטוקול  : עו"ד תהילה סובל

 אכן משקף את מה שהיה בישיבה. 

 

 אוקיי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חלוקת,  ברים שהיו אחר כך, אין עליהם מד : עו"ד תהילה סובל
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 הם מתייחסים,  ל אב גב' רונית ויינטראוב: 

 

אפשר  : עו"ד תהילה סובל אי  הפרוטוקול,  אבל  כך,  אחר  היה  מה  פה  אצהיר  אני  רוצה,  את  אם 

 כרגע לשנות, כי זה מה שהיה. 

 

 ך, אם זה מקובל.  לא, לא לשנות חלילה, להוסיף כנספח את חוות הדעת של גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי.  : סובלעו"ד תהילה 

 

 להגיש לך,   אני יכול    :דובר

 

 מה אתה עושה?   : חיים גולדמןמר 

 

 מי זה?     :דובר

 

 סליחה, אני מבקש להוציא אותו מהחדר.   : חיים גולדמןמר 

 

ה  מר חיים ברוידא:  של  הפרוטוקול  אישור  בעד  מי  חבר'ה,  ה  ?19.10.2021-אוקיי,  בעד   -מי 

 ? אוקיי, עבר,  25.8.2021

 

 . 25.8-ה אני לא נכלל בהצבעה שללא אוקיי, לא ספרתם.    :ריסטליר קמר נ

 

 מי נגד? מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 
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 . 25.8-אני לא נכלל בהצבעה של ה   :מר ניר קריסטל

 

 אז לא נכללת, בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 
 החלטה: 

-, ו25.8.2021ת העיר מיום   פרוטוקולים של ישיבות מועצשור  על אימועצת העיר החליטה פה אחד  

202119.10. 

 
דיון בסעיפים רלוונטיים )עפ"י   –לזימון ישיבת מועצה  23.9.2021חברי מועצה מיום  10בקשת . 3

 המצ"ב(.

 

  –לזימון ישיבת מועצה    23.9.21בקשה של עשרה חברי מועצה מיום    –  3סעיף   מר חיים ברוידא: 

 . ים רלוונטיים על פי המצורף בזהדיון בסעיפ

 

 מינוי סגנים לראש העירייה. 1

 

 אבקש מהיועצת המשפטית לעירייה להתייחס.  – 1לגבי סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

ח  1בסעיף   : עו"ד תהילה סובל של  כסגנית  המינוי  ביטול  נושא  עלה  ענבר  לדרישה,  המועצה  ברת 

נפרדת, מיוחדת,  ובר בעצם על הצורך לעשות ישיבהגם כמו שמופיע, אגב, בדרישה עצמה, מדהוכברג. 

 דבר באמת מתבקש, ולכן אין אפשרות כרגע לדון.  שה לדבר הזה, ככל

 

 אין בעיה,    :מר ניר קריסטל
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 אנחנו עוברים לסעיף,   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, חיים,    :מר ניר קריסטל

 

 .  2עוברים לסעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 ית,  את עמדתה של היועצת המשפט בליםאנחנו מק  : ארז ברטמר 

 

 .  2ים לסעיף אנחנו עובר מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, רגע,  : מר מיכאל רייזמן

 )מדברים ביחד(  

 אנחנו מקבלים את עמדתה של היועצת המשפטית לעירייה,   : ארז ברטמר 

 

 ועדת הנחות בארנונה, חברים, בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 ין דמוקרטי חשוב, להתייחס, חיים. זה משקף פה ענימותר לנו   : ארז ברטמר 

 

 בבקשה.  א: מר חיים ברויד

 

 עשרה חברי מועצה... זה משקף עניין דמוקרטי חשוב, לא פרוצדוראלי, של   : ארז ברטמר 

 )מדברים ביחד(  

 חיים, בבקשה, אנחנו רוצים שזה יעבור, חיים,   גב' רונית ויינטראוב: 
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  אני מבקש, מר חיים ברוידא: 

 

 ביר את זה.  ו להעתן לנ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מבקש לא לשבת על הראש של היועצת המשפטית . : מר חיים ברוידא

 

 אוקיי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי שרוצה,  מר חיים ברוידא: 

 

 איך אתה רוצה שנעביר?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי שרוצה, שיעביר את הדפים.  מר חיים ברוידא: 

 

 השולחן? את? דרך בצורה כז גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אכן, כן.  : מר חיים ברוידא

 

 מה שתגיד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בבקשה, מה שאנחנו אומרים,   : ארז ברטמר 

 

 ארז, תעביר לה דרך השולחן.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 בבקשה, ארז.  מר חיים ברוידא: 

 

 ת לעירייה. לים את העמדה של היועצת המשפטיאנחנו בוודאות מקב  : ארז ברטמר 

 

 . רבה תודה מר חיים ברוידא: 

 

 ומבחינה פרוצדוראלית מבינים שאי אפשר לקיים עכשיו דיון.   : ארז ברטמר 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

מה שלא סותר את העניין המהותי, שרוב חברי המועצה מבקשים לשנות את   : ארז ברטמר 

   גנית ראש עיר, זה עניין מהותי,מינויה של ענבר לס

 

 טוב.  מר חיים ברוידא: 

 

עכשיו   : טבר ארזמר  מגישים  אנחנו  פרוצדוראלי,  ובעניין  פרוצדוראלית,  בעיה  איתו  יש 

 בקשה חדשה, לדיון חדש, שיערך בשבעה ימים הקרובים. 

 

 אין שום בעיה.  תגישו בבקשה,  מר חיים ברוידא: 

 

להעבי  : ארז ברטמר  צריך  השולואם  דרך  מסודרת  בצורה  זה  את  מחברי  ר  מבקש  אני  חן, 

 את זה בצורה מסודרת לראש העיר.  בירהמועצה להע
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 אוקיי. חיים, ברשותך, אני ממש מבקשת, שנייה, תעבירו ובינתיים,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 . 2סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 . 2יש לי בקשה אליך לפני סעיף  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן?  ר חיים ברוידא: מ

 

של הסקירה, אנחנו מכבדים אותך תווכחנו מתי העיתוי  קודם כל, אנחנו לא ה אוב: ת ויינטרגב' רוני

 כראש עיר, ולא,  

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

והקשבנו, ואני גם רוצה להודות לך על הסקירה. אני מבקשת, היות וזו ישיבה   גב' רונית ויינטראוב: 

   ש לי את הזכות לומר כמה מילים., ישאנחנו זימנו

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני מבקשת שתאשר.   ת ויינטראוב: רוניגב' 

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 תודה, ואני מעריכה, ואני מקווה שהישיבה הזאת תתנהל ברוח זאת,   גב' רונית ויינטראוב: 
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 יש לי שאלה,  : חיים גולדמןמר 

 

 נייה, ש גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תר לה?  מן מוכמה ז : חיים גולדמןמר 

 

 ייה, אבל אני מציעה,  נש : עו"ד תהילה סובל

 

 לא, תני לי בבקשה, ואני אעשה את זה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין ספק שמגיעה לך זכות דיבור, אבל בהתאם לכל נושא, כרגע,  : עו"ד תהילה סובל

 

 ה. בפתח הישיבה, אז אני אעשה את זברור, אבל כרגע זה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ר, ראש העיר!  עת, ראש העיאני מבקש לד : חיים גולדמןמר 

 

 זה מתייחס לסדר היום, זה מתייחס לישיבה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מבקש לדעת כמה זמן יש לכל חבר מועצה לדבר,   : חיים גולדמןמר 

 

 רגע שנייה,  מר חיים ברוידא: 

 

 אני מבקש לדעת כמה זמן יש.  : חיים גולדמןמר 
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 חמש דקות.  : עו"ד תהילה סובל

 

 חמש דקות.  : חיים גולדמןמר 

 

 אוקיי, אני אדבר דקה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מבקש גם למדוד זמן,   : חיים גולדמןמר 

 

 ברשותך,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מודד זמן.   מר חיים ברוידא: 

 

 שתדל.  י אשתיים, אנ -יכול למדוד לי דקה בוא, בשביל האווירה הטובה, אתהו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בבקשה. אווירה טובה תהיה.  מר חיים ברוידא: 

 

לנו   גב' רונית ויינטראוב:  זו לאחר מאבק, מאבק שנועד לאפשר  נעשה הכול. הגענו לישיבה  אוקיי, 

לר עומדים  החוק  שמכוח  בכלים  וכנבחרים  כנבחרות  ולהיעזר  השליחות  לפעול  במילוי  שותנו 

 . זו אינה ישיבה שגרתית, הציבורית

 

 רונית, אני מפסיק אותך.   דא: ם ברוימר חיי

 

 היא מתקיימת מול עינו הפקוחה  של בית המשפט,   גב' רונית ויינטראוב: 
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 רונית, אני מפסיק אותך,   מר חיים ברוידא: 

 

 הפתוחה והמחייבתותחת המטריה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הוועדות העירוניותאישור מועצת העיר לעדכון הרכב . 2

 ה ות בארנונ ועדת הנח – 2.1

 

 ועדת הנחות,  רונית, פעם ראשונה, אני מבקש ממך,   מר חיים ברוידא: 

 

 של פסק הדין שנתן שופט בישראל.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

ביקשת מר חיים ברוידא:  שלישית  פעם  ממך.  מבקש  אני  מבקש  אני  שנייה  ועדת  פעם  ממך.  י 

 ס. ייחהיועצת המשפטית של העירייה להתהנחות, אני מבקש מ

 

 רגע, שנייה, קודם כל רונית צריכה להציג את הבקשה. : עו"ד תהילה סובל

 

 אבל היא לא המציגה, היא לא מציגה.  מר חיים ברוידא: 

 

 היא צריכה להציג בבקשה את הנושא, של ועדת הנחות.  : עו"ד תהילה סובל

 

 קדימה.  ברוידא:  מר חיים

 

 את הפה.   אתם אפשרתם לראש העיר לסתום לה  :מר אלי אלוש
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 הכול בסדר.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 אפשרתם לסתום לה את הפה.   מר אלי אלוש:

 

 כן, קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

   היא לא מדברת לעניין. גב' ענבר הוכברג: 

 

 בסדר. אישור,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 היא תגיד מה שהיא רוצה.   :ושמר אלי אל

 

 בוא נראה.  : ענבר הוכברג גב'

 

 אישור מועצת העיר לעדכון הרכב הוועדות העירוניות כמפורט להלן,   רונית ויינטראוב: ' גב

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

ועדת הנחות בארנונה, מינוי חבר המועצה עורך הדין אלי אלוש, כיושב ראש   גב' רונית ויינטראוב: 

ראש הוועדה. אני מבקשת  שב  ים גולדמן, אשר שימש עד כה כיווועדה במקומו של חבר המועצה חיה

 להעלות את זה להצבעה.  

 

 אוקיי, אני,  : עו"ד תהילה סובל
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 אוקיי, תהילה בבקשה להסביר.  מר חיים ברוידא: 

 

הסיעה  : עו"ד תהילה סובל לעמדת  בניגוד  עומדת  היא  שכן  חוקית,  אינה  הדרישה  ,  לטעמי 

 הרשימה המאוחדת. 

על הסיעה, את מי היא תמנה כנציגה בוועדה,    ועצה אינה יכולה לכפותהפסוקה, המ  בהתאם להלכה

 ות זו שמורה לסיעה בלבד. זכ

 

 שמענו את זה.   :מר אלי אלוש

 

 אנחנו עוברים,  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל עדיין אנחנו מבקשים להצביע.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ועדת ביטחון.    דא: מר חיים ברוי

 

 את זה להצבעה.  אנחנו מבקשים להעלות  ב: ויינטראו גב' רונית

 

 הוועדה לרישוי עסקים.   מר חיים ברוידא: 

 

 אוקיי, מי בעד?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ההצעה,  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים ביחד(  
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 רונית, הוועדה לרישוי עסקים.  מר חיים ברוידא: 

 

 יע!  ! נצביע. להצביע! להצביע! להצבביעני! אנחנו נצביע! לא, אנחנו נצאדו  :מר אלי אלוש

 

 חיים, חיים, חיים,   : חיים גולדמןמר 

 

 גברת, אנחנו נצביע.    :מר אלי אלוש

 

 אני מבקשת חוות דעת נוגדת.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שמענו את חוות הדעת, אנחנו נצביע.   :מר אלי אלוש

 

ה  תהיה מקובלת, תעשי מה שאת רוצ  נו רוצים להצביע, אם התשובה לאאנח : מר מיכאל רייזמן

 ם זה, שתצא עתירה נגד זה. ע

 

 אני יושב ראש...   מר חיים ברוידא: 

 

 תהילה, את חייבת לאשר לנו להצביע.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תהילה, דברי.   מר חיים ברוידא: 

 

פ : ענבר הוכברג גב' שאתם  הסמכות  היא  לדבר,  לה  אות תנו  תכבדו  אז  נכון?  אליה,  ה  ונים 

 לפחות, זה המינימום.  
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 היא היועצת המשפטית, היא צריכה לייעץ.    :לושמר אלי א

 

 זה לא אתם.  כבדו אותה, היא הסמכות המשפטית פה להחליט, נכון? : ענבר הוכברג גב'

 

 רגע, זה על הנחות בארנונה, אנחנו דורשים הצבעה.     :מר ניר קריסטל

 

 תהילה, בבקשה.   רוידא: מר חיים ב

 

 אנחנו נזכיר שאנחנו,    :אלוש מר אלי

 

 הוועדה לרישוי עסקים. 2.2

 

 אנחנו לא, אנחנו בוועדה לרישוי עסקים.  מר חיים ברוידא: 

 

   יש פה אנשים שיכולים להיות פה תחת...  :מר אלי אלוש

 

 אנחנו בוועדה לרישוי עסקים.  מר חיים ברוידא: 

 

 חנו רוצים להצביע.  אנ : מר מיכאל רייזמן

 

 בוועדה לרישוי עסקים.   רוידא: מר חיים ב

 

 רוצים להצביע.   : יכאל רייזמןמ מר
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 ... לא חוקי, גם בוועדה לרישוי עסקים... גם...  : עו"ד תהילה סובל

 

 תהילה, תהילה, תהילה,   : מר מיכאל רייזמן

 

 , ועדת ביטחון.  3סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

   ביע., את צריכה לתת את האפשרות להצתהילה : מר מיכאל רייזמן

 )מדברים ביחד(  

 מה זה הצעקות האלה? מה זה הצעקות האלה?   : כברגענבר הו גב'

 

 לא, את חייבת לתת את האפשרות להצביע.   : מר מיכאל רייזמן

 

 תחזרי על הדברים שלך.   מר חיים ברוידא: 

 

לרישו : עו"ד תהילה סובל הוועדה  על  חוזרת  אני  פעם,  עוד  אינה  אני  הדרישה  לטעמי,  עסקים.  י 

הסיעה, בהתאם להלכה הפסוקה, המועצה אינה יכולה לכפות    מדתוקית, שכן היא עומדת בניגוד לעח

 את מי היא תמנה לייצגה בוועדה, זכות זו שמורה לסיעה.על הסיעה 

ע בעקרון לסיעה, לפיכך מינוי של חבר נוסף, מאותה הסיעה, פוג  מעבר לכך, בוועדה הזו, יש כבר ייצוג

 הייצוג היחסי.  

 

 ונה, רוני, ועדת מכרזים.  ועדת מכרזים. פעם ראש, 4תודה תהילה. סעיף  ברוידא: יים מר ח

 

 לא, לא, לא, לא. תהילה,    :מר אלי אלוש
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 אני מזכירה שיש כאן פסק דין. כל הנושאים עומדים,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נצביע.  שמענו את חוות דעתה, ואנחנו  :מר אלי אלוש

 

 צה להתייחס? תתייחס. רו אתה מר חיים ברוידא: 

 

 יפה.   :אלושמר אלי 

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אחד אני אתחיל עוד לפני, הברדק הזה לא מכובד.     :מר ניר קריסטל

 

 תכבדו.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מבזה את בית המשפט.   :מר אלי אלוש

 

 בר, ואתם תתנו לי לדבר כולכם.  אתם תתנו לי לד   :מר ניר קריסטל

 

 יאללה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אלי, אל תאיים עלייה.     :דוברת

 

 הוא לא מאיים עליי.  : ענבר הוכברג גב'
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 הסיטואציה הזאת היא לא לכבודה של... חברים, ענבר,    :מר ניר קריסטל

 

 יש לך! אל תאיים עליה! תתבי אל תאיים עליה! אל תאיים עליה! מר חיים ברוידא: 

 

 ת משפט עכשיו. יזיון ביאתה בב  :מר אלי אלוש

 

 תתבייש לך.  ברוידא: מר חיים 

 

 אתה מבזה את בית המשפט.   :מר אלי אלוש

 

 תתבייש לך אלי. אני רוצה שזה ירשם עכשיו, שירשם עכשיו,  מר חיים ברוידא: 

 

 שירשם בפרוטוקול, שראש העיר מבזה את בית המשפט.   :מר אלי אלוש

 

שירשם   חיים ברוידא:  מר רוצה  בפרוטוקולאני  העירעכשיו  מועצת  שחבר  איים   ,  אלוש,  אלי 

 ברגע זה...

 

 הוא לא איים על אף אחד.     :מר ניר קריסטל

 )מדברים ביחד(  

 אנחנו ממשיכים הלאה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מבזה את בית המשפט.   :מר אלי אלוש
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 אנחנו בוועדה ביטחון.   לעניין.דבר רק לעניין, דבר  מר חיים ברוידא: 

 

 נחות לארנונה. אנחנו בוועדת ה   :מר ניר קריסטל

 

   לא, לא, לא. מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא תגיד! אנחנו לא שואלים אותך בכלל!   :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 לא!    :מר ניר קריסטל

 

 אבל אנחנו לא שואלים אותך!  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 אריאל, אריאל תעצור,     :מר ניר קריסטל

 

 תורידי את האצבע,   וידא: ים ברמר חי

 

 אריאל תעצור! לך אני ממליץ באמת לעצור.     :יר קריסטלנ מר

 

 תהילה, יש לנו עוד...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני רוצה להתייחס לוועדת הארנונה,    :מר ניר קריסטל

 

מספר   מר חיים ברוידא:  סעיף  מכרזים,  רוני4ועדת  להתייח.  ממך  מבקש  ראשונה  פעם  ס,  ת, 

 רונית. 
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 אני לא שומעת כלום.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 פעם שנייה, פעם שלישית. אני עובר לסעיף הבא.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא יכול לעבור.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

נחזיר   :מר ניר קריסטל המשפט,  לבית  הדיון  את  להחזיר  רוצים  אתם  מצטער,  לבית    אני 

 ,   י להתייחס לועדת הנחות בארנונההמשפט. חברים, אני ביקשת

 

 לא, לוועדת מכרזים.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא יכול לדלג.     :מר ניר קריסטל

 

 ועדת ביטחון.      :דובר

 

 מה זה ועדת מכרזים? בוא תעבור עוד עמוד, סליחה. יש עוד נושא...   :מר ניר קריסטל

 )מדברים ביחד(  

 ה.  אנחנו ממשיכים הלא יים ברוידא: מר ח

 

 , ר, סליחה רגע תעצור, תעצו   :מר ניר קריסטל

 

 ועדת מכרזים, תתייחס בבקשה.  מר חיים ברוידא: 
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 אני מתייחס כרגע לוועדת הנחות בארנונה,     :מר ניר קריסטל

 

 ועדת מכרזים, עברנו, ועדת מכרזים.  מר חיים ברוידא: 

 

 הדקה הראשונה, ומבקש להתייחס.  אני מצביע מ   :מר ניר קריסטל

 

 בעת קודם.  אתה לא הצ :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 אתה לא הצבעת.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתם לא יכולים,     :מר ניר קריסטל

 

 ועדת ביטחון.   מר חיים ברוידא: 

 

 חיים, חיים,    :מר ניר קריסטל

 

 מכרזים.   אבל זה לא הדיון, ניר, הדיון הוא ועדת :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

ק, כי אתם תגיעו איתנו לבית משפט, , אני מציע שתסבירי להם את החולנהאי   :מר ניר קריסטל

  גיעו לביזיון בית משפט. ות

 

 אתה לא יכול למנוע מאיתנו להצביע.   :מר אלי אלוש

 

 אין שום בעיה.   מר חיים ברוידא: 
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יבתם בבית המשפט שתאפשרו  אתם תגיעו על ביזיון בית משפט, אתם התחי   :מר ניר קריסטל

 התחייבתם לזה בבית המשפט!  תם ואני מבקש להתייחס לסעיפים. א לדון,

 

 תהילה, את גם היועצת המשפטית של כל השולחן הזה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ... צריך לאפשר לדון.   : עו"ד תהילה סובל

 

אני רוצה לדבר על ארנונה.    לא יכול להיות שהוא יגיד לי תדבר על המכרזים!   :מר ניר קריסטל

...  

 

 ברנו למכרזים. מכרזים.  עם הארנונה, עלא... סיימנו  מר חיים ברוידא: 

 

 אני מציע שתסבירו לראש העיר את החוק.     :מר ניר קריסטל

 

 מכרזים.  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אני ביקשתי שיסבירו לך את החוק.     :מר ניר קריסטל

 

 צטער. עברנו את הסעיף הזה, אני מבר. דיבר, די מר חיים ברוידא: 

 

 זה.  את הסעיף הלא עברנו    :מר ניר קריסטל

 

 עברנו את הסעיף.   מר חיים ברוידא: 
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 לא עברנו את הסעיף!     :מר ניר קריסטל

 

חושב     :גב' דבי סלוצקי של  אתה  ה...  כל  את  תדרוס  אתה  העיר?  את  תנהל  דורסנית  שבצורה 

 המועצה? 

 

 אני לא שומעת מה אתה אומר.  : גב' רונית ויינטראוב

 

 ית,  עיה פה היא עקרונתעצרו בבקשה, הב   :מר ניר קריסטל

 

 תהילה, בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא יכול להיות, לא יכול להיות,    :מר ניר קריסטל

 

 מי שידבר, אני לא רוצה שידבר,  מר חיים ברוידא: 

 

  לא יכול להיות, אדוני ראש העיר,   :מר ניר קריסטל

 

 כן?  מר חיים ברוידא: 

 

ל   :ריסטליר קמר נ שאתה  להיות  יכול  המועצה  לא  לחברי  מאפשר  לנושאים א  להתייחס 

גופה. הנושאים האלה מופיעים כאן, זכותנו החוקית להתייחס לכל אחד מהנושאים.   שמופיעים פה 

 יחס. ועובר לנושא הבא, עדיין לא אומר שאני מציתי את זכותי להתי 1,2,3זה שאתה סופר 
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 לענות לך.  רוצה  אז אני מר חיים ברוידא: 

 

 ואני, שנייה, תן לי רק ברשותך להשלים את דבריי.     :מר ניר קריסטל

 

 כן?  מר חיים ברוידא: 

 

 והדבר השני, אני רוצה להזכיר לכבודו,     :מר ניר קריסטל

 

 כן?  מר חיים ברוידא: 

 

שאתם     :מר ניר קריסטל המשפט,  בבית  התחייבתם  הנושאים  שאתם  בכל  לדון  תאפשרו 

 עצת המשפטית, היוים פה. שמענו את חוות דעתה של שנמצא

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 ואנחנו מכבדים אותה, ועדיין אנחנו מבקשים להעלות את הנושא להצבעה.     :מר ניר קריסטל

 

 אתה רוצה להעלות להצבעה דבר, סליחה, אתה רוצה,     :דובר

 

 רוצה לעבור על החוק!  לא חוקי! זה לא חוקי! אתה  :מר הילדסהיי  אריאל מר 

 

 , אתם עברתם על החוק, לא אנחנו.  ריאלא    :דובר

 

 זה לא חוקי.  מר חיים ברוידא: 
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 אתה מדבר על לא חוקי?   :מר אלי אלוש

 

 אני לא מבין, ניר, תקשיב לי שנייה, עמדת היועמ"שית היא שזה לא חוקית.   : חיים גולדמןמר 

 

 עדיין,    :קריסטלמר ניר 

 

 וקי? אתה רוצה להצביע על דבר לא ח : דמןחיים גולמר 

 

 פסק דין שפירא,    :מר אלי אלוש

 

 מה זה לעניין? מה זה רוצה להצביע?  : חיים גולדמןמר 

 

רגע, אני מבקשת את התייחסותן של היועצות המשפטיות, שתיים, לגבי נושא   גב' רונית ויינטראוב: 

 ההצבעה. 

 

 הן התייחסו כבר.  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 אני, אני,  מר חיים ברוידא: 

 

לא, בנושא ההצבעה, אתה טועה ואתה מטעה. אנחנו לא רוצים להגיע לטענת  ת ויינטראוב: רוניגב' 

 ביזוי. 

 

 תקשיבי, אני לא משחק בנדמה לי, לא מצביע על משהו לא חוקי, זה הכול.   מר חיים ברוידא: 
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 הצבעת על משהו לא חוקי. אתה  : מר מיכאל רייזמן

 

 קיבלת תשובה,   ברוידא: יים מר ח

 

 אוקיי, אז אני רוצה לשמוע את היועצת,  ויינטראוב: ונית גב' ר

 

 ועדת מכרזים, רונית.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני הולך.   :מר ניר קריסטל

 

 עמדה בסעיף?  חוות הדעת, את אומרת שזה כן חוקי להצביע בניגוד ל : ענבר הוכברג גב'

 

 ת זה להצביע כרגע. י מבקשמה שאנ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בניגוד לחוק! בניגוד לחוק!     :דובר

 

 זו לא עמדת הסיעה, על מה להצביע?  : ענבר הוכברג גב'

 

 אז מה, את רוצה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ר : ענבר הוכברג גב' אתם  כי  חוקי  לא  שהוא  משהו  לעשות  ניר.  החוק,  את  יודע  וצים אתה 

 להצביע?

 )מדברים ביחד(  
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 המשפטיות.  אתן היועצות  ' רונית ויינטראוב: בג

 

 אנחנו רוצים להתקדם, יש לנו אירועים הערב.    גב' דרורה כהן: 

 

 פעם ראשונה, ועדת מכרזים...  מר חיים ברוידא: 

 

 מה הבעיה ברישוי עסקים?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 היא הסבירה.  היא הסבירה,  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 אני לא.   אריאל, אתה מצליח לשמוע משהו? כי   :מר ניר קריסטל

 

 אני שומע כל מילה.   :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 אבל אריאל, אתה צריך לא לדבר עכשיו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

עסקים   : עו"ד תהילה סובל לעמדת    –רישוי  בניגוד  עומדת  והיא  מאחר  חוקית,  אינה  הדרישה 

יא תמנה לייצגה י הינה יכולה לכפות על הסיעה את מבהתאם להלכה הפסוקה, המועצה א  הסיעה.

 בוועדה. זכות זו שמורה לסיעה. 

 

 אנחנו רוצים להצביע.    :מר אלי אלוש

 

 על מה?  : חיים גולדמןמר 
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 את מסרבת לאפשר לנו להצביע? אני שואל.    :מר אלי אלוש

 

 אלי, שקט.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 להצביע? את מסרבת לתת לנו   :אלי אלוש מר

 

 רב. אני מס מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מסרב? תודה.    :מר אלי אלוש

 

 שמענו, אוקיי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ראש העיר, בעצתה של היועצת המשפטית סירב לאפשר לנו להצביע.    :מר אלי אלוש

 )מדברים ביחד(  

 הרישוי.   אנחנו בוועדת גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ת בניגוד לעמדת הסיעה. רישה אינה חוקית, מפני שהיא עומדדה : עו"ד תהילה סובל

 

 איזו סיעה?   :מר אלי אלוש

 

על   : עו"ד תהילה סובל לכפות  יכולה  אינה  המועצה  הפסוקה,  להלכה  בהתאם  ברעננה.  חיים 

 הסיעה את מי היא תמנה לייצגה בוועדה. זכות זו שמורה לסיעה. 
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 ת המכרזיםועד. 2.4

 

 ועדת מכרזים.   – 4 יףסע מר חיים ברוידא: 

 

 אוקיי.  ויינטראוב: גב' רונית 

 

 רונית, בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

מיכאל   גב' רונית ויינטראוב:  המועצה  חבר  מינוי  המכרזים,  ועדת  רגע,  כך.  אחר  לזה  נחזור  ניר, 

א כהן,  אילן  המועצה  חבר  של  במקומו  הוועדה,  ראש  כיושב  ראש רייזמן  כיושב  כה  עד  שימש  שר 

 ה. הוועד

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

סיעת   : תהילה סובל "דעו הסיעה,  לעמדת  בניגוד  עומדת  היא  שכן  חוקית,  אינה  הדרישה  לטעמי 

לייצגה   תמנה  היא  מי  את  הסיעה  על  לכפות  יכולה  אינה  המועצה  הפסוקה,  להלכה  בהתאם  לב. 

 בוועדה. 

 

  אוקיי, גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ... סליחה. רקע, ואל תדברי איתי על שמיע רעשיתפסיקי לה : ענבר הוכברג גב'

 

 אני רוצה להעיר משהו.   : מר מיכאל רייזמן
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 אוקיי, בבקשה.   : חיים גולדמןמר 

 

ב : מר מיכאל רייזמן . לכבוד מר חיים ברוידא ראש עיריית 31.8.2021-הגיע אליי מכתב, שנכתב 

 יעתבעקבות ההצבעה נגד עמדת רוב ס  המועצה מיכאל רייזמן מסיעת לב,פרישת חבר     -רעננה, הנדון  

 .25.8.2021-לב בישיבת המועצה ה

  125לפקודת העיריות, סעיף    2000תש"ס    93, תיקון מספר  1992  –, תשנ"ב  46בהתאם לתיקון מספר  

מ  –א'   על  הסיעה,  עמדת  כנגד  הצביע  רייזמן  שמיכאל  לכך  ליבך  תשומת  את  להסב  רוצות  ינוי  אנו 

יעת לב, שהצביעה בעד מינוי, ובכך  ב סרג, מסיעת לב, בניגוד לעמדת רוסגנית ראש העיר ענבר הוכב

ש מהסיעה. אם אני פורש מהסיעה, אז אני יכול עכשיו להציג את נחשב על פי פקודת העיריות לפור

 מועמדותי.

 

 הוכרז עליך? הוכרזת כפורש מסיעה?  : עו"ד תהילה סובל

 

 הנה. הם אמרו,   : מר מיכאל רייזמן

 

 ך! לא לא לא, אתה מכיר את ההלי : כברגענבר הו גב'

 

 הם הודיעו לי,   גב' מירב מאיר: 

 

את   : ענבר הוכברג גב' גם  ההליך,  את  מכיר  אתה  מיכאל,  תערבב  אל  ההליך!  את  מכיר  אתה 

 מכירה. 

 

העירייה? : עו"ד תהילה סובל מראש  קיבלת...  אתה  העירייה,  ראש  בידי  נקבעת  אתה    פרישה 
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 קיבלת? 

 

 שאלה, שאלה,  : מר מיכאל רייזמן

 

 זומן.  ן גם, הוא הוא זומ    :דובר

 

 שאלה, שאלה,  : מר מיכאל רייזמן

 

 זומן ולא הגעת .      :דובר

 

 זומן ולא הגעת, ומשכנו את זה בחזרה.  : עו"ד תהילה סובל

 

 רגע, אם זה נמשך בחזרה,   : מר מיכאל רייזמן

 

 על החוק בכל סעיף, באמת.  אי אפשר לעבור     :דובר

 

 ראוי שאני אקבל מכתב,    זרה, אני חושב שהיהאם הדבר הזה נמשך ח : אל רייזמןמיכמר 

 

 קיבלת. קיבלת זימון ולא הגעת.     :דובר

 

לי. הייתי צריך לקבל מכתב שזה נמשך. אם לא   : מר מיכאל רייזמן מן הראוי, אתה לא מקשיב 

 לא מבין.   קיבלתי מכתב שמשכו את זה, אז אני

 

 ה אני צריכה... למה? זה משהו שלא בא לעולם, אז למ : עו"ד תהילה סובל
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 רגע, מה זאת אומרת לא הגיע לעולם?  : מר מיכאל רייזמן

 

 על ידי ראש המועצה.  דבר הפרישה אינו נקבע  : עו"ד תהילה סובל

 

 אלא?  : מר מיכאל רייזמן

 

 העירייה, אוקיי?   : עו"ד תהילה סובל

 

 אל מי? על ידי...?   : רייזמן מר מיכאל

 

 דבר הפרישה,   : עו"ד תהילה סובל

 

 אוקיי.  : מיכאל רייזמן רמ

 

 לא נקבע על ידי ראש העירייה.  : עו"ד תהילה סובל

 

 אתה זומנת אליי, לא הגעת אליי.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא עובד אצלך, זומנת אליי,  : מר מיכאל רייזמן

 

 ודאי,  מר חיים ברוידא: 

 

 החוק.   יש חוק, זה :הילדסהיימר  אריאל  מר
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 אצלך.   לא עובדאני גם  מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא עובד בשביל להיות מזומן. : מר מיכאל רייזמן

 

 , רונית, בבקשה, ועדת חינוך.  5אוקיי, סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, הוא לא סיים, אתה לא יכול, יש פה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רונית, ועדת חינוך.   ברוידא: מר חיים 

 

לב היועצות המשפטיות, כן? כי היועץ  צה להסב את תשומת  רגע, רגע, אני רו   :מר ניר קריסטל

, פורסם בנבו  המשפטי שלנו שלח לי כרגע, ויפים הם דברי בית המשפט בעתירה מנהלית לוי נ' מכלוף  

היום את ה26.10.2017 לסדר  להעלות  הדין קיימת חובה  פי  על  לכינוס,  בדרישה    נושאים המופיעים 

ב סבר כי הנושאים אינם חוקיים על סמך חוות דעת כלשהי, היה  משיישיבה שלא מן המניין, גם אם ה

לדיון, שכן המשיב  עליו   הנושאים   1להעלותם  קיבל במסגרת סמכויותיו את סמכות הסינון של  לא 

 ן המניין. לסדר היום המובאים בדרישת שליש מחברי המועצה לישיבה שלא מ

ל הוא  הנכון,  והתהליך  היום,  לסדר  הישיבה  העלותם  מדוע  במהלך  המשתתפים  את  לשכנע  לנסות 

ע  ושה המשיב, אם היה מעביר מראש את חוות הדעת שהייתה ברשותו, על אינם חוקיים. טוב היה 

 מנת שלקראת הישיבה, יוכלו העותרים להצטייד בחוות דעת מטעמם, ולדון לגופו של עניין. 

 

 תודה רבה.  חיים ברוידא:  מר

 

 לאור,    :קריסטל נירמר 
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 תודה רבה.  ידא: מר חיים ברו

 

 אבל העלינו. : עו"ד תהילה סובל

 

 העלינו, מה יותר מזה?      :דובר

 

 זה לא עלה לדיון, זה לא עלה לדיון.  : מר מיכאל רייזמן

 

 רונית, ועדת חינוך.   מר חיים ברוידא: 

 

או : חיים גולדמןמר  שאתה  לשמה  תן  הסכין.  את  לשוחטת  תן  וגם מר,  הסכין,  את  שלך  וחט 

  תו.תחדד או

 

 ועדה חינוך, גם אני צריך להתאמץ, אני צרוד היום. ועדת חינוך.  מר חיים ברוידא: 

 

 וואלה, אותה החלטה.   : חיים גולדמןמר 

 

 אני צרוד, אני לא צועק,   מר חיים ברוידא: 

 

 וד תקופה ארוכה לעבור.  ה יהיה לטובת העניין, יש לנו עדי, בוא נרגיע, ז גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חבר'ה, זה נושאים של חינוך, רונית, בבקשה, רונית.   :הילדסהיימר  אריאל מר 
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חיים, אתה יודע מה העונש על ביזיון בית משפט חיים ברוידא? אתה יודע מה   :מר אלי אלוש

 העונש על ביזיון בית משפט? 

 

 הילה, חוות דעת,  ת גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שלישית, בבקשה. פעם שלישית, ראשונה, שנייה,  ידא: מר חיים ברו

 

 רונית, ועדת חינוך.   :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 ועדת חינוך.   מר חיים ברוידא: 

 

 רונית, ועדת חינוך, בבקשה.  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 )מדברים ביחד(  

 תת לה להציג.  צריכים ל : עו"ד תהילה סובל

 

 היא לא מציגה אבל.   ים ברוידא: מר חי

 

 חינוך? הציג את ועדת רונית, רוצה ל : עו"ד תהילה סובל

 

 כשהוא יסיים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את רוצה להציג את ועדת חינוך?  מר חיים ברוידא: 

 

 אני הולכת אחרי היועצת המשפטית.  גב' רונית ויינטראוב: 
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זה. ואני רוצה להגיד באמת יום שחור לרעננה האירוע הזה  אני מנסה, חבר'ה,     :מר ניר קריסטל

 אני מנסה למנוע מכם... חד.לכם דבר א

   )מדברים ביחד(

רק   : חיים גולדמןמר  באתם  אתם  לעבוד.  באתם  לא  אתם  בשחור,  רעננה  את  צובעים  אתם 

 להכניס...

 )מדברים ביחד(  

 ובדים, זה מה שבאתם.  ... של אנשים שמשקיעים פה מהבוקר עד הערב וע : חיים גולדמןמר 

 

 אוקיי, ועדת חינוך.   : ברוידא מר חיים

 

אם הייתם רוצים לעבוד למען התושב, אז הייתם עובדים למען התושב, ולא  : חיים גולדמן מר

 הייתם תוקעים מקלות בגלגלים של מי שעובד.  

 

 תהילה, הסדר הנכון היה,     :מר ניר קריסטל

 

 משפטית לדבר. תנו ליועצת ה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ן.  בבית דין שכל הנושאים עולים לדיושככל והייתה לכם, אתם התחייבתם    :מר ניר קריסטל

 

 והם כרגע עולים לדיון.   : עו"ד תהילה סובל

 

 לא, הם לא עולים. אתם לא מאפשרים לנו להצביע.    :מר אלי אלוש
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 תרשו לי,    :מר ניר קריסטל

 

 לא מבין.  עתירה שבית משפט מחק אותה? אניעל מה? על  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 מחק,   חד לאאף א   :מר ניר קריסטל

 

 בית המשפט מחק, מה אתה מדבר? רשם העתירה...  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 )מדברים ביחד(  

 מה יותר מזה?  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 תרשה לי להקריא לך את פסק הדין,    :מר ניר קריסטל

 

פרונ מר חיים ברוידא:  ראשונה,  פעם  לדבר?  מוכנה  כל ית,  זה,  מה  אומר,  אני  שמינית    עם 

 רוטוקול, רונית.  הפ

 

 כל הפרוטוקול, אגב, אתם עושים פה טעות חמורה.     :מר ניר קריסטל

 

 נראה לי שהדיון יהיה רק בבתי משפט.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תהילה,  מר חיים ברוידא: 

 

 חזרה לבית המשפט.  פה טעות שלוקחת את הסיפור הזה חבר'ה, אתם עושים    :מר ניר קריסטל

 

 תהילה, בבקשה.   א: מר חיים ברויד
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 אתם עושים פה טעות ש...     :מר ניר קריסטל

 

 זכות הדיבור לך, תהילה. אני, כיושב ראש הישיבה,   מר חיים ברוידא: 

 

 אין בעיה, אתה רוצה בית משפט? נעשה את זה בית משפט.    :מר ניר קריסטל

 

 לה.  זכות הדיבור לתהי חיים ברוידא: מר 

 

 ועדת החינוך  2.5

 

המבוקש בוועדת חינוך, זה בעצם להחליף את דרורה כהן במרב מאיר. מדובר  : לה סובלעו"ד תהי

בנציגה שנייה לסיעת מרצ בוועדה הזאת, הם זכאים אך ורק לנציג אחד, לפי חישוב של יחס הכוחות  

 בקואליציה ובאופוזיציה. 

לסיעת חברים  ביחס  שישה  המונה  הוועדההאופוזיציה,  מחברי  לשליש  זכאות  יש  כ,  שניים  ,  לומר 

בווע חברות  ואיילת  רונית  כי  העובדה  ולאור  שישה,  כלומר,  מתוך  כהלכה.  מיוצגת  האופוזיציה  דה, 

 מדובר בדרישה לא לגיטימית, 

 

 אפשר להצביע? אפשר להצביע?   :מר אלי אלוש

 

 ואמת את...  ... ואינה ת : עו"ד תהילה סובל

 

 אנחנו דורשים הצבעה.   : מר מיכאל רייזמן
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 הלוואי והייתם באים לוועדות שאתם רשומים!    כהן:  גב' דרורה

 

 מותר לו להצביע, את מונעת ממנו...!  :מר אלי אלוש

 לא ניתן לתמלל(  –)צעקות יחד 

 

מכם לא בא! אף  אני בוועדה שלה! אף אחד מכם לא בא! ועדת חובה! אף אחד   גב' דרורה כהן: 

 לל, חוצפה!אחד. לא באים בכ

 

 דרורה, אם הייתי מקבלת זימון, הייתי מגיעה. אני גם לא מקבלת זימונים.     גב' איילת ארז סגן:

 

 ועדת התמיכות. 2.6

 

 אוקיי, ועדת תמיכות, רונית, בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתן מאפשרות לראש העיר להפר את החוק.    :מר אלי אלוש

 

 ארז ברט, מועצה עו"ד מינוי חבר ה רונית ויינטראוב:  גב'

 

 אתן מאפשרות לו להפר את החוק.   :שמר אלי אלו

 

 אתה מפריע לה, אלי.   מר חיים ברוידא: 
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 אלי, אלי,    :מר ניר קריסטל

 

 אין שום בעיה.    :מר אלי אלוש

 

 הבנו, תמשיך את כל הסעיפים ככל שינתן כאן,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 פים.  אוקיי, ועדת כס ר חיים ברוידא: מ

 

 ת שנעבור לבית המשפט. משעראני  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ועדת הקצאות, יש לך מה להגיד?  מר חיים ברוידא: 

 

הוועדה,   גב' רונית ויינטראוב:  כחבר  ברט  ארז  דין  עורך  המועצה  חבר  מינוי  התמיכות,  ועדת 

 ל לשמש כחברת הוועדה.  ברם, אשר תחדבמקומה של חברת המועצה מיכל 

דל לשמש  במקומו של חבר המועצה לורן עייאש, אשר יחצה אלי אלוש כחבר הוועדה,  בר המועמינוי ח

 כחבר הוועדה. מה יש להגיד על זה? 

 

לגבי הבקשה למנות את ארז ברט במקום מיכל ברם, על הסיעה להחליט איזה  : עו"ד תהילה סובל

מדובר אין  בוועדה.  אותה  ייצג  תתבק  נציג  הסיעה  המועצה,  של  אחרת בהכרעה  בישיבה  למסור  ש 

 החלטה. 

הסיעה  מינ  לגבי לעמדת  מנוגד  המינוי  לגיטימית,  אינה  הדרישה  עייאש,  לורן  במקום  אלוש  אלי  וי 

 בהתאם להלכה הפסוקה.  

 

 הלאה.  מר חיים ברוידא: 
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 אוקיי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ות על הסיעה, המועצה אינה יכולה לכפ : עו"ד תהילה סובל

 

 פיםועדת הכס – 2.7

 

מועצה מיכאל רייזמן וניר קריסטל, כחברי הוועדה במקומם של  חברי המינוי   גב' רונית ויינטראוב: 

 חבר המועצה חיים גולדמן, וחבר המועצה אילן כהן, אשר יחדלו לשמש כחברי הוועדה. 

 

 אוקיי, לגבי, לענות?   : עו"ד תהילה סובל

 

 , בטח. כן מר חיים ברוידא: 

 

עה, בהתאם להלכה הפסוקה, המועצה  יכאל רייזמן, בניגוד לעמדת הסיי מלגב : עו"ד תהילה סובל

בנוסף,    אינה לסיעה.  שמורה  זו  זכות  בוועדה.  לייצגה  ממנה  היא  מי  את  הסיעה  על  לכפות  יכולה 

 קיימת בוועדה זו גם נציגות לסיעה שלו, גלי.  

ניר קריסטל, מבחינת יחסי קואליציה חבר נוסף, לפיכך אפשר   אופוזיציה, לאופוזיציה מגיע  –  לגבי 

שני של סיעת הרשימה שמירה על הייצוג היחסי של הסיעות, להחליף את אלי, שהוא נציג    , תוךוסביר

 הדתית המאוחדת בוועדה הזאת, בניר קריסטל. 

 ... מן, אולחילופין, על ניר לציין במסגרת ישיבה אחרת, איזה חבר הוא רוצה להחליף, חיים גולד

 

 ת מה? ישיבה אחרת? ברגע זה. סגרבמ   :מר ניר קריסטל
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 ועדת הקצאות.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא מיקדת, אתה לא מיקדת בבקשה, זו בקשה לא תקינה. בקשה לא תקינה.   :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 ועדת ההקצאות. 2.8

 

 ועדת הקצאות.  מר חיים ברוידא: 

 

 ט,  נו, ניר, די. זה הולך לבית משפעזוב, אנח גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ת שתיים, הקצאות, אח  רונית, ועדת מר חיים ברוידא: 

 

 בוא נגמור את זה לפרוטוקול.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 פעם ראשונה, פעם שנייה, פעם שלישית.  מר חיים ברוידא: 

 

הקצאות   גב' רונית ויינטראוב:  כחבר  –ועדת  מאיר  מרב  המועצה  חברת  של  בוועדה מינויה  ה 

 ועדה.  הו חיים גולדמן, שיחדל לשמש כחבר  במקומו של חבר המועצה

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

יש כבר בוועדה הזאת נציג אחד של מרצ, ונציג אחד של סיעת רעננים. כלומר,   : עו"ד תהילה סובל
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 ן. שני חברי אופוזיציה. הדרישה אינה לגיטימית, שכן ייצוג האופוזיציה הוא בהתאם לדי

 

 ועדת הגמלאים  .2.9

 

הגמלאים   ויינטראוב: ונית גב' ר ראש ינמ  –ועדת  כיושבת  סלוצקי  דבי  המועצה  חברת  של  ויה 

ואני   הוועדה.  ראש  כיושבת  כה  עד  שימשה  אשר  כהן,  דרורה  המועצה  חברת  של  במקומה  הוועדה, 

 מזכירה שגם היה לפני זה חבר מועצה מטעם מרצ. 

 

  מינוי נציג סיעת אופוזיציה, רקשה אינה לגיטימית, אין הצדקה ללטעמי הדרי : עו"ד תהילה סובל

 ע בבקשה, בוועדה.  רג

 

 ושימי...  תהילה, את עושה את עבודתך נאמנה,  מר חיים ברוידא: 

 

לא הבנתי, אתם צוחקים על תהילה? זו בדיחה על חשבון היועצת המשפטית?   : ענבר הוכברג גב'

 צע.  לא, כי זו בדיחה על תהילה, זה ממש בו

 

 סדר. הכול ב : עו"ד תהילה סובל

 

 ב...   גש עוד פעםאנחנו ניפ   :מר ניר קריסטל

 

 אין בעיה, אבל אל תגיד שהיא עושה פה מגרש כדורגל, באמת.  : ענבר הוכברג גב'

 

 אפילו היא לא נעלבת מכם, יאללה, קדימה.   מר חיים ברוידא: 
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 . אני מתחילה מההתחלה כי הפריעו לי : עו"ד תהילה סובל

 

 לגיטימיים.  ך לכדורגל, כי אנחנו לא, אנחנו נללא, אמרתי   :מר ניר קריסטל

 

 ניר, די.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אני מתחילה מההתחלה. לטעמי הדרישה אינה לגיטימית, כיוון שאין הצדקה  : עו"ד תהילה סובל

המועצה, מחברי  אחד  נציג  רק  לה  שיש  בוועדה  האופוזיציה  סיעת  נציג  סיעות    למינוי  וכאשר 

כלומ רק  האופוזיציה,  מונות  חברים,  שישה  חברת   כללמ  0.31ר  היא  כהן  דרורה  המועצה.  חברי 

 אם רוצים להוסיף את דבי, אפשרי.   .0.68 -הקואליציה, אשר מונה כ

 

רק   גב' רונית ויינטראוב:  שזה  לפני?  גם  אופוזיציה  חבר  שהיה  לב  שמת  את  אלייך,  שאלה  לי  יש 

 ה להצעה לדבי? ביניים, בין דרור

 

הזאת? אני אגלה לך  עת שהיא לא כונסה בקדנציה  בלי לפגוע בכבודו, את יוד  :מר סהיי הילד   אריאל מר  

 סוד. את יודעת שהוועדה הזאת לא כונסה,  

 

 לא ביקשתי ממך,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 על ידי חברי האופוזיציה,   :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 אתה לא שייך, סליחה,  גב' רונית ויינטראוב: 
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זאת לא כונסה  ומר לך את זה בכאב, הוועדה האני אומר לך את האמת, אני א  :יימר הילדסה   אריאל מר  

 בקדנציה הזאת.  

 

 לנהל מקצועית את העירייה.  אתה לא פוליטיקאי, אתה אמור גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זו מקצועיות נטו. היא לא כונסה.  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 ועדת חזות העיר, בבקשה.   וידא: מר חיים בר

 

תש גב' רונית ויינטראוב:  בבתהילה,  לי  שהיה יבי  מזה  התעלמת  למה  ששאלתי.  השאלה  על  קשה 

 חבר אופוזיציה לאורך הקדנציה, עד לפני מספר חודשים? 

 

 לא התעלמתי, אבל זו בחירה של ראש העיר.   : עו"ד תהילה סובל

 

 היא לא נשאלה.   : חיים גולדמןמר 

 

 רת שזה...  וכרגע את אומ רונית ויינטראוב: גב' 

 

 ועדת חזות העיר .2.10

 

 ועדת חזות העיר, בבקשה רונית. בבקשה, רונית בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 חיים,  מינוי חבר המועצה  –ועדת חזות העיר  גב' רונית ויינטראוב: 
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 אני רוצה לענות.   : חיים גולדמןמר 

 

 זה היה אמור ליצור את האיזון.  דמן, לא חשוב, אנחנו מורידים. חיים גול גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אמור להיות הפוך, אבל נקבל אותו...   זה היה   :ניר קריסטל רמ

 

 לא, דווקא לא, אם זה מקובל על חיים גולדמן.   : עו"ד תהילה סובל

 

 הורדנו את הסעיף.     :מר ניר קריסטל

 

 הורדנו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מודה,  : לדמןחיים גומר 

 

 טעות סופר.    :טלמר ניר קריס

 

להודות   : חיים גולדמןמר  רוצה  אני  אבל  בסדר,  זה  מוותר  שהוא  זה  מוותר.  הוא  חבר'ה,  רגע, 

לחבר המועצה, אני רוצה להודות לחבר המועצה ולסגן ראש העיר לשעבר ניר קריסטל, שבאמת דאג, 

 את טובתי וטובת העיר,    ומאהבתו אותי מאוד מאוד, ובאמת שהוא רוצה רק

 

 זו טעות סופר.     ארז סגן:יילת גב' א

 

 וטובת העיר, הוא הציע למנות אותי לתפקיד המכובד הזה,  : חיים גולדמן רמ
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 יש שם טעות סופר.     :מר ניר קריסטל

 

אבל אני, באמת, קטונתי. אני לא חושב שיש לי כתפיים מספיק רחבות, כדי   : חיים גולדמןמר 

 האיש הזה, המכובד אלי אלוש.  מי את המטלה הכבדה הזאת, במקוםלשאת על עצ

 

 אבל הוא לא שם,     :יר קריסטלנ מר

 

 שהוא כל כך מכובד, והוא נושא בתפקיד בגאון,   : חיים גולדמןמר 

 

 לזה אתה נותן זמן, אגב? אדוני ראש העיר?     :מר ניר קריסטל

 

 ר.  במסירות רבה, אני לא אקח ממנו דב : חיים גולדמןמר 

 

 אוקיי,  מר חיים ברוידא: 

 

לך   : חיים גולדמןמר  מודה  אני  על  אז  קריסטל,  לכבד  ניר  רצית  ובאמת  לי,  דאגת  שאתה  זה 

  אותי, תודה רבה, יישר כוח לך.

 

 אני לא מגיב לאנשים קטנים.   :מר אלי אלוש

 

 אוקיי, סעיף,  מר חיים ברוידא: 

 

 הזה. זה מה שהביא אותך למצב  גב' רונית ויינטראוב: 
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  3סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 מונולוג על פי רצונך.  השאתה מרש גב' רונית ויינטראוב: 

 

 למה? מותר לי חמש דקות כמו שלך.  : חיים גולדמןמר 

 

 לא מותר לך.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מותר חמש.  : חיים גולדמןמר 

 

 ביטול,  מר חיים ברוידא: 

 

לי חמש דקות לדבר. את היועצת המשפטית, האם מותר    אז אני מבקש לשאול : חיים גולדמןמר 

 אז גם לך לא מותר.  תר,אם לי לא מו

 

 חיים, תמשיך.    גב' דרורה כהן: 

 

, בדבר האצלת סמכויות ותפקידים למשנה לראש 25.8.21-ביטול החלטת המועצה מיום ה. 3

 ות וסגניו. לחוק הרשויות המקומיות, בחירת ראש הרש  17העיר מר אילן כהן, לפי סעיף 

טה זו, יבוטלו כל הסמכויות ממועד קבלת החל שעות 48עיר, בתוך כמחזיק תיק חזות ה

ום זה, ותופסק כהונתו כממונה על תחום חזות העיר בעיריית שניתנו למר אילן כהן בתח

 רעננה.
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ביטול האצלת סמכויות לאילן כהן. אבקש מחברת המועצה רונית וויינטראוב  מר חיים ברוידא: 

 ציג את הנושא הבא, בבקשה.  לה

 

החלטת   ' רונית ויינטראוב: בג מיום  ביטול  ותפקידים  25.8.21-ההמועצה  סמכויות  האצלת  בדבר   ,

סעיף   לפי  כהן,  אילן  מר  העיר  לראש  הרשות    17למשנה  ראש  בחירת  המקומיות,  הרשויות  לחוק 

 וסגניו. 

ר  יבוטלו כל הסמכויות שניתנו למ  שעות ממועד קבלת החלטה זו,  48כמחזיק תיק חזות העיר, בתוך  

 תו כממונה על תחום חזות העיר בעיריית רעננה. הונאילן כהן בתחום זה, ותופסק כ

 

 אוקיי, נעבור להצבעה. מי נגד ההצעה? מי בעד? אוקיי. אני מודיע,   מר חיים ברוידא: 

 

 תספור בבקשה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עשרה מול שבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 בעה.  עשרה מול ש ' רונית ויינטראוב: גב

 
 :הצבעה

  10 –בעד 

  7 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

החליטה   העיר  קולותמועצת  מיום  על    ברוב  העיר  מועצת  החלטת  האצלת    25.8.2021ביטול  בדבר 
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 סמכויות ותפקידים למשנה לראש העיר מר אילן כהן.

 

שבעה,   מר חיים ברוידא:  מול  העשרה  שמועצת  מכריז  ההחלטה  אני  הצעת  את  מאשרת  עיר 

נשהוצ הוא  גם,  עלינו  צופה  אילן  מתכוון    מצאגה.  שאני  לאילן,  לבשר  רוצה  אני  במרוקו,  עכשיו 

ולהסתי כל  להמשיך  פי  על  רעננה,  העיר  לטובת  הכול  כמובן,  בהתנדבות  זה  בתחום  כהן  באילן  יע 

 הכללים. אני מאחל לאילן להמשיך בהצלחה.  

 

 טיול.  שייהנה ב  גב' דרורה כהן: 

 

 ם, הלאה. ו את התואר הזה. אני מודה לכאין לגם כש מר חיים ברוידא: 

 

 אני מכבדת את הדברים שלך חיים, ואת זכותך להגיד אותם.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 תודה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

מכויות ותפקידים על פי , בדבר אישור האצלת ס10.2ביטול החלטת מועצת העיר מיום . 4

 רח חיים בריא, וקידום ספורט הישגי יחידני.או לגב' מיכל ברם בתחומי התזונה, 17סעיף 

בתחומים  שעתו מיום החלטה זו, יבוטלו כל הסמכויות שהוענקו לגב' מיכל ברם, 48בתום 

אלה, ותופסק כהונתה כממונה על תחומי התזונה, אורח החיים הבריא, וקידום הספורט 

 הישגי היחידני בעיריית רעננה.ה
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 סמכויות למיכל ברם.  עיף ביטול האצלתתודה רבה רבה. ס מר חיים ברוידא: 

 

 בדבר,   10.2.21-ביטול החלטת מועצת העיר מיום ה גב' רונית ויינטראוב: 

 

מה הקנאה הזאת, תגידו לי? מה הקנאה הזאת? לבטל לבטל לבטל, איזו צרות    גב' דרורה כהן: 

 עין! 

 

 ל הסדר?  אתה שומר ע ' רונית ויינטראוב: גב

 

 .  ישמור אלוהים  גב' דרורה כהן: 

 

,  10.2ביטול החלטת מועצת העיר מיום  אתה שומר על הסדר גם במקום הזה?   גב' רונית ויינטראוב: 

לגב' מיכל ברם בתחומי התזונה, אורח חיים    17בדבר אישור האצלת סמכויות ותפקידים על פי סעיף  

 ספורט הישגי יחידני.  בריא, וקידום

 

 אני,  דא: ם ברוימר חיי

 

מיכל   48בתום   ראוב: גב' רונית ויינט לגב'  שהוענקו  הסמכויות  כל  יבוטלו  זו,  החלטה  מיום  שעתו 

 ברם, 

 

 לא להאמין, לא להאמין.    גב' דרורה כהן: 

 

 בתחום אלה, ותופסק כהונתה,  גב' רונית ויינטראוב: 
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חברת מועצה שמקדמת את   העיר, זה לדאוג לתושבים. יש פהזה לקדם את   : ענבר הוכברג גב'

 איך זה מקדם? זה,התחום ה

 )מדברים ביחד(  

 ראש העיר, ראש העיר, אני מבקש לשאול שאלה את רונית,  : חיים גולדמןמר 

 

עוסקים  : ענבר הוכברג גב' כשאנחנו  העיר,  תושבי  את  מקדם  מיכל  של  הסמכויות  ביטול  איך 

 רו את זה. בספורט יחידני? תסבי

 

 נית, תסבירי לי,  ור : חיים גולדמןמר 

 

 לא להאמין!   לא להאמין!  : גב' דרורה כהן

 

 איך זה מקדם? הרי אתם לא יכולים להתעסק בזה.   : ענבר הוכברג גב'

 

 אוקיי, תעלה להצבעה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 איך זה מקדם את העיר?   : חיים גולדמןמר 

 

 שוב? זה לא חשוב? תסבירו! זה לא ח : ענבר הוכברג גב'

 

 העיר?  את באה כדי לקדם אתהאם ההצבעה שלכם הז : חיים גולדמן מר

 

  מה קורה? נגמרו לכם המילים, אתם לא מצביעים עכשיו? : ענבר הוכברג גב'

 



 לוגו חברת התמלול                    עיריית רעננה                                                                     
 9.11.2021מן המניין ישיבת מועצה 

 
 

 60 
 

 מי נגד הצעת ההחלטה? דרורה? שבעה נגד, מי בעד? עשר נגד שבע.  מר חיים ברוידא: 

 

   ה בעד? , רחמים לא הצבעת. אתה נגד? אתרגע  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 נמנע.  : רחמים שלוםמר 

 

 אוקיי.  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 אז זה רק תשעה.   מר חיים ברוידא: 

 
 :הצבעה

  9 –בעד 

  7 –נגד 

 1 –נמנע 

 החלטה: 

, בדבר אישור האצלת  10.2ביטול החלטת מועצת העיר מיום  על    ברוב קולותמועצת העיר החליטה  

סעיף  סמכויו פי  על  ותפקידים  אורח   לגב'  17ת  התזונה,  בתחומי  ברם  וקידום  חי  מיכל  בריא,  ים 

 ספורט הישגי יחידני. 

 
 עכשיו, אני רוצה להגיד לך מיכל ברם, את עושה את עבודתך נהדר,   מר חיים ברוידא: 

 

 והיא עוד תעשה, אל תדאג.  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים ביחד(  

,  ישהו לוקח רעיון ורוצה לקדם פהחד לא לקח את זה כנושא לקדם! מאף א  גב' דרורה כהן: 

 פריעים לו? אני לא מבינה אתכם. מ
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הכול  מר חיים ברוידא:  כמובן,  בהתנדבות  הזה,  בתחום  ברם  במיכל  להסתייע  מתכוון  אני 

 לטובת העיר רעננה, ועל פי כל הכללים. תודה רבה, ממשיכים הלאה.  

 

 ה רבה, ואני מכבדת את הדברים, תוד גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כויות,  ביטול האצלת סמ מר חיים ברוידא: 

 

אני מכבדת את הדברים שאמרת, ויש לנו עוד הרבה תוכניות למיכל ברם, אני   גב' רונית ויינטראוב: 

 חושבת שהיא עוד תמשיך ותועיל לעיר. 

 

א מר חיים ברוידא:  לי  תתני  עכשיו  משהו,  לך  להגיד  רוצה  אני  אתם רונית,  הדיבור.  זכות  ת 

 הציבור.   מבלבלים את

 

 לו את זכות הדיבור? ותנת את נ   :גב' דבי סלוצקי

 

 לא נותנת. אני רוצה להסביר לך דבר אחד,   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה נתת לי?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

יש  את מתבלבלת, רעננה ומועצות רשויות זה לא ממשלה, וזה לא כנסת. פה   מר חיים ברוידא: 

 ות העיר ואחת למועצת העיר.בחירה בשתי פתקאות, אחת לרש

 

 אבל אין דיקטטורה.   : ייזמןכאל רמר מי
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אני אמשיך להיות פה, ואמשיך לנהל את העיר הזאת, ואני גם אמשיך לנהל   מר חיים ברוידא: 

 אותה בקדנציה הבאה, אתם לא תהיו פה, אבל אני אהיה פה. 

 

 תם, הלאה. זמנך תם, זמנך   :מר אלי אלוש

 

  אני מוכן להתערב, עם מי שרוצה, שאתהנשאיר את זה לציבור. דרך אגב,    ואב   :מר ניר קריסטל

 לא תהיה פה בקדנציה הבאה. 

 

 מה שאתם עושים היום, זה ניסיון לפגוע בתושבי העיר.  מר חיים ברוידא: 

 

 ממש לא, ממש לא.     :מר ניר קריסטל

 

 תפסיק עם זה...   :גב' דבי סלוצקי

 )מדברים ביחד(  

 אדוני היושב ראש!    :מר אלי אלוש

 

 אלי, אני מבקשת שתציג את ה... רגע,  נטראוב: גב' רונית ויי

 

 מה זה אלי? :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 מה פתאום, אלי לא יכול, את מציגה.  מר חיים ברוידא: 
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ידים למר בדבר אישור האצלת סמכויות ותפק 10.2-ביטול החלטת מועצת העיר מיום ה. 5

לטה זו, יבוטלו כל הסמכויות הח שעות ממועד קבלת 48נדסה. בתוך חיים גולדמן בתחום הה

ההנדסה, ותחדל כהונתו כממונה על תחום ההנדסה אשר הוענקו למר חיים גולדמן בתחומי 

 בעיריית רעננה. 

 

ה גב' רונית ויינטראוב:  מיום  העיר  מועצת  החלטת  סמ  10.2-ביטול  האצלת  אישור  כויות  בדבר 

גולדמ חיים  למר  בתוך  ותפקידים  ההנדסה.  בתחום  כל  ממושעות    48ן  יבוטלו  זו,  קבלת החלטה  עד 

גולד חיים  למר  הוענקו  אשר  תחום הסמכויות  על  כממונה  כהונתו  ותחדל  ההנדסה,  בתחומי  מן 

 ההנדסה בעיריית רעננה.  

 

 מי נגד? מי בעד? עשרה בעד,  מר חיים ברוידא: 

 
 :הצבעה

  10 –בעד 

  7 – נגד

 0 –נמנע 

 החלטה: 

בדבר אישור האצלת   10.2-מועצת העיר מיום ההחלטת  על ביטול    ברוב קולותחליטה  העיר המועצת  

 סמכויות ותפקידים למר חיים גולדמן בתחום ההנדסה.

 
 בגאון, בעד בגאון.    :מר אלי אלוש

 

 בודה הטובה, על העאני מתכוון להמשיך ולהסתייע בחיים גולדמן. תודה   מר חיים ברוידא: 

 

 ?  כוון להשאיר אותו גם במשרד שםה מתאת  :מר אלי אלוש
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   שקט, שקט, תן לו לדבר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

תודה על העבודה הנפלאה שאתה עושה בתחום הזה, בהתנדבות כמובן, הכול  מר חיים ברוידא: 

 בה.  לטובת העיר רעננה ועל פי הכללים, ורואים שיפור בהנדסה גם כן. תודה ר

 

כויות ותפקידים על פי דבר האצלת סמב 29.12.20-יר מיום הביטול החלטת מועצת הע. 6

 48מר חיים גולדמן כממונה על מינהל קהילה. בתוך לחוק הרשויות המקומיות ל 17סעיף 

שעות ממועד קבלת החלטה זו, יבוטלו כל הסמכויות אשר הוענקו למר חיים גולדמן בתחום 

 ה בעיריית רעננה. כהונתו כממונה על מינהל הקהיל מינהל הקהילה, ותחדל

 

 ביטול האצלת סמכויות לחיים גולדמן, – 6סעיף הבא, סעיף  : מר חיים ברוידא

 

 ביטול,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בתחום מינהל,   מר חיים ברוידא: 

 

 לא לא לא, אתה לא תקריא את זה.   :מר אלי אלוש

 

 קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

 היא תקריא את זה.    :אלושמר אלי 
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 שנייה, נית ויינטראוב: רו גב'

 

 קדימה.  דא: ם ברוימר חיי

 

ה גב' רונית ויינטראוב:  מיום  העיר  מועצת  החלטת  ביטול  סמכויות   29.12.20-די.  האצלת  בדבר 

סעיף   פי  על  קהילה.    17ותפקידים  מינהל  על  כממונה  גולדמן  חיים  למר  המקומיות  הרשויות  לחוק 

ים גולדמן בתחום  חי  לו כל הסמכויות אשר הוענקו למרעות ממועד קבלת החלטה זו, יבוטש  48בתוך  

הילה בעיריית רעננה. ואני מבקשת כאן, היות מינהל הקהילה, ותחדל כהונתו כממונה על מינהל הק

 וקיבלנו חוות דעת,  

 

 אדוני, אדוני, אדוני, תקשיב למה שהיא אומרת.    :מר אלי אלוש

 

 מהיועץ המשפטי,   טראוב: גב' רונית ויינ

 

 אדוני ראש העיר.    :שי אלומר אל

 

בעל   ויינטראוב: ונית גב' ר הוא  עייאש  שלורן  כנראה  לפיה  המשפטית  מהיועצת  דעת  חוות  קיבלנו 

 הסמכויות, והוטענו למעשה, אז אנחנו מבקשים,  

 

 אז רגע, אז מחליפים את השם?  : חיים גולדמןמר 

 

 את סמכויותיו,  להסיר  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה. אתם לא יכולים לבקש דבר כ  :מר סהיי הילד  אריאל מר 
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 זה רק במועצה הבאה תוכלו לבקש. כרגע, זה מה שכתבתם, מה לעשות?   : חיים גולדמןמר 

 

 היועצת המשפטית,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 סליחה, סליחה,  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 כם, אני כבר לא... אתם מתחרבשים עם עצמ  : חיים גולדמןמר 

 ד(  )מדברים ביח

 ?  מי בעד ההצעה מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, יש הסתייגות, אתה חייב לתת.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

תהילה, את מוכנה לתפוס שליטה פה? לא יכול להיות שהבחור הזה יעשה מה    :מר אלי אלוש

 שהוא רוצה, שישתולל.  

 

 אלי, הכול בשליטה.   : עו"ד תהילה סובל

 

 , 42סעיף כידוע לך, לפי  עכשיו, תהילה,  :מר אלי אלוש

 

 למה?  42למה?  : ובלהילה סעו"ד ת

 

 לפקודת העיריות.    :מר אלי אלוש
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 כן?  : עו"ד תהילה סובל

 

 ואני מפנה אותך לשם,    :מר אלי אלוש

 

 כן?  : עו"ד תהילה סובל

 

 ,  כתוב שם שבהצבעה, רגע, אני מחכה שתגיעי לשם  :מר אלי אלוש

 

 י. אני הגעת : עו"ד תהילה סובל

 

 שאני אקריא,  אני פשוט רוצה  :מר אלי אלוש

 

 תמשיך, כן.  : עו"ד תהילה סובל

 

 שבהצבעה, ניתנת אפשרות, את רוצה שאני אקריא את כל הסעיף?   :מר אלי אלוש

 

 כן, קדימה אלי, קדימה.   : עו"ד תהילה סובל

 

 תקריא לטובת החברים.     :מר ניר קריסטל

 

מועצ  :מר אלי אלוש חבר  תקצישלבקשת  על  והצבעה  הה,  החלטה  הצעת  מספר ב,  כוללת 

מועצה הסתייגות, אני חבר מועצה עדיין, נכון? אז יש לי סעיפים, שלגבי אחד או יותר מהם יש לחבר  

 הסתייגות לגבי הסעיף הזה, מאחר וגברתי שינתה את חוות דעתה,  
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 דעתי. לא שיניתי את חוות  : עו"ד תהילה סובל

 

 שי,  באופן אי לי אמרת  :מר אלי אלוש

 

 אני בשום,  : עו"ד תהילה סובל

 

 שללורן עייאש לא להתקרב יותר.   :מר אלי אלוש

 

 כסגן, כסגן. אני באף שלב,  : עו"ד תהילה סובל

 

 לכן,   :מר אלי אלוש

 

 לא אמרתי,  : עו"ד תהילה סובל

 

 קדימה.   בסדר, זו לא הנקודה, הוא הולך   :מר ניר קריסטל

 

 מאפשר,  שר לי לדבר. זה החוק, החוקבקש לאפאני מ  :מר אלי אלוש

 

 קדימה, דבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 לחבר מועצה להסתייג, אני צודק או לא?    :מר אלי אלוש

 

 דבר, דבר.  מר חיים ברוידא: 
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 או שאת רוצה לשנות את החוק?   :מר אלי אלוש

 

 .  42-זה לא קשור ל : עו"ד תהילה סובל

 

 יפה, סעיף,   :מר אלי אלוש

 

 אוקיי.  : עו"ד תהילה סובל

 

 מאחר והוטעינו, בטעות,    :לושלי אמר א

 

 טעית, טעית.  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 טעיתם, טועים, טעות, טעיתם.  : חיים גולדמןמר 

 

 כמו בגשש, טעות, טעינו.   :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

ויש ליעוד פעם את החוק?  אתם רוצים עכשיו להפר    :מר אלי אלוש בי הסתייגות לג  ומאחר 

קום השם 'חיים גולדמן',  ל... אני מבקש להסתייג, ומבקש שתהיה הצבעה שבמהסעיף הזה, שמוצג  

שלי.   ההסתייגות  על  ולהצביע  הזה,  הנוסח  על  להצביע  אפשרויות,  שתי  יש  אז  עייאש'.  'לורן  יירשם 

 ואם,  

 

 שאסור.   היא אומרת לך :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 את דבריך,  נו שמע מר חיים ברוידא: 
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 י עכשיו,  שאמרתמה   :מר אלי אלוש

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה,   :מר אלי אלוש

 

 מי בעד? מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 תצביעו, אלי הצבעה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תצביעו, עשרה נגד שבעה,   מר חיים ברוידא: 

 

 ו.  וש, לורן עייאש מסיים את תפקידאנחנו בעד הסתייגות של אלי אל  :מר אלי אלוש

 
 :הצבעה

  10 –בעד 

  7 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

בדבר האצלת   29.12.2020ביטול החלטת מועצת העיר מיום    על  ברוב קולותמועצת העיר החליטה  

הקהי מינהל  על  כממונה  גולדמן  חיים  מר  העיר  לראש  למשנה  ותפקידים  תוך  סמכויות  לה. 

 עייאש.  שההצבעה תיערך בנוגע ללורן ובקשתוהסתייגות של אלי אלוש 
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 אני מתכוון להמשיך ולהסתייע,  מר חיים ברוידא: 

 

 איזו פארסה, איזו פארסה.  : חיים גולדמןמר 

 

 בחיים גולדמן,   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא חיים גולדמן, אני מבקש שתירשם ההסתייגות.   :מר אלי אלוש

 

 , לטובת העיר רעננה בות כמובן, הכולבתחום זה, בהתנד חיים ברוידא:  מר

 

 אלי, זה תפס ללורן, די.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תמשיך.  מר חיים ברוידא: 

 

 אוקיי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני ממשיך עם ההסתייגות שלי.   :מר אלי אלוש

 

 , 7סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 היועצת המשפטית.  סליחה, אני מבקש את התשובה של רגע,   :מר ניר קריסטל

 

 , 7סעיף  א: מר חיים ברויד
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 תהילה, יש שם הסתייגות שלי.   :מר אלי אלוש

 

 ... אבל הבקשה לא, הבקשה לא נענתה. כרגע ההצבעה אינה,  : עו"ד תהילה סובל

 

 הצבענו עכשיו,    :מר אלי אלוש

 

 לא.  : עו"ד תהילה סובל

 

 ן, ההצבעה הייתה חיים גולדמ :יימר הילדסה  אריאל מר 

 

 עה גם על ההסתייגות.  ו מבקשים הצבבסדר, ואנחנ   :מר ניר קריסטל

 

 אין דבר כזה.  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

אני לא רוצה לאשר את כל הסעיפים, אלא   –הסתייגות זה אם מישהו אומר   : עו"ד תהילה סובל

 סעיף... 

 

ותפקידים על פי , בדבר אישור האצלת סמכויות 9.9-ביטול החלטת מועצת העיר מיום ה. 7

 שעות 48יות המקומיות לגב' גלי שחר כממונה על פיתוח כלכלי. בתוך רשולחוק ה 17סעיף 

ממועד קבלת החלטה זו, יבוטלו כל הסמכויות אשר הוענקו לגב' גלי שחר בתחומי הפיתוח 

 הכלכלי בעיריית רעננה. 

 

על כל ההשמטה, כל מה    . ביטול סמכויות לגלי שחר,7יף  רונית, בבקשה, סע מר חיים ברוידא: 
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 שזה... 

 

 ביטול החלטה,   רונית ויינטראוב: ' גב

 

 עוד שבוע, עוד שבועיים, מה זה משנה. עוד שבוע.    :מר אלי אלוש

 

ה גב' רונית ויינטראוב:  מיום  העיר  מועצת  החלטת  סמכויות 9.9-ביטול  האצלת  אישור  בדבר   ,

 48בתוך    לי.' גלי שחר כממונה על פיתוח כלכלחוק הרשויות המקומיות לגב  17  ותפקידים על פי סעיף

הוע אשר  הסמכויות  כל  יבוטלו  זו,  החלטה  קבלת  ממועד  הפיתוח  שעות  בתחומי  שחר  גלי  לגב'  נקו 

 הכלכלי בעיריית רעננה.  

 

 זה גם לטובת העיר כאילו?  : חיים גולדמןמר 

 

 חד משמעית.  : ענבר הוכברג גב'

 

 ר, תראה איזה יופי.  כל מה שקורה פה זה לטובת העי   :דוברת

 

 האישה המומחית.  : כברגענבר הו גב'

 

 אבל אל תדאג, בעוד שנתיים נזכור בדיוק...   : לורן עייאשמר 

 

 הסיבה היא טובת העיר, נכון?  : חיים גולדמןמר 

 

 אם יש כאלה שרוצים להיות סגן ראש עיר...   : לורן עייאשמר 



 לוגו חברת התמלול                    עיריית רעננה                                                                     
 9.11.2021מן המניין ישיבת מועצה 

 
 

 74 
 

 

ה מר חיים ברוידא:  נגד הצעת  מי  נגד?  מי  עאוקיי,  ההחלטה?  הצעת  בעד  מי  נגד  שרה  החלטה? 

 שבע. 

 
 :הצבעה

  10 –בעד 

  7 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

, בדבר אישור האצלת  9.9-ביטול החלטת מועצת העיר מיום העל    ברוב קולותמועצת העיר החליטה  

סעיף   פי  על  ותפקידים  לגב'  17סמכויות  המקומיות  הרשויות  פיתוח   לחוק  על  כממונה  שחר  גלי 

 י.כלכל

 

 ינקה, את עושה עבודה נהדרת, לקרוא לך גל  גלי, תרשי לי מר חיים ברוידא: 

 

 תתרגל לעשרה, חיים, תתרגל לעשרה.   :מר אלי אלוש

 

את עושה עבודה נהדרת בתחום הזה, וכמובן בהתנדבות כמובן, הכול לטובת  מר חיים ברוידא: 

 לים. העיר רעננה, ועל פי כל הכל

 

 או עוד לא?  קיבל את הכרטיס של מרצ,, הוא כבר תגידי לי  :מר אלי אלוש

 

 לא, אני קיבלתי את הכרטיס של מאמינים ברעננה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 האצלת סמכויות לאלי אלוש, מנהל מינהל קהילה.   מר חיים ברוידא: 
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 תצחק, מצחיק. כל הכבוד, באמת.  : לורן עייאשמר 

 

 לה בעיריית רעננה.  ונה על מינהל הקהיד אלי אלוש, כממאישור מינוי עו" ית ויינטראוב: גב' רונ

 

 אוקיי. אבקש מהיועצת המשפטית.  מר חיים ברוידא: 

 

 אוקיי. גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים ביחד(  

 . 8סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אנחנו מדברים על האצלת סמכויות.   : עו"ד תהילה סובל

 

 שלך. י חוות הדעתגות לפני ההצבעה, ולפנלא, אבל יש לי הסתיי  :לי אלושמר א

 

 אם אתה מבקש לשנות את ההצעה, אז זה לא בהגדרה של הסתייגות.    :עו"ד אילנה בראף

 

 אני יודע מה אני עושה, גב' בראף, אני יודע מה אני עושה.   :מר אלי אלוש

 

 ם להצביע על שינוי הצעה?   אוקיי, אז אנחנו יכולי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה פתאום, מה פתאום.      :ברדו

 

 אני אעשה מה שאני רוצה, ואת מחליטה את מה שאת מחליטה.   :אלוש אלימר 
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 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 למה לא נצמדתם לחוק וחסכתם לנו את בית המשפט?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי, תהילה, בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 על הרגליים האחוריות?   נעמדתם למה אתם גב' רונית ויינטראוב: 

 

לחוק, ראש העיר הינו היחיד שמוסמך להאציל סמכויות באישור    17לפי סעיף   : "ד תהילה סובלוע

 המועצה. המועצה, מטעמה, אינה מוסמכת להאציל סמכויות מיוזמתה.  

 

יף  ה אחראי על הזה שמה. אוקיי, סעאוקיי. אני אתן לך... שיהיה כתוב שאת מר חיים ברוידא: 

 , האצלת סמכויות...  9

 

 רגע, אז אני יכולה להצביע על זה בלי האצלת סמכויות?  טראוב: ית ויינגב' רונ

 

 לא, כי זה לא בסמכות שלכם, אתם יודעים שזה לא בסמכות.    :דוברת

 

 אנחנו מבקשים להצביע.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 , רונית.  9סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

י  :מר אלי אלוש לאת  להצכולה  רוצה  אלוש  שאלי  לו  סעיף  יטומר  לפי  אני    42ין  לפקודה. 
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ללא האצלת  מינהל קהילה,  על  דין אלי אלוש, כממונה  בעורך  לבחור  העיר תאשר  מבקש, שמועצת 

 . אני מבקש שההסתייגות שלי תירשם, 17הסמכויות לפי סעיף 

 

 היא נרשמה.  : עו"ד תהילה סובל

 

 אוקיי. מר חיים ברוידא: 

 

 עכשיו. ואני מבקש שתיערך הצבעה   :שי אלומר אל

 

 אין הצבעה.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא.  : עו"ד תהילה סובל

 

 את טוענת שאני לא יכול להצביע?   :מר אלי אלוש

 

 זה לא בדרך של הסתייגות, אתה מתקן לתקן את ההצעה.  : עו"ד תהילה סובל

 

 דר. הכול בסדר.  הכול בס  :מר אלי אלוש

 

 . 9סעיף  דא: מר חיים ברוי

 

 גות שלי נרשמה. ההסתייאבל   :מר אלי אלוש

 

 אוקיי.  גב' רונית ויינטראוב: 
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די,   מר חיים ברוידא:  די, מספיק.  לי, אתם לא שמים לב שאתם עושים צחוק מהציבור?  תגידו 

 מספיק. 

 

 מהציבור.  לא, לא, אנחנו תיכף נדבר קצת על צחוק    :מר ניר קריסטל

 

 ן בארץ בשביעות רצון... ק. העיר מתפקדת נהדר, מקום ראשופימס מר חיים ברוידא: 

 )מדברים ביחד(  

 חיים, בחייך.     :מר ניר קריסטל

 

 , קדימה, רחמים שלום, תחום הביטחון.  9סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 חיים, אני מכבדת אותך ואני מכבדת מה שאתה אומר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מאה אחוז.  מר חיים ברוידא: 

 

מועצ גב' רונית ויינטראוב:  להאאישור  העיר  סעיף  ת  פי  על  ותפקידים  סמכויות  לחוק   17צלת 

הרשויות המקומיות, האצלת סמכויות למר רחמים שלום כממונה על תחום הביטחון בעיריית רעננה. 

 אלי, תקריא את ההסתייגות בבקשה. 

 

 רו מה שרוצים. רגע, עוד לא אמ  : ארז ברטמר 

 

 מה את מנהלת את הישיבה?  מה זה אלי? מה אלי? מה זה אלי? א: מר חיים ברויד
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 כן, כן, היא מנהלת את הישיבה.   :מר אלי אלוש

 

 הגישה הצעה וישר רצה להסתייגות.    :דוברת

 

 ה.  אני מתנצלת אם הרגשת שכבודך נפגע, אני לא מנהלת במקומך את הישיב גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את יכולה להיות רגוע.   ממך לא, לא נפגע, מר חיים ברוידא: 

 

 כמו שאמרת.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

סעיף   : עו"ד תהילה סובל פי  סמכויות   17על  להאציל  שמוסמך  היחיד  הינו  העיר  ראש  לחוק, 

מי סמכויות  להאציל  מוסמכת  אינה  מטעמה  המועצה  המועצה,  מדובר  באישור  לדעתי  וזמתה. 

 נה חוקית.  בדרישה שאי

 

 וברים לסעיף הבא. י, עאוקי מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אלי אלוש צריך,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יש לי הסתייגות.    :מר אלי אלוש

 

 אלי אלוש יכול לדבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 



 לוגו חברת התמלול                    עיריית רעננה                                                                     
 9.11.2021מן המניין ישיבת מועצה 

 
 

 80 
 

 תגיד את ההסתייגות.   מר חיים ברוידא: 

 

סעיף  רגע  :מר אלי אלוש פי  על  לחבר    42,  הזכולפקודה,  ואת  האפשרות  את  יש  ת המועצה 

ואני    17עיף  הסתייג מהצבעה וההסתייגות היא שאנחנו מבקשים שתיערך הצבעה ללא ס ל לפקודה. 

 מבקש שתיערך הצבעה.  

 

 אלי,  : עו"ד תהילה סובל

 

 את מסרבת שאנחנו נצביע?   :מר אלי אלוש

 

 ת שלך נרשמה בפרוטוקול,  אלי, ההסתייגו : עו"ד תהילה סובל

 

 הצביע? את לא רוצה לאפשר לנו ל   :לושלי אמר א

 

 אבל אי אפשר בהסתייגות לתקן החלטה.   : עו"ד תהילה סובל

 

 אוקיי, אבל הצבעה אי אפשר גם?   :מר אלי אלוש

 

 אי אפשר.  : עו"ד תהילה סובל

 

 אני רוצה שיהיה רשום. הצבעה את אומרת שלא ניתן?   :מר אלי אלוש

 

 עה, נות את ההצלא ניתן לש : עו"ד תהילה סובל
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 ן להצביע אבל? אני שואל. נית לא  :מר אלי אלוש

 

 , בבקשה, תהילה.  10סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה תהילה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא ניתן? סליחה.    :מר אלי אלוש

 

 . 10סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 ,  אני רוצה, סליחה  :מר אלי אלוש

 

 בבקשה,  , 10סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה, חיים, באמת.   ה, לפני זה רגע, סליח  :מר אלי אלוש

 

 כן?  מר חיים ברוידא: 

 

 אני מבקש,   :מר אלי אלוש

 

 אבל היא לא בבית משפט, היא לא בבית משפט...    גב' דרורה כהן: 

 

רוצה    :מר אלי אלוש אני  המשפטיות,  מהיועצות  מבקש  היועצות  אני  לשתי  להזכיר 

  המשפטיות,
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 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 שעם כל הכבוד, הן יועצות משפטיות של מועצת העיר, לא רק של ראש העיר.    :לושלי אמר א

 

 נכון.  מר חיים ברוידא: 

 

 והן מחויבות על פי חוק,    :מר אלי אלוש

 

 נכון.  מר חיים ברוידא: 

 

אובי  :מר אלי אלוש בצורה  אנ לפעול  עכשיו,  חוק.  פי  ועל  מבקש  יקטיבית  אני  מכן,  מבקש  י 

בו של ראש  מאחת מכן, שאני מכבד מאוד, שתאמר לפרוטוקול שאתן מאשרות את סירואו  משתיכן,  

 העיר לאפשר לנו להצביע. זה מה שאני מבקש.  

 

 אלי, הן לא בשימוע, אלי. הן לא בשימוע, זה לא מכובד.   :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 ת המשפטיות, סליחה!  לא, אני מבקש, הן היועצו   :לושמר אלי א

 

 ... היא לא בבית משפט, היא לא בבית משפט!   הן: גב' דרורה כ

 )מדברים ביחד(  

 , בבקשה.10, סעיף 10סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 ,10סעיף  גב' רונית ויינטראוב: 
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 )מדברים ביחד(  

 הבקשה היא לבטל,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 פנה, רגע, תהילה, תהילה, אני מ  וש:מר אלי אל

 

 לאלי.  עונה היא  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 היא לא עונה לאלי, היא התחילה הלאה.      :דובר

 

 אנחנו רוצים תשובה, תהילה.   :מר אלי אלוש

 

 הבקשה היא,   : עו"ד תהילה סובל

 

 אבל רק רגע, תהילה.    :מר אלי אלוש

 

 להתקדם הלאה! מספיק.  די! די! רוצים  גב' דרורה כהן: 

 

 לא הבנתי.  שובה נכון או לא נכון?אתם לא יכולים להגיד ת : זמןאל ריימר מיכ

 

 תהילה, תעני לנו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתן לא מאפשרות לנו.    :מר אלי אלוש

 

 אילנה, אני שמחה...   גב' רונית ויינטראוב: 
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 ביטול,  , על10רונית, תתייחסי לסעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 אלה, וזכותו לקבל על כך תשובה.  צה שואל את היועצת המשפטיות שמוע חבר   :מר ניר קריסטל

 

 קדימה, נגד אבי גבע,   מר חיים ברוידא: 

 

 כן או לא? האם זה,     :מר ניר קריסטל

 

 חיים, תשובה, אנחנו מבקשים תשובה.  : מר מיכאל רייזמן

 

 בה, תשובה משפטית.  אנחנו מבקשים תשו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 צת העיר.  היועצת המשפטית הוא של מוע   :יסטלמר ניר קר

 

 אין לו הסתייגות בכלל,   :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 על ההסתייגות שלך?   : עו"ד תהילה סובל

 

 לא, על הכול. לא מאפשרים לנו להגיב, האם זה חוקי או לא חוקי?   :מר אלי אלוש

 

 . 10ך, סעיף קדימה, להמשי מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אנחנו רוצים תשובה משפטית.    :מר ניר קריסטל
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 אנחנו רוצים תשובה, ממה אתן פוחדות? הוא בסך הכול ראש עיר.  :מר אלי אלוש

 

 .  10רונית, סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

תשובה    :מר ניר קריסטל מבקשים  אנחנו  העיר.  ראש  משפטית,  תשובה  מבקשים  אנחנו 

 משפטית. 

 

 הבנתי.  מותר להצביע או לא? לא  :אלוש מר אלי

 

 א...  חוקי, למה שלא  מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו מבקשים תשובה.     :מר ניר קריסטל

 

 . 10סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 שיענו הן, שיגידו,     :מר ניר קריסטל

 

 . 10סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 שיגידו!   :מר אלי אלוש

 

 רוצה לדבר, דברי, היא לא  מר חיים ברוידא: 
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 לא, אני כן רוצה לדבר.   אוב: גב' רונית ויינטר

 

 אז דברי.  ם ברוידא: חיימר 

 

 אני כן רוצה לדבר, ואתה מבזה את בית המשפט אם אתה לא נותן לי לדבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אז דברי!  מר חיים ברוידא: 

 

המשפטי    :מר ניר קריסטל מהיועצות  תשובה  מבקשים  אנחנו  לקבל   ות.חיים,  מבקשים  אנחנו 

 הייעוץ המשפטי לפי החוק. תשובה מ

 ביחד(  )מדברים

 דברי כבר, דברי כבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 תן,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 דברי, בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו מבקשים תשובה.     :מר ניר קריסטל

 

 זו התשובה שלי,   מר חיים ברוידא: 

 

 מבקשים תשובה,   אנחנו   :מר ניר קריסטל

 

   הדרישה היא לא לגיטימית. :יימר דסה היל  אריאל מר 
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 אתה היועצת המשפטית? ביקשנו תשובה מהיועצות המשפטיות.   :מר ניר קריסטל

 

 תני לנו בבקשה תשובה!    :מר אלי אלוש

 

 סליחה!    :מר ניר קריסטל

 

 תני לנו בבקשה תשובה, כי זה הולך לבית משפט.     :מר ניר קריסטל

 

 לתת לנו תשובה?  תהילה, את מכונה  :מר אלי אלוש

 

 איפה הסעד שמגיע לך המשפטי, שמגיע לחברי המועצה כייעוץ משפטי.  טראוב: גב' רונית ויינ

 

 לא הבנתי, אתם מתקיפים אותה? תנשמו רגע!   : ענבר הוכברג גב'

 

 לא, אנחנו רוצים תשובה, אנחנו רוצים תשובה.    :מר אלי אלוש

 

 ף פעם. , שלוש, היא כבר ענתה אלשמענו את זה פעם, פעמיים : כברגענבר הו גב'

 

 לא, היא לא ענתה.     :מר ניר קריסטל

 

 היא כן ענתה.   : ענבר הוכברג גב'

 

 מדובר בתביעה...  : עו"ד תהילה סובל



 לוגו חברת התמלול                    עיריית רעננה                                                                     
 9.11.2021מן המניין ישיבת מועצה 

 
 

 88 
 

 

 תהילה, אנחנו בסעיף הקודם.    :מר ניר קריסטל

 

 לא, תהילה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לל.  בכ תהילה, היא לא הציגה את הסעיף היא לא הקריאה את הסעיף, סליחה   :מר ניר קריסטל

 

 סליחה, אני מבקשת,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי ששמע שמע, מי שלא שמע לא שמע.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים ביחד(  

 לא, לא, לא, לא,    :מר ניר קריסטל

 

 חבר'ה,  מר חיים ברוידא: 

 

  אני מבקש.   :מר ניר קריסטל

 

תהילה, את לא יכולה להגיד , תהילה. מה זה התשובה?  הולך רגע  לא, זה לא : מר מיכאל רייזמן

 ין שאלה. את התשובה, עוד א

 

 מדובר בתביעה שהוגשה,    : עו"ד תהילה סובל

 

 רגע, רגע, רגע, אנחנו רוצים להעלות את זה קודם כל לדיון. : מר מיכאל רייזמן

 )מדברים ביחד(  
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 נו תשובה.  אני מבקש שירשם שאכן לא קיבל   :מר ניר קריסטל

 

 את יועצת משפטית גם שלי?  לה,תהי : מר מיכאל רייזמן

 

 ליבי ליבי עליכם, אבל אנחנו ממשיכים הלאה.   מר חיים ברוידא: 

 

 תהילה,  : מר מיכאל רייזמן

 

 אדוני יושב הראש, אני מבקש שירשם שלא קיבלנו תשובה.    :מר ניר קריסטל

 

 התביעה,  : ובלעו"ד תהילה ס

 

 עלה הנושא.  עוד לא רגע!    :דוברת

 

 תהילה, זה עוד לא עלה על סדר היום. אל תתני לזה יד.  ינטראוב: גב' רונית וי

 

 את רוצה להגיד? תגידי כבר.  מר חיים ברוידא: 

 

ב גב' רונית ויינטראוב:  אומרת.  רעננה, 4.11.2020-אני  עיריית  מטעם  השלום  משפט  לבית  הוגשה   ,

רום תושבים רעננה, על  פו  ר אבי גבע מנהל קבוצת הפייסבוקת לשון הרע, תביעה אישית נגד מבטענ

 אלף ₪.  350סך 

כאמור, התביעה הוגשה בשם העירייה, אך הנושא לא עבר כל אישור במועצת העיר כנדרש. חברות  

א קיבלו  וחברי המועצה לא נתנו את הדעת על הנימוקים לנקיטת צעד שכזה. חלק מחברי המועצה, ל
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להביע   האפשרות  את  ולהתייכלל  בנושא,  הערכית  עמדתם  מימון  חס  את  עלויות  לרבות  לסוגיה, 

 התביעה וניהולה מתקציב העירייה.

חופש הביטוי והדמוקרטיה, מפגישים אותנו עם ריבוי דילמות. יחד עם זאת, דעתנו אינה נוחה מכך, 

אמירות    ית במקרה שאין על פניו, אין בושרשות מקומית פועלת במשאבי הציבור על מנת לתבוע איש

 אישיות.

השתקת ביקורת, ומשום כך הדבר חייב להיות נתון להחלטת  ליצור תחושה של    מקרים אלה עשויים

החלטה   הצעת  ולאישורה.  העיר  התביעה   –מועצת  ביטול  על  בזאת  מחליטה  רעננה,  העיר  מועצת 

בזאת   ומנחה  גבע,  אבי  מר  נגד  רעננה,  עיריית  מיידיתשהגישה  לפעול  העירייה  מנכ"ל  לסגירת   את 

 י הדין המייצג.ד עורכעם משרההליכים וההתקשרות 

 

 ביזיון. בקשה מביכה. מביכה. בקשה מביכה.   : ענבר הוכברג גב'

 

 ואני מוסיפה שזה על דעת רוב חברי מועצת העיר שנמצאים כאן.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בקשה מביכה.   : ענבר הוכברג גב'

 

 רגע, רגע, יש לי שאלת הבהרה,  : ים גולדמןחימר 

 

 אדם לא פגע בי, לא פגע באף אחד.   –רק להגיד לך, לפני שהיא תגיד  רוצהאני  מר חיים ברוידא: 

 

 בעובדי עירייה!    גב' דרורה כהן: 

 

 פגע בעובדי,  מר חיים ברוידא: 
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 ה? בעובדות עירייה. האם את בעד פגיעה של עובדות עיריי : חיים גולדמןמר 

 

 ן. נראה שכ : ענבר הוכברג גב'

 

 דות עירייה?שיפגעו בעוב האם את בעד  : חיים גולדמןמר 

 

 עובדות ועובדי עירייה, שאמרו עליהם שהן לוקחות שוחד!  מר חיים ברוידא: 

 

 שיפנו אישית.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הן לא יכולות!   : חיים גולדמןמר 

 )מדברים ביחד(  

 אחרי.   א מה שנאמר, והוא התנצל יומייםזה ל   :מר ניר קריסטל

 

 גיעה במוחלשות! לשות! פ... מוח  גב' דרורה כהן: 

 

 את נותנת יד לפגיעה בעובדות עירייה,   : חיים גולדמןמר 

 

 ארז, זכויות האדם.    גב' דרורה כהן: 

 

 שאסור להן להגן על עצמן, ואת בעצמך,  : חיים גולדמןמר 

 

 וחלשת.  זו אוכלוסיה מ  גב' דרורה כהן: 
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 עת מה? את ממש מפתיעה אותי.  נותנת יד לעניין הזה, את יוד עצמךאת ב : חיים גולדמןמר 

 

 אני מבקש להתייחס.     :מר ניר קריסטל

 

לא   מר חיים ברוידא:  הסכמים,  שאין  מקווה  אני  לפרוטוקול,  זה  את  אומר  אני  מקווה,  אני 

 חסויים וכן חסויים לגבי הדבר הזה, כי זה דבר חמור. 

 

 סדום ועמורה.   : חיים גולדמןמר 

 

 דבר חמור.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה אתה מנסה להגיד?   רונית ויינטראוב: ' גב

 

 עיריית רעננה,   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא יכול לתבוע בלי אישור ממועצת העיר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

קא העניין הזה, הדבר הזה  עיריית רעננה מנהלת משפטים רבים. מעניין שדוו מר חיים ברוידא: 

 לכם. כואב 

 

 דיבתנו? מוציא את  אתה עכשיו   :מר ניר קריסטל

 

 כן. אנחנו מגנים, האנשים שיושבים כאן מגנים על עובדי עירייה.   מר חיים ברוידא: 
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 אתה מגן על עובדי העירייה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני הייתי סגן ראש עיר,     :מר ניר קריסטל

 

 ה מדובר. ה יודע יפה מאוד על מהיית סגן ראש עיר, את : הוכברג ענבר גב'

 

 אני יודע בדיוק על מה מדובר.    :ניר קריסטל רמ

 

 נו, יפה.  : ענבר הוכברג גב'

 

 תתייחס.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה להתייחס.     :מר ניר קריסטל

 

 תתייחס.  מר חיים ברוידא: 

 

 בבקשה.  : ענבר הוכברג גב'

 

הייתי     :ריסטלמר ניר ק אני  העת,  העיבאותה  ראש  מקום  וממלא  ובאותה  סגן  אני ר.  העת, 

את הפוסט הזה, בדיוק אחרי עשירית השנייה, קראתי את הפוסט הזה, אוקיי? ותאמינו לי שעברתי  

 משום שלא היה בו מאום. לא רק שלא היה בו מאום, 

 

 בית המשפט לא מסכים איתך.  מר חיים ברוידא: 
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 בית המשפט...  : כברגענבר הו גב'

 

   בית המשפט קבע, ברוידא: מר חיים 

 

אני מבקש לקבל את זכותי לדבר. אני יכול להתייחס לסעיף? לא רק שלא היה     :קריסטלמר ניר 

 שם מאום, אוקיי? היה שם סיפור שהוא שמע שמועה, לכאורה, 

 

 אה, אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 תיתן לי לדבר? זה לא דיון.  רגע, רגע, רגע, אתה    :מר ניר קריסטל

 

 בסדר.  חיים ברוידא:  רמ

 

אני עכשיו רוצה להגיד את מה שאני רוצה להגיד, לפי הזמן שמוקנה לי בחוק,     :יסטלמר ניר קר

 בלי לנהל איתך דיון, בסדר? 

 

 רק אל תתרגז.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא מתרגז.     :מר ניר קריסטל

 

 את המנכ"ל. שלא תפטר לי  מר חיים ברוידא: 

 

 דוני ראש העיר, זה אתה. אני לא מתרגז. מי שצריך להתפטר, א   :מר ניר קריסטל
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 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

 יאללה, בוא נתקדם.   : ענבר הוכברג גב'

 

 יאללה, בוא נתקדם.   מר חיים ברוידא: 

 

 תודה. בסופו של יום,    :מר ניר קריסטל

 

 בוא נצביע.    :גב' דבי סלוצקי

 

 הגיד לך.  דבר, אני יכול ללא היה שם שום    :ר ניר קריסטלמ

 

 בוא נצביע.   :אלוש מר אלי

 

 חבר שלך מדבר, אלי!     :דוברת

 

אני יכול להגיד לכם, שהעובדים אפילו לא נפגעו כי לא היה כתוב שם כלום.     :מר ניר קריסטל

 יתרה מזאת, אחרי יומיים, אבי גבע טרח להתנצל ואמר, 

 

 התנצל, סליחה?  אם לא היה כלום, על מה   : ולדמןחיים גמר 

 

 רגע, תן לי,    :מר ניר קריסטל

 

 אם לא היה כלום, ואף אחד לא נפגע, אז תגיד לי על מה התנצל?  : חיים גולדמןמר 
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 אני מבקש לדבר.     :מר ניר קריסטל

 

 משום הן אתה מבין לאו, ומשום לאו אתה מבין הן, נו בחייאת.  : חיים גולדמןמר 

 

 ר אקסלנס. יעת השתקה פוליטית פ את, יש כאן תבאבל, לעומת ז   :מר ניר קריסטל

 

של   : חיים גולדמןמר  השתקה  זו  פוליטית,  השתקה  לא  דיבה!  של  השתקה  פוליטית?  השתקה 

 דיבה! 

 

 אתה מוכן לתת לי לדבר בזמן שמגיע לי לדבר?     :מר ניר קריסטל

 

 יטי? אבי גבע הוא איש פוליטי? רגע, אבי גבע הוא איש פול  : חיים גולדמןמר 

 

 יר לי החוק?  י לדבר בזמן שמתאתה מוכן לתת ל   :מר ניר קריסטל

 

 אולי יש פה הטבה פוליטית.  : ענבר הוכברג גב'

 

 אבי גבע הוא איש פוליטי? תגיד לי אתה! תענה לי!   : חיים גולדמןמר 

 

 אתה מנהל את הדיון?     :מר ניר קריסטל

 

 ם אבי גבע הוא איש פוליטי? תענה לי כן או לא. אבי גבע, האניר,  : חיים גולדמןמר 
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 חיים, יש לי שאלה,   ת ויינטראוב: רוניגב' 

 

שלא     :מר ניר קריסטל עד  עכשיו.  הפה  את  לי  תסגור  אל  לי.  תסלח  לדבר,  לי  לאפשר  תפקידך 

 אני לא...   יהיה פה שקט,

 

 לא, לא, דבר, דבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה תיתן לי את האפשרות לדבר. ו   :מר ניר קריסטל

 

   דר. בינתיים,נשאר, הכול בס בסדר, אותו דבר : חיים גולדמןמר 

 

 דבר, דבר.  מר חיים ברוידא: 

 

 איילת מדברת, איילת מדברת.    :מר ניר קריסטל

 

 אומרים על העניין הזה,   : חיים גולדמןמר 

 

ס   :מר ניר קריסטל לומר.  לי  יש  מה  ישמע  שהציבור  רוצה  יכול  אני  אני  גולדמן,  חיים  יימת 

 בר? לד

 

 בכבוד.  : חיים גולדמןמר 

 

 אני מודה לך.     :ניר קריסטל רמ
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 אתה אבל לא עונה, אתה מתחמק מתשובה.   : חיים גולדמןמר 

 

 אני מודה לך, אני עכשיו לא בדיון, אני עכשיו,     :מר ניר קריסטל

 

 אתה מתחמק מתשובה אח שלי, תענה.  : חיים גולדמןמר 

 

 בשעתו,  מקום ראש העיר  אני כסגן וממלא   :ר ניר קריסטלמ

 

 אבי גבע, האם הוא איש פוליטי או לא?  : ןגולדמחיים מר 

 

זה    :מר ניר קריסטל את  לגלות  צריך  ושאני  תביעה,  הגישה  רעננה  שעיריית  לגלות  הופתעתי 

₪, שכר    8750  אלף ₪, אגרת בית משפט  350בתקשורת, זה אחד. בכתב התביעה, התביעה הוגשה על  

רעננה, שיתכן והיא לא תקבל, אפילו לא את    ירייתאלף ₪, עורך הדין מבהיר לע  50טרחת עורך הדין  

ירייה מבינה שיכול להיות שלא יהיה לה פיצוי, אפילו בגובה שכר הטרחה. וכל  גובה שכר הטרחה, והע

ודע את מי שיתפת, אני זה נעשה על דעתך, בלי לשתף לא את סגניך, לא את חברי מועצת העיר, לא י

 ת המשפטית הקודמת, שהתנגדה לסוגיה הזאת.  ועצהייתה אפילו יועצת משפטית, הי יודע שכן

 

 בחיים לא. בחיים לא, לא היה ולא נברא. לא היו דברים מעולם.  מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה, אתה מסכים איתי שאנחנו הסגנים לא ידענו?    :מר ניר קריסטל

 

 לא.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא ידעו?  המועצה שחברי    :מר ניר קריסטל
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 לא, לא נכון.  : מר חיים ברוידא

 

 למה אני הייתי צריך לגלות את זה בתקשורת?     :מר ניר קריסטל

 

 אני ידעתי,   גב' דרורה כהן: 

 

 אתה דיווחת לנו?     :מר ניר קריסטל

 

 אני ידעתי, חד משמעית.    גב' דרורה כהן: 

 

 אם את ידעת, כולנו ידענו?  וב: גב' רונית ויינטרא

 

גיע למועצת העיר ולא הגיע, והשתמשת  כם שהיה צריך להאתה חתמת על הס   :מר ניר קריסטל

 בכספי ציבור כדי להשתיק אותו פוליטית,  

 

 רגע, אז הוא פוליטי? רגע? אז הוא פוליטי?   : חיים גולדמןמר 

 

 . ... לציבור את הקמפיין הפוליטי שלך   :מר ניר קריסטל

 

 או לא פוליטי? תחליט.   וא פוליטירגע, אז ה מר חיים ברוידא: 

 

אתה בחרת לקחת את הכסף הציבורי, שכולנו אחראיים עליו, ולהוציא אותו     :מר ניר קריסטל

 בעבור השתקה פוליטית.  
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 ניר קריסטל,  מר חיים ברוידא: 

 

לעשות   :מר ניר קריסטל מה  אותנו.  עובר  לא  העיר,  ראש  אדוני  את  וזה,  להסיר  נצביע  אז   ,

 התביעה. 

 

 קריסטל,  ניר קריסטל, ניר מר חיים ברוידא: 

 

אתה סותר את עצמך, אם זה לא פוליטי, אז זו לא השתקה פוליטית. ואם זו   : חיים גולדמןמר 

 השתקה פוליטית, אז אבי גבע הוא איש פוליטי.  

 

 ם צריך שהוא יחזיק לך ככה?  אתה לא מסתדר בלי חיים גולדמן? אתה היו גב' רונית ויינטראוב: 

 

   ה להסביר לך משהו.תקשיב לי, אני רוצ חיים ברוידא:  רמ

 

 תסביר לי.    :מר ניר קריסטל

 

 לא יקום ולא יהיה האיש שיפגע בשמם של עובדי עיריית רעננה.   מר חיים ברוידא: 

 

 סבבה.    :מר ניר קריסטל

 

 בדיוק,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שהוא עשה, קבע שופט ולא אני. מה  מר חיים ברוידא: 
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 אוקיי.    :מר ניר קריסטל

 

 השופט קבע,  דא: ם ברוימר חיי

 

 למה ההליך המשפטי לא נגמר?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

את   : לורן עייאשמר  לדבר?  לו  לתת  יכולים  אתם  העיר,  ראש  זה  לדבר,  לו  נותנים  לא  אתם 

 רוצה לתת... תני לראש העיר לדבר. 

 

על   ידא: מר חיים ברו מתחנן  שהוא  כיוון  יהי...  לא  הסכום  שגובה  גבוה,  נפשו,  אנחנו  ה 

 בבקשה,   מתחשבים בו, מאחר שהתנצל. קח את הדברים האלה. עכשיו,

 

חיים, רק עבודה של דפנה, דפנה הוציאה במפורש את מכתב ההתראה לאותו   :הילדסהיימר   אריאל מר  

ואומרת   מסיימת  דפנה  ת  –בחור,  הידיעה  כי  שאחרת  דורשת  התנצלות,  תוך  לאלתר  על  וסר  תתבע 

 דברים לא נכונים לגבי דפנה וזה לא בסדר.   ומרהוצאת לשון הרע. אתה א

 

 אני לוקח בחזרה לדפנה, לאור מה שאתה אומר.     :מר ניר קריסטל

 

 היא הובילה את זה.   :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 אבל אני אומר לך דבר אחד,    :מר ניר קריסטל

 

 היא הובילה את זה.   :ילדסהיימר ה  אריאל מר 
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המועצה לא ידעו, זה לא הגיע לאיש. זה לא  לא ידענו, חברי  שאנחנו הסגנים     :מר ניר קריסטל

 הגיע לאיש. 

 

 דפנה הובילה את זה, דפנה הובילה את זה.  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 על דפנה,  שמעתי. אני לאור מה שאתה אומר, מקבל את מה שאתה אומר    :מר ניר קריסטל

 

   ני של רעננה, גם היה איום על תביעה.שמעתי שמועות ... בקשר ל... הש ניא   :גב' דבי סלוצקי

 

 אבל אני אומר לך, שכל הסגנים וכל חברי המועצה לא ידעו מזה.    :מר ניר קריסטל

 

 מה?  מר חיים ברוידא: 

 

 תביעה.  היה גם איום על תביעה, חצי שנה, שני איומים על   :גב' דבי סלוצקי

 

 ומים? אי שני מר חיים ברוידא: 

 

   מה זה קשור לדיון פה? :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 קשור לזה שיש מאמץ של השתקה על ידי כספי ציבור, כי אנחנו לא,     :גב' דבי סלוצקי

 

 אני לא יודע על מה את מדברת? מר חיים ברוידא: 
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 אנחנו יודעים.     :מר ניר קריסטל

 

 ין לי מושג על מה את מדברת. א מר חיים ברוידא: 

 

 שון להגן,  ת צריך להיות הראאתה היית... היי   :גב' דבי סלוצקי

 

 אין לי מושג על מה את מדברת.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה מופיע בפורום,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מדובר בתביעה שהוגשה,   : עו"ד תהילה סובל

 

 תקשיבו רגע בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

שהוג : תהילה סובלעו"ד  בתביעה  ביום  מדובר  עיריית  מ  4.11.20שה  של  של  טעמה  בעניין  רעננה 

בלתי מסוים של  ל העירייה, כמו גם בשמם הטוב של ציבור  הוצאת לשון הרע ופגיעה בשמה הטוב ש

העירייה   הנהלת  גורמי  ידי  על  בשעתו  התקבלה  התביעה  הגשת  על  ההחלטה  רעננה.  עיריית  עובדי 

 בהתאם לסמכותם. 

 

 ה?  מי זה הנהלת העיריי : מר מיכאל רייזמן

 

 זה הנהלת העירייה אם זה לא הסגנים?  מי    :גב' דבי סלוצקי

 

ב   :מר ניר קריסטל הייתי  אני  העירייה?  הנהלת  זה  אני מי  אליי.  הגיע  לא  וזה  העירייה  הנהלת 
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 וזה לא הגיע אליי, מיכאל היה סגן.  14הייתי סגן וממלא מקום ראש העיר לפי סעיף 

 

 מי זה הנהלת העיר? מי זה?  : מר מיכאל רייזמן

 

לי שאלה   ידא: מר חיים ברו קילומטרים,    2.5האם אתה, כשחרשת את פארק רעננה,  ,  אליךיש 

 ביקשת אישור ממישהו?  

 

 אני?    :מר ניר קריסטל

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה?    :מר ניר קריסטל

 

 עשית נזק,  מר חיים ברוידא: 

 

 ר?  על מה אתה מדב   :מר ניר קריסטל

 

 אלף ₪,  100 מר חיים ברוידא: 

 

 לא היה שם נזק של שקל.     :ר קריסטלמר ני

 

 אלף שקל.   100לא שקל,  מר חיים ברוידא: 

 

 לא היה שם נזק של שקל, ראית פרויקט יפה, והחלטת להרוס אותו.     :מר ניר קריסטל
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 ק ברעננה.  בן אדם לוקח בוקר אחד, בשש בבוקר, וחורש את הדשא בפאר מר חיים ברוידא: 

 

 אבל?   מה זה קשור : מר מיכאל רייזמן

 

 לא, אני רוצה,   מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה קשור?  : מר מיכאל רייזמן

 

 ... עיתונאי.    :גב' דבי סלוצקי

 

מה זה קשור? מה זה קשור? אנשים שעושים דברים, מה זה קשור עיתונאי,   : ענבר הוכברג גב'

 מורה, חבר כנסת, שר? מה זה קשור? 

 

 ל כל...הוא... בצורה שיטתית ע   :גב' דבי סלוצקי

 לא ניתן לתמלל(  –)צעקות יחד 

 

 הצבעה! הצבעה!   :מר אלי אלוש

 

 שאתה נקרא ראש עיר במדינת ישראל!  בושה    :מר ניר קריסטל

 

לסגירת   : עו"ד תהילה סובל ומתן  במשא  עתה  נמצאים  הצדדים  דיון,  התקיים  המשפט  בבית 

ל שמה  העירייה  שמםהתיק.  על  גם  כמו  הטוב,  שמה  על  להגן  למטרה  פועלת   ה  עובדיה,  של  הטוב 

שצ הטעמים  מכל  התביעה,  את  לבטל  סמכות  אין  ולמועצה  העיר,  ראש  מדובר  באמצעות  יינתי. 
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  בדרישה ש...

 

 תעבירו את הדפים האלה, לך תראה פארק רעננה, תעבירו את הדפים האלה.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים ביחד(  

 ני ראש העיר הם לא הנהלת העיר?  סגנים זה הנהלת העיר או לא? סג : ל רייזמןמר מיכא

 לא ניתן לתמלל(  –)צעקות ביחד 

 ! אתם עודכנתם מר חיים ברוידא: 

 

 סגני ראש עיר, זה הנהלת העיר?    :מר ניר קריסטל

 

 זה הנהלת העיר או לא? תגיד,  : מר מיכאל רייזמן

 

 המראה? או שזה ראש העיר ו   :מר ניר קריסטל

 

 . אישור מועצת העיר 4 נושא הבא, סעיף מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, יש לי שאלה, חיים,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ור מועצת העיר לנוהל חדש בנושא מתן מלגות, איש מר חיים ברוידא: 

 )מדברים ביחד(  

 אני, עם כל הכבוד.   : לורן עייאשמר 

 

 בבקשה מי זאת הנהלת העיר? את יכולה להגיד תשובה  : מר מיכאל רייזמן
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 באישור מועצת העיר,    :מר אלי אלוש

 

 רגע, אלי תעצור, תן לה לדבר.  : מר מיכאל רייזמן

 

 אישור מועצת העיר.  ב : מר מיכאל רייזמן

 

 אנחנו שואלים מי זאת הנהלת העיר?    :מר ניר קריסטל

 

 היא אומרת לך, ראש העיר.   :הילדסהיימר  אריאל מר 

   )מדברים ביחד(

 ית לדבר! תנו ליועצת המשפט גב' רונית ויינטראוב: 

 

עיר,  אני מבקש שירשם שבעיניי ראש עיריית רעננה, הסגנים הם לא הנהלת ה   :מר ניר קריסטל

 תודה רבה. 

 

 אישור מועצת העיר לנוהל חדש בנושא מתן מלגות לספורטאים מצטיינים. . 4

 

הבא.   מר חיים ברוידא:  נושא  בנושאיאללה,  בשורה    חבר'ה,  של  עניין  פה  יש  חבר'ה,  הבא. 

רבה בהשקעה חשובה רואה חשיבות  אני  זה.  עושות את  כל הערים  , מלגות לספורטאים מצטיינים, 

 צטיינים מגיל צעיר. בספורטאים מ

, יחד עם מינהלת רשות הספורט, מנכ"ל  ולכן, ביוזמה של מיכל ברם, אנחנו גיבשנו נוהל בנושא הזה

 כל ברם, להסביר על מה מדובר.  , והיועץ המשפטי. ואני רוצה שוב לבקש ממיהעירייה, גזבר העירייה
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יני. אז אישור הקריטריונים אז קודם כל תודה, ואני מקווה שהדיון יהיה עני  :מיכל ברםגב' 

את   ישימו  האישי,  הספורט  בענפי  מצטיינים  ולספורטאיות  לספורטאים  מלגה  לקבלת  בעצם  היום 

ביחד   הבמה  בקדמת  שנוהגיםרעננה  רבים  ויישובים  מקומיות  רשויות  את עם  להוקיר  שנה,  מדי   ,

הספור בענפי  והספורטאים,  הספורטאיות  של  ובעולם,  בארץ  המרשימים  האישיים  ההישגים  ט 

 וההישגים שלהם בעולם. 

רבים,  וההורים שלהם משקיעים בהם משאבים  בדרך הספורטיבית שהם  ואת המאמץ הרב הכרוך 

ונית, להמשיך לעודד מצוינות ם סביבה תומכת להגיע להישגים, וברמה העירוזאת על מנת לאפשר לה

 והצטיינות.

שיים, החודשים האחרונים, בתמיכת כחלק ממעטפת התמיכה בקידום הספורט ההישגי בענפים האי

העירייה,   מנכ"ל  הספורט,  רשות  מנהלת  זה  אם  המקצועי,  הצוות  עם  באמת  ויחד  העירייה,  ראש 

המש והיועצת  עהגזבר  השונות,  בערים  הנעשה  כל  את  למדנו  הקריטריונים  פטית,  גיבוש  לפרטי  ד 

 המובאים בפניכם היום לאישור. 

להסדי שלנו,  העיר  עבור  חשוב  צעד  העירונית זה  התמיכה  את  ושוויוני  אובייקטיבי  באופן  ר 

 בספורטאיות ובספורטאי העיר המצטיינים, המהווים מקור גאווה לעיר, ומודל לחיקוי.

לה, הוקרה, ותמיכה כספית, רק כשהם לקראת , לרוב הספורטאים והספורטאיות זוכים לתהילצערנו

של   הנחשק  לתואר  שהגיעו  אחרי  או  המקצועית,  דרכם  עולם/אירופה  סוף  אולימפי/אלוף  ספורטאי 

 וכו'.

שלנו  האלוהים  בחלקת  הכלל.  נחלת  אינה  שלצערנו  רבה,  בהשקעה  כרוך  בדרכם,  שקטפו  תואר  כל 

יוענקו  לנו ביכולתנו לתרום לשינוי קטן במגמה, וההיום, יש   כוונה היא אחת לשנה לקיים טקס, בו 

 פורטאיות והספורטאים הצעירים.בצורה מסודרת מלגות ההצטיינות, ומגני הוקרה ושי לס

שותפים   ולהיות  חלק  ולקחת  הרעננים,  לעסקים  קורא  בקול  ולצאת  לרתום  גם  בכוונתנו  בהמשך, 

 ספורטאים והספורטאיות תושבי העיר.בקידום ובתמיכה של ה

וקואליציה,  כמובן   אופוזיציה  של  עניין  בכלל  האלה  הקריטריונים  של  באישור  שאין  לציין  שמיותר 

י מאמינה שכל מי שיושב ויושבת כאן סביב השולחן, האינטרס הראשון שלה זה לשרת את  היות ואנ
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 כרגע.   תושבי העיר, ואת הספורטאיות ואת הספורטאים וזה מה שחשוב

 

ה דיון גם בוועדה לקידום מעמד הילד, ולצערי, כמו שאמרתי,  דרך אגב, זה הי  גב' דרורה כהן: 

 אף אחד מאיתנו לא היה.  

 

 כן דרורה, את באמת...   ויינטראוב:  גב' רונית

 

 לא, תחרויות...    גב' דרורה כהן: 

 

 מי בוחר את המצטיינים? את בוחרת?  : רחמים שלוםמר 

 

 לא.   :מיכל ברםגב' 

 

רק : רחמים שלוםמר  בוחר?  אל    צבע  מי  יודעת,  לא  את  אם  בשקט  תהיי  אז  בוחרים?  אחד 

 תדברי. 

 

את זה, הקריטריונים האלה, למעשה ,מה שעמד לנגד חמים העלית  אז אם, ר  :מיכל ברםגב' 

לקרוא  יוכל  אחד  וכל  דעת  בר  ושכל  בהיר  פשוט,  שהוא  מודל  לייצר  אחד,  דברים.  כמה  זה    עינינו, 

 להבין אותם צריך לעשות דוקטורט,  ולהבין במה מדובר. יש מודלים שונים, שרק

 

 עשו ונפנפו אותם. הגישו ונפנפו אותם.  : רחמים שלוםמר 

 

 רגע,   :מיכל ברםב' ג
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 רק צבע אחד קיבלו.   : רחמים שלוםמר 

 

ע. להיפך, רגע. אישור הקריטריונים בעצם הביא לסיטואציה שהכול ברור וידו  :מיכל ברםגב' 

 אין שיקול דעת,  

 

 הוא מדבר על אפליה.    :מר אלי אלוש

 

 ידה שקופות. אבל ההיפך, זה בא לעשות סדר אלי, זה שם אמות מ :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 הוא טוען, אני לא יודע.    :מר אלי אלוש

 

 איך אפשר לטעון לאפליה, על משהו שטרם נעשה?    :מיכל ברםגב' 

 

 וד לא נעשה אפילו. ע  גב' דרורה כהן: 

 )מדברים ביחד(  

 היה, את לא יודעת כלום,   : ים שלוםרחממר 

 

 למה לא יודעת?    גב' דרורה כהן: 

 

 ה לא היה? לא חילקו? לא חילקו?  היה! למ : רחמים שלוםמר 

 

 לא היו הישגים,    גב' דרורה כהן: 

 

 ם שאת לא יודעת.  את אל תגידי את זה. את לא יודעת, אל תגידי כאן דברי : רחמים שלוםמר 
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מיכל  להיפך  גב' דרורה כהן:  כעת  וצודקת,  ונכונה  ישירה,  בצורה  לא  חילקו  עכשיו  עד  אם   ,

 ם, דואגת שיהיו קריטריונים ברורי

 

 את גם תדאגי.   : רחמים שלוםמר 

 

 שקופים,   גב' דרורה כהן: 

 

 את גם תדאגי.   : רחמים שלוםמר 

 

 לא בספורט. לא, אני לא בתחום, אני   גב' דרורה כהן: 

 

הקריטריונים, להיפך. הרעיון הוא שאין פה שיקול דעת של מי מי שקרא את    :מיכל ברםגב' 

מתקבלים, והאישור שלהם מתקבל מאיגודי הספורט. כל אחד מקבל ומה מקבל, יש פה פר הישגים, ש

ה שצריכים  יוכל לגשת, המטרה היא לייצר משהו שהוא שוויוני, ולמנוע, כמו בערים אחרות, שיש כאל

 , פה זה לא יקרה. לבחור מתוך רשימה את הספורטאים

נשים והגיע הזמן שאנחנו  על המסגרת התקציבית,  נקודות, ששומר  מודל של  פה  אותם בקדמת    יש 

 הבמה, ונכיר אותם ונוקיר אותם. 

 

אים  זה גאווה גדולה, וזו בשורה מדהימה, וזה עושה סדר, וזה מלגות לספורט  :הילדסהיימר   אריאל מר  

 מצטיינים, 

 

? או שאתה אמור לנהל 20-יד, אתה הצטרפת למועצת העיר רעננה כחבר התג גב' רונית ויינטראוב: 

 טפונות...  יאת הש
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 אפשר להצביע?  : עייאשלורן מר 

 

 לא, יש,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בבקשה, מיכאל רוצה להתייחס.  מר חיים ברוידא: 

 

 חנו עובדים, אנחנו לא פעם בכמה חודשים, יש לנו עבודה, אנ : לורן עייאשמר 

 

 קדימה, אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 וליטית, תלמד את זה קצת.  ... כשחברי מועצה מדברים. זו תרבות פ גב' רונית ויינטראוב: 

 

  אז קודם כל, בתרבות פוליטית, יש את המילה תרבות.  : לורן עייאשמר 

 

 ה בישיבה הראשונה של הקדנציה. אני מצטטת את דרור גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אם את רוצה להיות מורה לתרבות, תתחילי...   : עייאשלורן מר 

 

שח : חיים גולדמןמר  זה  עם  משלימה  את  מקלל?  רגע,  אחר?  מועצה  חבר  מקלל  מועצה  בר 

 בקללה? את משלימה עם זה? או שאת מגנה את זה?  

 

 ואתה איך התנהגת בישיבה הקודמת?  : רחמים שלוםמר 
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 רחמים, רחמים,   ב' רונית ויינטראוב: ג

 

סליחה, אני לא הייתי אשם. וואלה, רחמים, עדיף שלא תדבר. בוא לא נפתח  : חיים גולדמןמר 

 יף שלא תדבר.  דברים, עד

 

 לא אדבר.  : רחמים שלוםמר 

 

 אפשר לחזור לדיון ענייני? תודה. כן?  : מר מיכאל רייזמן

 

 מיכאל.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אפשר לדבר?  : יכאל רייזמןמר מ

 

 קדימה מיכאל, דבר.   א: מר חיים ברויד

 

מב : מר מיכאל רייזמן כל  להגיד שאני קודם  רוצה  אני  כל  אז קודם  כל  אוקיי,  זה, שסוף  על  רך 

סוף אנחנו נותנים, רוצים להעניק מענקים לספורטאים צעירים, ובכלל לספורטאים בעיר רעננה, רק 

 ריונים.אני קצת לא מבין את הקריט

נקודות, מה נותנות הנקודות האלה, מה לא   2נקודות, מה זה    5זה  נקודות, מה    7אני לא מבין מה זה  

 . נותנות הנקודות האלה, לא הבנתי

בין   זה שיתנו  לא מבין, מה  ל5000-ל  1000אני  העיר,    8000-,  דעת  לשיקול  ₪ בשנה האולימפית, זה 

ן אדם  ? וב1000זה לפי הבן אדם שזכה? הוא יקבל    ₪?  ₪2000? האם זה יהיה    1000האם זה יהיה  

 ? כלומר, מי, 5000אחר יקבל 
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 אני אסביר לך.    :מיכל ברםגב' 

 

 הוא, משהו ש : מר מיכאל רייזמן

 

 היא תסביר.   גב' דרורה כהן: 

 

 להיפך.   :מיכל ברםגב' 

 

י : מר מיכאל רייזמן ש שיקול דעת בין  רגע, עוד שנייה אחת. אז אני קצת לא מבין, אם לעירייה 

 ₪, אז,   5000-₪ ל 1000

 

 אתה שואל, או מביע עמדה?   :מיכל ברםגב' 

 

 שה, מיכל?  רגע, את מוכנה לתת לי לסיים בבק : מר מיכאל רייזמן

 

 כן.   :מיכל ברםגב' 

 

₪, והבן שלה    1000תודה. אז הבן שלי, מכיוון שהוא יושב באופוזיציה יקבל   : מר מיכאל רייזמן

 ₪? לא הבנתי.  5000ושב בקואליציה יקבל בגלל שהוא י

 

 אז,   :מיכל ברםגב' 

 

 אני לא מבין מה זה נתון,   : מר מיכאל רייזמן
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 ו. תסבירי ל מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, רק שנייה אחת.   : מר מיכאל רייזמן

 

 היא תסביר לך.   מר חיים ברוידא: 

 

 תן לה להסביר.    גב' דרורה כהן: 

 

נוספת שאני רוצה להבין,  עוד לא סיימתי, אני אתן לה להסביר. שאלה  רגע,   : מר מיכאל רייזמן

עיף תקציבי כזה, ואני  האם יש סעיף תקציבי לדבר הזה? עד כמה שאני יודע, בספר התקציב, אין ס 

עשה   מישהו  בשנה?  יהיה  זה  כסף  כמה  יודע  מישהו  האם  כזה?  כסף  לוקחים  מאיפה  שאלה,  שואל 

 הערכה? האם,  

 

 רק,   :מיכל ברםגב' 

 

 רק שנייה אחת,   : מר מיכאל רייזמן

 

 אבל אתה מלין על דברים,    :מיכל ברםגב' 

 

ה? מישהו נתן סעיף תקציבי לדבר הזה? מישהו עשה הערכה כמה כסף זה יהי : מר מיכאל רייזמן

 אני פשוט רוצה להבין את המשמעות של הדבר הזה, לפני שאני מצביע.  

 

 אני רוצה לענות.    :מיכל ברםגב' 
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 , הוא לא קרא את זה. רא את זההוא לא ק :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 אני קראתי, אריאל, אני קראתי את זה.  : מר מיכאל רייזמן

 

 אריאל, אתה מתחיל לעבור את הכבוד בכבודם של חברי מועצה.  ינטראוב: גב' רונית וי

 

 חבר'ה, אבל הנוהל אומר דברים מפורשים.  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 אני נותן לך כבוד,    : יכאל רייזמןמר מ

 

 מיכאל, הנוהל מדבר על אישור,  :הילדסהיימר  יאל אר מר 

 

את   : מר מיכאל רייזמן קראתי  שלא  אומר  אתה  ולא אם  מטומטם  אני  אולי  קראתי.  אני  זה, 

 הבנתי. 

 

ומנכ"לית   מר חיים ברוידא:  מנכ"לים  פה  ישבו  תקשיב.  אבל  להיות,  יכול  זה  גם  להיות,  יכול 

הזה הוא יד ימיני ומותר לו לדבר. תכניסו לכם    ברו במועצה, ואף אחד לא השתיק אותם. האיששדי

 לראש, 

 

 חברי מועצה. אבל אסור לו להעליב  : מר מיכאל רייזמן

 

 הוא לא מעליב, הוא פשוט מסביר לך את הדברים.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא קראתי את זה.   –גיד לי אסור לו להעליב חברי מועצה. אסור לך לה : מר מיכאל רייזמן
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 מיכאל, אפשר לענות?    :מיכל ברםגב' 

 

 זה לא נכון?  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 זה לא נכון.  : מר מיכאל רייזמן

 

 אוקיי, מתנצל.  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

על  גב' רונית ויינטראוב:  להלין  גם  מבקשת  אני  אחת,  בבת  תתייחסו  אולי  מתייחסת  אני  רגע,  רק 

מוגדרים כנוער, לא תינתן מלגה כספית, דווקא  סעיף שאומר שילדים בגילים צעירים, שאינם  אותו  

 במצב כזה. כי יש הרבה הורים, שיש כישרון בבית.  

 

 תנו לה לענות!    גב' דרורה כהן: 

 

 תעני.  בואו אני אסיים להגיד מה הבעיה, אחר כך  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי.   :מיכל ברםגב' 

 

להם   ונית ויינטראוב: גב' ר שיש  הורים,  הרבה  ולא יש  בבית,  צייר  מוסיקאי,  ספורטאי,  כישרון, 

לאמן   בציוד,  להשקעה  להסעות,  הכסף  את  להם  יש  את תמיד  ולטפח  דברים  לאלף  אקסטרה, 

 הכישרון. למה דווקא להוציא את הילדים? את הגילים הצעירים יותר?  

 

 התחיל קודם על מה שרייזמן שאל? אז אני אסביר לך. אפשר ל   :מיכל ברםגב' 
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 תתחילי עם מה שאת רוצה.  : ר הוכברגענב גב'

 

השנ  :מיכל ברםגב'  על  לא  מדברים  הקריטריונים  אחד,  על טוב.  מדברים  הם  הנוכחית,  ה 

בין   עונה  ובעצם על תקופה של  ל  15.10העונה שהתחילה עכשיו,  בשנה הבאה. אוקיי?    15.10-השנה, 

אלף ₪ בתקציב הבא.    50של    ברים על מסגרת תקציבית שמוקצית לזה, סכוםזאת אומרת, אנחנו מד

 אוקיי? לא בתקציב הנוכחי.

ע סכום נקוב ולהתחיל לתמחר כמה זה הישג של אלוף  שיטת הנקודות, אוקיי? מסייעת במקום לקבו

הנקודות  שיטת  מחירים,  על  שיח  איזשהו  ולייצר  הלאה,  וכן  עולם  אלוף  של  הישג  זה  כמה   ישראל, 

 למעשה היא משקללת, כל הישג מקבל ניקוד, אוקיי?  המסגרת התקציבית כי מסייעת גם לשמור על 

 

 אוקיי.  : מר מיכאל רייזמן

 

הזאת,    :מיכל ברםגב'  הסכימה  את  שהגישו  הספורטאים  שכלל  הניקוד,  כלל  את  צוברים 

אז למעשה מכפילים  עבור סך כל הנקודות, מקבלים שווי של נקודה, ו  50,000מחלקים את הסכום של  

 וא זכאי.עבור כל ספורטאי, כמה ה 

ל שהתייחסת  מה  שהמל5000-ו  1000-המסגרת,  מבטיחים  שאנחנו  לסיטואציה,  להגיע  כדי  היא  גה , 

תהיה   המינימאלית  שהמלגה  כדי  הנקודה,  שווי  יצא  מה  יודעים  לא  שאנחנו  אוקיי?  המינימאלית, 

של   יה  1000בסכום  שלא  בשנה  נהיה  אנחנו  ואם  ילך  ₪,  לא  התקציב  ושכל  הישגים,  הרבה  בה  יו 

₪ של מלגה, כך שאין פה   5000ספורטאי אחד, אנחנו מגבילים ואומרים שהסכום המקסימאלי יהיה ל

 שיקול דעת,   בכלל

 

 אוקיי.  : מר מיכאל רייזמן
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  מי זה, צבע עיניים, אין, אין לחלוטין.   :מיכל ברםגב' 

 

 מוגדרת, זה לא יכול... וגם יש שמיכה  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 זה כל הרעיון,    :מיכל ברםגב' 

 

 היא מסבירה, היא לא צריכה עזרה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 י לא אבקש ממך פעם שלישית, את לא תעירי לו.  אנ מר חיים ברוידא: 

 

 להוציא את שיקול הדעת, אוקיי? לייצר משהו שהוא שוויוני ואובייקטיבי.    :מיכל ברםגב' 

 

של חיים ברוידא:  מר היחידה  את  לו,  תעירי  מהתקופה  אל  לפחות  הבאה,  בשנה  פה  תהיי  א 

 הזאת. 

 

 הי, סליחה.   :מיכל ברםגב' 

 

 זה מאוד מכבד אותך כראש עיר ההערות האלה.    וב: גב' רונית ויינטרא

 

 להגיד שהוא מתחלף? את לא מתביישת?  מר חיים ברוידא: 

 

 אלתי אותך.  אמרו לי, ש גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תן למיכל לסיים, הגענו לאיזשהו רגע רציני. ה לסיים. תן לחיים,   גב' דרורה כהן: 



 לוגו חברת התמלול                    עיריית רעננה                                                                     
 9.11.2021מן המניין ישיבת מועצה 

 
 

 120 
 

 

ה מר חיים ברוידא:  ברמה  את  לי,  לכל תאמיני  זה  את  אומר  אני  פה.  להיות  שיכולה  נמוכה  כי 

 תושבי רעננה.  

 

   תמשיך לנסות להתכתש, אני לא אשתף פעולה. גב' רונית ויינטראוב: 

 

 איזה רמה.  ברוידא:  מר חיים

 

 אני לא אשתף איתך פעולה.  ב: גב' רונית ויינטראו

 

ל  :מיכל ברםגב'  ב  8000-ההתייחסות  נוהג  ויש  היות  תהיה  היא  לאיזה ₪,  שבו  רעננה 

שבעת  שבשנה,  התייחסנו,  ולכן  אחר,  סכום  נותנים  באולימפיאדה,  שמשתתף  אולימפי,  ספורטאי 

המקסימאל הסכום  אולימפיאדה,  להישתהיה  ויכול  היות  יותר,  גבוה  ויהיה  יתכן  לנו  י,  שיהיו  ות 

 ספורטאים אולימפיים. 

 

 האם התקציב בשנה אולימפית נשאר,    :מר ניר קריסטל

 

 רגע, אני לא יודעת מה יהיה,   :יכל ברםמגב' 

 

 לא,    :מר ניר קריסטל

 

 יכול להיות, אני לא, רגע! לא סיימתי.   :מיכל ברםגב' 

 

 סליחה, כן?  : מר מיכאל רייזמן
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 ף כל סוף עושים משהו, אחרי הרבה שנים שלא היה. רעננה,  אוקיי? סו  :מיכל ברםגב' 

 

 נו מברכים. הוא התחיל מזה שאנח   :מר ניר קריסטל

 

 רעננה קיימת מאה שנה, עשו פה הרבה דברים בעיר הזאת.  : מר מיכאל רייזמן

 

 אלף ערים יש מודל,  20-כן, רק שב  :מיכל ברםגב' 

 

 ם? למה לא עשיתם את זה קוד מר חיים ברוידא: 

 

 עשו, עשו, עשו, חיים.   : מר מיכאל רייזמן

 

 מה זה עשו?  מר חיים ברוידא: 

 

 כולל,   :מיכל ברםגב' 

 

 העיר בכלל...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לפי הצבע עשו. טוב, יאללה.  מר חיים ברוידא: 

 

   תפרגנו, תפרגנו, מגיע לה.  גב' דרורה כהן: 

 

ל   :מיכל ברםגב'  להתייחס  סיימתי  שאמרת?רגע.  מה  ילדים  כל  לגבי  אוקיי.  השאלות?  על 
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שכתוב בקריטריונים, הגיל לנוער משתנה. אוקיי?  הצעירים, קודם כל, בדרך כלל, בכל איגוד, וזה מה  

צם כל ענף, יש לו הגדרה מה זה אומר גיל הנוער, וגיל קדטים, ששם בעצם מגיעים ההישגים, ושם בע

 עיקר ההשקעה, כדי להגיע קדימה.

מקום    הילדים מתוך  להיפך,  אחרות,  בערים  קיים  לא  גם  שלא,  מה  כלל  בדרך  לרוב,  וזה  הצעירים, 

רוצ שאר  שאנחנו  כי  מהתוכנית,  חלק  זה  ורק  משפיעות,  לדמויות  אותם  ולהפוך  ולהוקיר  להכיר  ים 

וכן   יוזמנו לטקס,  כן הם  גם במוסדות החינוך,  יהיה  גילים שהם  התוכנית  זה  ייקחו חלק, אבל  הם 

  של שמונה עד, בדרך כלל, זה גיל צעיר שמתחילים להתחרות, אוקיי?  –צעירים 

כל, המל לא, קודם  היא  לא  המלגה  כי אחרת אתה  הישגים, באמת, של הקצה,  עבור אותם  היא  גה 

גרות שחלקן,  שמיכות ודרכים אחרות להעצים אותם ולסייע. הם עדיין במס  יכול, יש הרבה דברים,  

מסגרות הן  חלקן  ההישגיות,  וספורטאי    לא  שהחליטו,  נוער  בני  לאותם  מתייחסים  ואנחנו  כחוגים, 

ום שבו הם משקיעים, כדי להגיע להיות באיזשהו הישג כלשהו, ההישג הבוגרים, שהחליטו שזה התח

וכל פעם    כמות הנסיעות לחו"ל, כמות התחרויות שהספורטאים האלה צריכים לעשות היא מטורפת,

כן האלה, אבל הגיע הזמן שרעננה גם תעשה את זה בשוטף. אי  לפני האולימפיאדה כולם מחבקים ו

 אפשר יהיה להעצים,  

 

זה, אני אוציא לך פרוטוקולים של מועצת  טראוב: גב' רונית ויינ אני חוזרת ואומרת לך שעשו את 

 עיר, 

 

עשו את  :הילדסהיימר   אריאל מר   לא  גם.  נוהל  היה  לא  בצורה מסודרת,    אבל  לא  בצורה מסודרת,  זה 

 ת. רוני

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 המטרה היא לסדר,    :מיכל ברםגב' 
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 אים את זה להצבעה, אנחנו מבי מר חיים ברוידא: 

 

 מה שאני מבקשת, חיים, קודם כל,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן?  מר חיים ברוידא: 

 

ני לא מסכימה  גזבר, אתם דיברתם, שני דברים, קודם כל, איש לי בקשה מה גב' רונית ויינטראוב: 

 לגבי הילדים, כי יש גם עניין הבטחה עתידית וכל זה, זה לא רק שלב התחרויות. 

 

 בן אדם מקבל כסף על הבטחה עתידית?   : ענבר הוכברג ב'ג

 

רוצה לבקש  אני רוצה לשפר את הקריטריונים, תיכף מיכאל ידבר על זה. אני   גב' רונית ויינטראוב: 

, נכון? אז אני באופן חריג, רוצה  2022התקציב ישריינו בתקציב  מהגזבר משהו אחר. את אמרת שאת  

מהרזרבות סכום  לאתר  מהגזבר  בלבקש  שאפשר  ממקום  או  מצב,  2021-,  בכל  יהיה,  שאפשר  כדי   ,

 בסוף אנחנו נגיע ל...  

 

 עוד חודש נגמר, לא רלוונטי.   גב' דרורה כהן: 

 

 אפשר לעשות את זה? אני מבקשת,  יינטראוב: גב' רונית ו

 

 רונית, רגע,   :מיכל ברםגב' 

 

 אני מבקשת לשריין.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 הישגים בסוף השנה נמדדים.  : ענבר הוכברג גב'

 

 לא משנה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה זה לא משנה?   : ענבר הוכברג גב'

 

לדבר   משהו שהוא אחורה. בקריטריונים, את צריכה  רונית, אי אפשר לעשות  :מיכל ברםגב' 

 קדימה. 

 

 לא, אבל רק את התקציב, כדי שאפשר יהיה להשתמש...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, אי אפשר. את צריכה לאשר משהו שהוא קדימה. את לא יכולה לעשות...    :מיכל ברם גב'

 

 אני רוצה להעביר, מיכאל, בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 יש לי עוד הערה.   : ר מיכאל רייזמןמ

 

 אוקיי.  ים ברוידא: מר חי

 

של   : מר מיכאל רייזמן התקציב  על  מדובר  הזה  שהדבר  שמכיוון  חושב  מציע   ,2022אני  אני  אז 

, רק לאחר שאנחנו נראה  2022שאת ההצעה הזאת, היא תרד עכשיו מסדר היום, ותעלה בתחילת שנת  

 ה מקובל עליך, ראש העיר?  שיש שורה בתקציב לנושא הזה. האם ז
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 אני הבאתי את זה להצעה, אם אתם רוצים, תמנעו.   א: מר חיים ברויד

 

 ירים? למה לפגוע בספורטאים צע : ענבר הוכברג גב'

 

 אנחנו לא פוגעים באף אחד.  : מר מיכאל רייזמן

 

 אנחנו לא פוגעים באף אחד, ממילא, לא פוגעים באף אחד.   :מר ניר קריסטל

 

 מדובר על עונת משחקים. רגע, רגע, שנייה. עונת המשחקים,  : רייזמןמר מיכאל 

 

 לא פוגעים באיש!     :מר ניר קריסטל

 

. עד אז, לא יחולק  2022יוני    –מסתיימת בסביבות חודש מאי  עונת המשחקים   : מר מיכאל רייזמן

 אפילו שקל אחד לאף בן אדם. 

 

 מיכאל,  מר חיים ברוידא: 

 

 הבנתי ממיכל.  כמו ש : מר מיכאל רייזמן

 

 את הדברים האלה מראש, אתם,   אני מביא מר חיים ברוידא: 

 

 ולכן, אנחנו רוצים לראות,  : מר מיכאל רייזמן

 

 אתה חייב לאשר את זה מראש, כי זה קריטריונים,    :מיכל ברםגב' 
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 לא,  : מר מיכאל רייזמן

 

 אי אפשר לאשר את זה בינואר.   :מיכל ברםגב' 

 )מדברים ביחד(  

 

 את הקריטריונים לאשר כשהעונה מתחילה.   אבל העונה התחילה, וצריך : ענבר הוכברג ב'ג

 

 ין לי בעיה שתצביעו נגד. הזכות שלכם היא להצביע נגד. אני, א מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא,  : מר מיכאל רייזמן

 

 למה לפגוע בספורטאים?   :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

פוגעים : מר מיכאל רייזמן לא  את    אנחנו  לדרג  עכשיו  שהולכים  מכיוון  אחד,  הספורטאים,  באף 

 . 22, לכן הכסף ישולם רק במהלך 21-22עד סוף עונת המשחקים, 

 

 ל הקריטריונים צריכים להיפגע עכשיו.  אב : ענבר הוכברג גב'

 

 , 22, אנחנו רוצים לראות בתקציב 22 : מר מיכאל רייזמן

 

  תפילו את ההחלטה, זכותכם, מר חיים ברוידא: 

 

 צביע. את הסכום הזה, ואז נ : מר מיכאל רייזמן
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 ר.  זכותכם, זכותכם שתושבי רעננה יראו שאתם נגד הקריטריונים. עכשיו, ני מר חיים ברוידא: 

 

הזמן     :מר ניר קריסטל הגיע  וצריך  הדמגוגיה,  לטובת  שאתם  או  העיר,  לטובת  שאתם  או 

 להחליט את זה.  

 

 נו, באמת.  : ענבר הוכברג גב'

 

 חים לייצר הסכמה,  אם על דבר כזה אנחנו לא מצלי  :מיכל ברם גב'

 

 לא יאמן, לא האמנתי.    גב' דרורה כהן: 

 

 הכי מעליב.  כשזה בא ממך, זה מר חיים ברוידא: 

 

 כשאתה אומר,     :מר ניר קריסטל

 

 כשזה בא ממך, ניר, יש גבול.  מר חיים ברוידא: 

 

,  איך תצביעו, אוקיי? אז או שאתה חוטא לאמתלא אכפת לי    –כשאתה אומר     :מר ניר קריסטל

 או שאתה חוטא לילדים. אכפת לכולנו איך נצביע, כי כולנו רוצים את טובת הילדים. 

 

 בסדר.  רוידא: מר חיים ב

 

ומזה התחלנו. ואין פה שאלה, ואין פה חולק על זה שכולנו רוצים את טובת    :מר ניר קריסטל
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 הילדים. 

מחולק השבוע, גם לא בשבוע    נייניות. מאחר וממילא הכסף לא הולך להיות שאלו פה שאלות ע   ,עכשיו

הצעה להכניס את זה לספר  שאנחנו נמצאים בה כרגע, אוקיי? הציע מיכאל    2021הבא, גם לא בשנת  

 התקציב, לשר את התקציב, ולאשר את הסעיף. 

 

 חבר'ה, הגזבר,  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 ונים,  זה רק הקריטרי  גב' דרורה כהן: 

 

 .  תן לי רגע לסיים   :מר ניר קריסטל

 

 אתם פוגעים בספורטאים, זה לא נכון.  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 . תן לי לסיים   :מר ניר קריסטל

 

 אנחנו לא פוגעים בשום ספורטאי.  : מר מיכאל רייזמן

 

 בטח שכן.   גב' דרורה כהן: 

 

 אנחנו לא פוגעים באף אחד.  : מר מיכאל רייזמן

 

 ניר, אתה ראית שיש פה,   :הילדסהיימר  יאל אר מר 

 

 למה אתה קוטע אותי?     :מר ניר קריסטל
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 כי אתה ראית שיש פה פגיעה,  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 למה אתה קוטע אותי?     :ר ניר קריסטלמ

 

 אבל אתם פוגעים בהם.   :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 למה אתה קוטע אותי?     :מר ניר קריסטל

 

 אני רוצה שנייה לענות לך.    :מיכל ברםגב' 

 

 שנייה מיכל, שנייה.     :סטלמר ניר קרי

 

 ישבנו שעות,  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 תקשיב רגע.   לא, לא, אתה  :מיכל ברםגב' 

 

 לא, אתם לא תקטעו אותי ואני אקשיב.    :מר ניר קריסטל

 

 עצם אישור הקריטריונים,   :מיכל ברםגב' 

 

 תקטעו אותי ואני אקשיב. אתם לא    :מר ניר קריסטל

 

 אני בעיה.   :מיכל ברםגב' 
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 אז תנו לי לסיים ותעני מה שאת רוצה.    :מר ניר קריסטל

 

 , אבל אתה  :מיכל ברםגב' 

 

 לא, אתם קוטעים אותי,     :מר ניר קריסטל

 

 אוקיי, בסדר.    :מיכל ברםגב' 

 

 תרבות דיבור לפני הכול.     :מר ניר קריסטל

 

 סבבה.   :מיכל ברםגב' 

 

את כל מה שאני רוצה, תכבדי את זה גם אם זה שטויות...   אני אסיים להגיד    :מר ניר קריסטל

 ספיק אינטליגנטיים בשביל להבין אחד את השני. ותעני לי מה שאת רוצה. וואלה, אנחנו מ

 

 הולכת על זה, נו?    :מיכל ברםגב' 

 

נור   :מר ניר קריסטל הוא  זה, סבבה, טנקס. בקיצור, הסיפור  רוצים לאשר את  כולנו  א פשוט, 

ועד  כולנו ר לוודא שזה מגובה מההתחלה  רוצים  וכולנו  לזה סעיף בספר התקציב,  לוודא שיש  וצים 

 ך כל השדרה. הסוף, לאור

  1.1-עכשיו ,אם את חושבת שמאיזושהי סיבה, אם לא נאשר את זה היום, אוקיי? אלא נאשר את זה ב

 זה פוגע במישהי או במישהו, 
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 כן, אז אני אסביר.    :מיכל ברם גב'

 

 אנחנו נשמח לשמוע.     :קריסטלמר ניר 

 

זה  :מיכל ברםגב'  כרגע,  מאשר  שאתה  מה  כל,  קודם  אסביר.  אני  התבחינים    אז  את  בעצם 

, כי כל איגוד, כל ענף, העונה  21-22ואת הקריטריונים, על מנת שהם יהיו תקפים לעונה הנוכחית של  

 . שלו מסתיימת במועד אחר 

 

 נפי ספורט.  ויש פה עשרים ע :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 תן לה לדבר.    :מר ניר קריסטל

 

 יודע יותר טוב ממך. אריאל, תאמין לי, בספורט אני  : מר מיכאל רייזמן

 

 כל ענף,  :מיכל ברםגב' 

 

 לא בטוח.  מר חיים ברוידא: 

 

 בטוח, תאמין לי בטוח.   : מר מיכאל רייזמן

 

 פה.   נחנו לא מבינים בכלום, אנחנו במקרה עברנוא   :מר ניר קריסטל

 

 אנחנו גם מטומטמים, סתם עברנו פה.  : מר מיכאל רייזמן
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 שוט לא יאומן. אללה, זה פ-יא   :מר ניר קריסטל

 

 אני ביקשתי מהגזברות...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

תבחינים  :מיכל ברםגב'  מאשר  אתה  כרגע  מתייחסים,  התבחינים  העונה,  ברמה    ניר,  שהם 

 העקרונית שלהם, אוקיי?  

 

 נכון.    :ר קריסטלמר ני

 

מאוקטובר עד    , אם אנחנו עושים אותם22-21יפה. כדי להחיל אותם על עונה    :מיכל ברםגב' 

, ויש כאלה שההישגים שלהם יהיו  21אוקטובר, למעשה, יכול להיות כאלה שההישגים שלהם הם על  

 , כי כל ענף הוא שונה.22על 

זה שימוש בעתיד, אתה חייב להתחיל ולאשר    א אומר, כרגע, בשביל שאפשר יהיה לעשות עםאתה ל

ברשויות אחרות, אוקיי? לצורך העניין,    את זה במועד הזה. אתה לא מאשר כרגע סעיף תקציבי. גם

התבחינים   את  מאשר  הכול  סך  אתה  לעצמם,  מאפשרים  והם  לעת,  מעת  משתנה  התקציבי  הסעיף 

ו ווטאבר, או פתאום מצב מעולה, להם. אם יהיה קרייסס בשנה הבאה, אוקיי? אברמה העקרונית ש

 מקצה.   העירייה תהיה לה את האופציה, מבחינת תקציבית, להחליט כמה היא

 

 אז איפה הבעיה?   1.1-שוב אני שואל אם זה יהיה ב   :מר ניר קריסטל

 

 זה אומר שאתה דוחה את ההישגים בעוד...  1.1-ה  :מיכל ברםגב' 

 

 לך אותה עונה נמצא.  ממש לא נכון, אני במה : מר מיכאל רייזמן
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 חברים, יש לכם, מיכל,   מר חיים ברוידא: 

 

 נהלים דיון ענייני, אני לא מבין.  רגע, אנחנו מ   :מר ניר קריסטל

 

 חבר'ה, יש לכם את האפשרות,  מר חיים ברוידא: 

 

 ?  אבל אתה לא רוצה שיתקיים דיון ענייני   :מר ניר קריסטל

 

 יש לכם את האפשרות,   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא רוצה שיתקיים דיון ענייני?    :מר ניר קריסטל

 

 רים לנקודה. היא חוזרת, ואתם חוז מר חיים ברוידא: 

 

 ממש לא נכון.     :מר ניר קריסטל

 

 אנחנו שואלים.   : מר מיכאל רייזמן

 )מדברים ביחד(  

 

 תושבי רעננה, אתם,  עושים פה משהו לטובת  מר חיים ברוידא: 

 

 נו מקיימים דיון ענייני, אנח   :מר ניר קריסטל

 

 אם אתה היית יושב פה,   מר חיים ברוידא: 
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 ע שאתה לא רגיל לכאלה, אבל תן לנו לקיים דיון ענייני.  אני יוד   :מר ניר קריסטל

 

הדבר מר חיים ברוידא:  את  לך  אומר  אני  אז  אומר.  שאתה  ממה  הפוך  מסביר  עכשיו  ים  היית 

 האלה. 

 

לי איך אני היית מצביע, כי עדיין יושב במרומים יש אחד, זה  אתה אל תספר     :מר ניר קריסטל

 לא אתה! 

 

יו מר חיים ברוידא:  היית  אני  איך  יודע  אני  אותי.  ,שכנע  רוצה  אתה  אם  מצביע,  היית  איך  דע 

 מצביע. 

 

 אתה יודע איך הייתי מצביע?    :מר ניר קריסטל

 

 ברור.  מר חיים ברוידא: 

 

 משחק את התפקיד של הקדוש ברוך הוא? הבנתי. אתה כבר   :מר ניר קריסטל

 

 ברור, ברור. אוקיי, אני,   מר חיים ברוידא: 

 

 ראש עיריית רעננה, לא מעבר.   עדיין אתה   :סטלמר ניר קרי

 

 אני מעלה לאישור מועצת העיר,  מר חיים ברוידא: 
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   ך אני הייתי מצביע. אלוף. בחייך, אתה כבר יודע אי   :מר ניר קריסטל

 

 ... מדובר בבשורה חשובה, אני מעלה, מתן מלגות לספורטאים,  ידא: מר חיים ברו

 

 תה תפיל את העסק, אל תפיל, א   :מר ניר קריסטל

 

 אתם תפילו! ניר, אבל היא מסבירה לכם,   : ענבר הוכברג גב'

 

 אנחנו מנהלים,    :מר ניר קריסטל

 

 חשוב שזה יאושר עכשיו. למה זה  : ענבר הוכברג גב'

 

 ענבר, אנחנו מנהלים דיון ענייני סוף סוף,     :מר ניר קריסטל

 

 אבל היא הסבירה.   : ענבר הוכברג גב'

 

 אבל שנייה. עדיין,     :סטלמר ניר קרי

 

 הדיון שלכם הוא לא ענייני, הוא קנטרני,   מר חיים ברוידא: 

 

 רני. הדיון שלנו כולו ענייני, ולא קנט   :מר ניר קריסטל

 

 לכם שזה צריך להיות מאושר בתחילת העונה. אבל היא מסבירה  : ענבר הוכברג גב'
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 בלו את הקריטריונים. אתה תסביר לילדים האלה למה לא קי מר חיים ברוידא: 

 

 אני אסביר לכולם.     :מר ניר קריסטל

 

 אוקיי, מי,  מר חיים ברוידא: 

 

 לאשר תבחינים של בדיעבד. אתה צריך להבין שאתה לא יכול   :מיכל ברםגב' 

 

 למה? למה?    :מר ניר קריסטל

 

שלא יהיה  כי אי אפשר, כי זה קריטריונים שאמורים להיות אובייקטיביים, ו  :מיכל ברםגב' 

 להם, איזושהי נגיעה,  

 

 אבל למה אי אפשר?     :מר ניר קריסטל

 

 בדיעבד? רגע, עכשיו זה בדיעבד, מי שזכה לפני חודש, אז זה    :מר ניר קריסטל

 )מדברים ביחד(  

 

המטרה שלכם היום, המטרה שלך מיכאל, אני שם את הדברים על השולחן,   : מר חיים ברוידא

 בר. תצביע על פי צו מצפונך. המטרה שלך היא לטרפד כל ד

 

 אל תיכנס לי לראש.   : מר מיכאל רייזמן

 

 , תאמין לי. אני יכול גם להיכנס לך לראש, ולא רוצה להיכנס לשם מר חיים ברוידא: 
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 לי לראש. אתה לא מסוגל,  אל תיכנס : מר מיכאל רייזמן

 

רתם מלגה לגילי כהן, ואמרה  חבר'ה, אישרתם, רגע, אישרתם מלגה, ניר, איש  :הילדסהיימר   אריאל מר  

 היועצת המשפטית שצריך לגבש קריטריונים כמה שיותר מהר. זה מה שעשינו. ישבנו, גיבשנו,  

 

   אתם מתנגדים? אני לא מצליחה להבין.למה   גב' דרורה כהן: 

 

 זה לא מהותי,   : ענבר הוכברג גב'

 

 אוקיי, תתנגדו חברים, תתנגדו. מיכל,  מר חיים ברוידא: 

 

 בושה וחרפה.   : בר הוכברגענ גב'

 

הבעיה  מר חיים ברוידא:  לך?  אכפת  מה  לך?  אכפת  מה  להתנגד,  להם  תני  להצבעה,  מעלה  אני 

 היא שלהם, לא שלנו.  

 

תתבי : ענבר הוכברג גב' בספורטאים,  פוגעים  הזה,  אבל  הדבר  נגד  אם אתם מצביעים  לכם  ישו 

 באמת. זה פשוט בושה.  

 

 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 זו תהיה בושה?   : ענבר הוכברג גב'
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  אוקיי, עזבי, מה אכפת לך? מר חיים ברוידא: 

 

 במי אתם פוגעים, בי? הגזמתם.   :מיכל ברםגב' 

 

 ה להגיד לכם דבר אחד. חברים, אנחנו נצביע בעד, אני רק רוצ   :טלמר ניר קריס

 

 לא רוצים לשמוע.   : חיים גולדמןמר 

 

 ?  במי אתה פוגע, בי  :מיכל ברםגב' 

 

 דיברתם מספיק. הראתם מי שאתם, הראתם מי שאתם,  : חיים גולדמןמר 

 

 אתם פשוט עושים טעות, אתם פוגעים...  מר חיים ברוידא: 

 

אנ   :סטלמר ניר קרי אחד,  דבר  לכם  להגיד  רוצה  אני  בגלל אז  לא  בעד,  היד  את  מרים  י 

אנ הנושא.  בעד  שאנחנו  אמרנו  מההתחלה  כי  ענייני.  דיון  פה  שאלות שהתקיים  אתכם  שואלים  חנו 

 ענייניות, 

 

 היא ענתה לך,    גב' דרורה כהן: 

 

 די, די כבר.    :מיכל ברםגב' 

 

 ענייניות, ואנחנו זכאים לתשובה עניינית. אנחנו שואלים שאלות    :מר ניר קריסטל
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 וקיבלתם תשובות.   מר חיים ברוידא: 

 

תס   :מר ניר קריסטל נוהל,  זה  שבה  הדרך  סליחה,  רגע,  מאחר  אבל  אבל  ביזיון.  היא  לי,  לח 

 ומדובר פה בילדים, אנחנו לא נחזיק את הילדים בני ערובה, 

 

 מצוין,  מר חיים ברוידא: 

 

 מצד מיכל, זה הכול.   ן, כי התשובה שניתנה הייתה תשובה ענייניתנכו : ענבר הוכברג גב'

 

 אני מצביע, עצם הדיון הזה היה, תסלח לי, ביזיון.     :מר ניר קריסטל

 

 מיכל, אני מצביעה גם בעד מתוך הערכה אלייך...   ב' רונית ויינטראוב: ג

 

 שוחד! שוחד!   : חיים גולדמןמר 

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 לא שאלת מי בעד.      :דובר

 

 נמנע? מי  מר חיים ברוידא: 

 

 חיים, לא שאלת מי בעד.      :דובר

 

   פה אחד, אוקיי. מר חיים ברוידא: 
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 :הצבעה

  17 –בעד 

  0 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

אישור מועצת העיר לנוהל חדש בנושא מתן מלגות לספורטאים  על  מועצת העיר החליטה פה אחד  

 מצטיינים.

 

 מינוי חברי דירקטוריון בתאגיד מי רעננה אישור . 5

 
בתאגיד מי רעננה. אני מבקש לאשר   דירקטוריון אוקיי. אישור מינוי חברי   מר חיים ברוידא: 

   .לדירקטוריון עמדים הבאים את המו

 

 הסתייגות!   :מר אלי אלוש

 

כנדר מר חיים ברוידא:  אליכם  נשלחו  חיים  קורות  רעננה,  מי  תאגיד  להגיד.  תוכל  ש. תיכף 

הם   וארי  –השמות  אדלין  רבקה  בקלש,  להמשיך סמי  לו  לאפשר  רוצה  אני  מאור,  אריה  מאור.  ה 

שהוא   חושב  אני  התאגיד,  ראש  יושב  להיות  והשניים  ולנהל,  מאוד,  טובה  בצורה  זה  את  עושה 

 כניס אותם, כי אנחנו נמצאים כרגע בחסך,  הנוספים, אני רוצה לה

 

 מאשר.   ירקטוריון הד אבל אתה יודע שרק   :מר אלי אלוש

 

 בר כרגע.  הוא מד : לורן עייאשמר 
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 מאשר.  הדירקטוריון רק   :מר אלי אלוש

 

את  בחסך,   מר חיים ברוידא:  משתק  המצב  למצב  כרגע  שנגיע  רוצה  לא  ואני  רעננה,  מי 

שהדירקטוריון לא יקבל החלטות, ולא יוכלו להמשיך לעשות את העבודות, ואת החפירות שמי רעננה  

 י מבקש לאשר את השמות הללו.  עושים. אנ

 

 טוב, אני רוצה לבקש משהו.    :וצקיגב' דבי סל

 

 בבקשה,  מר חיים ברוידא: 

 

הצ   :גב' דבי סלוצקי העיר לאשר את  אני מציעה  הנהלת  נתקלנו בסירוב של  ביניים. אנחנו  עת 

ונענינ בדירקטוריון  נציג  גם  יהיה  שלמרצ  מקובל  היה  להציע,  לראוי  שמצאנו  בשלילה, המועמדים  ו 

 והצורה ה...  

 

 איפה היה מקובל? לא הבנתי.   :יימר הילדסה  אריאל מר 

 

חן   :גב' דבי סלוצקי מוצאת  לא  מנוהלת,  שהוועדה  לנו,    הדיקטטורה  יש  זה,  עם  יחד  בעינינו. 

וינוהל כמו שצריך, אנחנו מבקשים הצעה כזאת    –ההתחייבות כלפי תושבי העיר, שהתאגיד ימשיך 

יבה הבאה, אנחנו נציע ארבעה חברי בתפקידו בתקופת ביניים של חצי שנה, וביש שאריה מאור ימשיך

שהדירקטוריוןדירקטוריון  כדי  דח"צים,  ושני  מועצה  חברי  שני  כל    ,  מבחינת  מאוזן  יותר  יהיה 

 הכוחות שפועלים בעיר.  

 

 הזה לא אמור להיות פוליטי, הוא אמור להיות...  הדירקטוריון  מר חיים ברוידא: 
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 שהיו ברשימה הפוליטית שלך? למה? אז למה יש שם שני חברים  ונית ויינטראוב: גב' ר

 

 ולמה את איימת עליי?      :דובר

 

 אתה?   הלו, מי : מר מיכאל רייזמן

 

 מי אתה?     :דובר

 

הדבר   : מר מיכאל רייזמן זה  מה  הזה?  אדם  הבן  זה  מי  סליחה.  הזה,  אדם  הבן  זה  מי  אני?  מי 

הזה?   הדבר  זה  מי  שהזה?  מבקש  אני  הבנתי.  לא  עליי?  מאיים  אתה  לא  מה  אני  מפה,  אותו  תוציא 

 מבין מי זה הדבר הזה, מה זה הדבר הזה?  

 

 נו מעבירים להצבעה, אוקיי, אנח מר חיים ברוידא: 

 

 אדם? אפשר להצביע מועמד מועמד?  –אפשר להצביע אדם   : ארז ברטמר 

 

 מד. מוע  -בסדר, אפשר להצביע מועמד מר חיים ברוידא: 

 

 ות.  לחצי שנה, עם הסתייג  :מר אלי אלוש

 

 אין הסתייגות.   מר חיים ברוידא: 

 

 כמות שהוא?   :מר אלי אלוש

 



 לוגו חברת התמלול                    עיריית רעננה                                                                     
 9.11.2021מן המניין ישיבת מועצה 

 
 

 143 
 

 .  דירקטוריון יהיה חצי שנה, לא יהיה לכם אם לא    :גב' דבי סלוצקי

 

 לנו? לתושבים לא יהיה בסוף.  : ענבר הוכברג גב'

 

 לנו? את דפקת את כולם.   מר חיים ברוידא: 

 

 פילו לא מקשיב.  אבל היא מציעה פתרון! אתה א   :ניר קריסטלמר 

 

 מה זה לנו?  : ענבר הוכברג גב'

 

 ענבר, היא מציעה פתרון.     :מר ניר קריסטל

 

 מה זה פתרון? פתרון להכניס אנשים ממרצ? זה הפתרון?  : ענבר הוכברג גב'

 

 היא מציעה, את מוכנה להקשיב?    :מר ניר קריסטל

 

 זה מה שהיא אמרה.   : ענבר הוכברג גב'

 

 ל זה לא מה שהיא אמרה. אב   :מר ניר קריסטל

 

חצי שנה, ובמקום   אמרתי שאפשר להצביע עכשיו עבור המשך של אריה מאור   :גב' דבי סלוצקי

 אחר נציע אנשים,  

 

 אבל זה משא ומתן,   : ענבר הוכברג גב'
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 כן.    :גב' דבי סלוצקי

 

לע : ענבר הוכברג גב' הולכים  אנחנו  אנשים  מה  על  ומתן  משא  עבושאמורים  שות  דה לעשות 

 מקצועית? 

 

 בפוליטיקה.  כן, ככה זה    :גב' דבי סלוצקי

 

 חבר'ה, אין פה,   מר חיים ברוידא: 

 

 בגלל זה הוא לא הצליח לנהל את העיר, כי הוא לא יודע לנהל משא ומתן.     :גב' דבי סלוצקי

 

בדירקטוריון,   גב' רונית ויינטראוב:  רוב  זכות  אאיבדת  את  כל הדירקטוריון יבדת  צורח  אתה   ,

 ישיבה. ככה מגיעים למועצה לעומתית. ה

 

 אני יכול לומר משהו בבקשה?   : ארז ברטמר 

 

 אני מבקש להתייחס.     :טלמר ניר קריס

 

מתפטרים     :גב' דבי סלוצקי הבכירים  כל  מתפטרים,  העובדים  כל  מתפטרים,  הסגנים  כל   ...

 ואתה מסתדר מצוין.  

 

 אני מסתדר מצוין.   ים ברוידא: מר חי
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 אתה עושה תמות נפשי עם פלישתים.  ויינטראוב:  גב' רונית

 

 אני רוצה רגע להתייחס.    : ארז ברטמר 

 

 אני שמעתי שגם בבית אתה מסתדר מצוין.     :י סלוצקיגב' דב

 

 מה זאת אומרת? תגידי לי, את לא מתביישת?   מר חיים ברוידא: 

 

 .  א התכוונה שתסיים את תפקידך בסוף הקדנציההי גב' רונית ויינטראוב: 

 

אני  מר חיים ברוידא:  שיסומן,  מבקש  אני  נאמר,  שעכשיו  מה  עכשיו,  הזה  שהדבר  מבקש  אני 

 דיבה.  בהוצאתלטפל בו רוצה 

 

  מה היא אמרה? מה היא אמרה?    :מר ניר קריסטל

 

 זה לא מכבד. : ענבר הוכברג גב'

 

 ד שום דבר, קדימה. לא משנה. לא מכב מר חיים ברוידא: 

 

 אמרת? מה    :מר ניר קריסטל

 

 היא יודעת מה היא אמרה.  : ענבר הוכברג גב'

 

ן הזה, הדיון הזה, גם הדיון שמתנהל כרגע, גם  אני רוצה לומר בבקשה שהדיו  : ארז ברטמר 
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סוגיית   על  כרגע  מקיימים  שאנחנו  המים,הדיון  בתאגיד  איזושהי   הדירקטורים  משקף  בעיניי  הוא 

 יה שהתחלתי לדבר עליה בישיבה הקודמת. בע

צת העיר וראש העיר, מקבלים את הסמכות שלהם מהריבון, הריבון זה התושב. אתה ראש העיר,  מוע

ח ויסודי אנחנו  בסיסי  הוא  הרשויות  הפרדת  עיקרון  נפרדות,  רשויות  שתי  זה  המועצה.  ברי 

 רגע, אני מדבר, בבקשה. בדמוקרטיה. 

בתאגיד מי רעננה, אין אף   יש סמכויות של חברי מועצה. כרגע, לדוגמא,יש סמכויות של ראש עיר,  

ל  בכלל  זה  יאשרו אותי,  זה שלא  ביקשו אחרי  לא הדיון  חבר מועצה. אישרתם אותי,  אני  א משנה, 

 כרגע. 

גיד המים של העיר לא יהיה אף  בתאגיד מי רעננה, אין אף חבר מועצה. המחוקק לא התכוון שבתא

בדיוק   מועצה,  ובלמיםחבר  איזונים  שיהיו  התכוון  שהמחוקק  צריכה  כמו  שהמועצה  החלטות  יש   .

ה וחברי  העיר  שראש  עכשיו,  שהתקיים  הדיון  בעיניי,  מאוד,  חבל  במיעוט לקבל.  שהם  קואליציה, 

לרוב חברי  נתן  למנוע את הסמכות שהמחוקק  כדי  פרוצדוראליים,  בכלים  נאלצים להשתמש  כרגע, 

וא בסדר,  זה  עכשיו,  דעתההמועצה.  את  מכבדים  אנחנו  בהתחלה,  זה  את  היועצת    מרתי  של 

 המשפטית, 

 

 עכשיו,  ארז, אתה לא פוליטי, כיוון שלא קיבלת שכר, אז מה אתה מר חיים ברוידא: 

 

 אני אגיב לזה פעם אחת,    : ארז ברטמר 

 

 לא קיבלת שכר, בוא תגיד,  מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה קשור?    :מר ניר קריסטל

 

 אתה מספר כמה אתה,  מה זה קשור? אתה יושב פה ומתיפייף, וידא: מר חיים בר
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 מה הקשר לנושא?     :מר ניר קריסטל

 

 לא קיבלת שכר.  ארז, אתה הלא... כי מר חיים ברוידא: 

 

 אני מבקש שיכנס לפרוטוקול שראש העיר קטע אותי באמצע הדברים.    : ארז ברטמר 

 

  בסדר, שומעים בפרוטוקול. מר חיים ברוידא: 

 

 שומעים,   : ארז ברטמר 

 

אתה מדבר דברים שלא נכונים. אני מכבד אותו, אבל שיכבד גם את הדברים,   א: מר חיים ברויד

 מסביב, מה, מי...   יושבים פה כל האנשים

 

חברי    : ארז ברטמר  של  סמכות  למנוע  פרוצדוראליים,  בכלים  השימוש  ואומר,  ממשיך  אני 

 ידי רוב, אולי הוא יעבוד,   המועצה, שמובאת פה בצורה ברורה על

 

 מתוך יצר של נקם, ולא קבלת דברים.  ידא: מר חיים ברו

 

ממשיך    : ארז ברטמר  אני  שאתהתראה,  למה  מתייחס  ומתייחס   ולא  ממשיך  אני  אומר, 

לסוגיה ספציפית, ולא למה שאתה אומר, מתוך כבוד שיש לי אליך. מתוך כבוד שיש לי אליך, אני לא 

 אומר עכשיו. מתייחס למה שאתה 

 

 לא היה לך,  ... כבוד  מר חיים ברוידא: 
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כד  : ארז ברטמר  פרוצדוראליים,  בכלים  ושוב  שוב  אני אומר שוב, אתם משתמשים  י  אבל, 

לסתום את הפיות של הרוב. וסתימת פיות של רוב, במקרה הטוב, היא לא עובדת לאורך זמן, במקרה  

 הרע, היא גורמת לעיוותים בדמוקרטיה ובחברה. 

 

   על מה אתה מדבר, ארז?  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה יכול להגיד שוב את מה שאמרת, אני מדבר, חיים,   : ארז ברטמר 

 

 אתה מדבר? היו לנו שיחות בארבע עיניים, ארז, על מה  מר חיים ברוידא: 

 

 חיים, אתה יכול לזלזל,    : ארז ברטמר 

 

 היו שיחות בארבע עיניים,   מר חיים ברוידא: 

 

 שאני אפתח אותן, את השיחות?   : ז ברטארמר 

 

 מה?  חיים ברוידא:  מר

 

בואו    –  לפתוח את השיחות? בוא, שאני אשאל כמה חברי מועצה אמרת להם  : ארז ברטמר 

 תתמנו עכשיו בשכר? די, אני מכבד אותך, חיים.  

 

 אני? אני?  מר חיים ברוידא: 
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 אתה ושלוחיך.     :מר ניר קריסטל

 

 אני מכבד אותך.  די,   : ארז ברטמר 

 

 אני?  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה ושלוחיך, כן.     :מר ניר קריסטל

 

 בחיים לא.  מר חיים ברוידא: 

 

  נו באמת.   :מר ניר קריסטל

 

 בחיים לא, ארז,   מר חיים ברוידא: 

 

 אני אומר מתוך כבוד, אתה ראש העיר,    : ארז ברטמר 

 

 ערכים אין לך.  ארז, אתה יודע לדבר יפה, אבל  מר חיים ברוידא: 

 

 יר.  אתה ראש הע  : ארז ברטמר 

 

 נו באמת, רק לך יש ערכים, וכולם עקומים.     :מר ניר קריסטל

 

 מתושבי רעננה בחרו בך להיות ראש העיר.   50%-, ויותר מאתה ראש העיר  : ארז ברטמר 
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 , כן. 60% מר חיים ברוידא: 

 

 יותר מחמישים אחוז,    : ארז ברטמר 

 

 לפי הסקר האחרון, יותר.   מר חיים ברוידא: 

 

 לפי הסקר האחרון אתה עובר את המאה.     :מר ניר קריסטל

 

את הסיפור של הסגן, זה לא משנה   לא חשוב, הלאה. ואני חוזר ואומר, תגיד  : ארז ברטמר 

 את העובדה, שאתם מונעים מרוב חברי המועצה לממש את הזכות שלה, ואתם, לדעתי, 

 

 לא בגלל שאתם... אופוזיציה, כי אתם ב  גב' דרורה כהן: 

 

 אנחנו רוב.   : ארז ברטמר 

 

 כי אתם אופוזיציה, אז אתם כל הזמן נגד.    גב' דרורה כהן: 

 

 נו רוב. אנח  : ארז ברטמר 

 

 זה רוב, זה עדיין רוב.     :מר ניר קריסטל

 )מדברים ביחד(  

 

 דרורה, זה עניין רוב.     :מר ניר קריסטל
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 רוב.  לגיטימציה להצביע נגד תושבי העיר? זה לא  רוב נותן : ענבר הוכברג גב'

 

 זה רוב דמוקרטי, כבדו את הדמוקרטיה.     :מר ניר קריסטל

 

א מר חיים ברוידא:  כיבדת  נו  אתה  שלך?  שתיים  מספר  את  כיבדת  שלך?  הסיעה  ראש  יושב  ת 

 מספיק. 

 

י שאחת  סליחה, אתה אמרת לי, חיים בוא, אתה הזכרת את זה. אתה אמרת ל  : ארז ברטמר 

 הסיבות, 

 

 רוב דמוקרטי, הגיעה הזמן שתכבדו אותו, יש כאן רוב דמוקרטי.  יש כאן   :מר ניר קריסטל

 

 לטות ראויות. צריך לקבל הח : ענבר הוכברג גב'

 

 בסדר, סבבה, רק החלטה שלך היא ראויה ושלנו לא?    :מר ניר קריסטל

 

 ם, היא הראויה. לא, לא, החלטה שלי היא לטובת התושבי : ענבר הוכברג גב'

 

 . נכון..   :מר ניר קריסטל

 

 זה אנשים שאתה מדבר עליהם עכשיו.  : ארז ברטמר 

 )מדברים ביחד(  

 

 ז, ארז, אר : חיים גולדמןמר 
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הדברים   מר חיים ברוידא:  את  יודעים  לך  שהצביעו  אלה  וגם  השני,  בצד  יושב  אתה  זה  בשביל 

 האלה. 

 

 לסיכום אני אומר,    : ארז ברטמר 

 

 תסכם.  יים ברוידא: מר ח

 

 אני אומר,   לסיכום  : ארז ברטמר 

 

 חבר'ה, הצענו לכם להעביר דירקטור אחד. אתם מסרבים?   :מר ניר קריסטל

 

אני לא מתייחס לטענות שאתה חוזר ואומר אותן, שהן לא מן העניין, לדעתי,    : טארז ברמר 

 והן לא מן הדיון, לדעתי.  

 

 לשבת ולשמוע אותך מדבר מהצד השני, מי מהם? קשה לי  מר חיים ברוידא: 

 

 אז קשה לך, גם לי קשה הרבה דברים.    : רז ברטאמר 

 

 כשישבת ולחצת לי באוזן...  מר חיים ברוידא: 

 

 אז מה? לכולם קשה. אבל מה לעשות,   : ארז ברטר מ

 

 קשה לך, תבלע...  –תן לו לדבר, עדיין יש לו זכות חוקית. קשה לך    :מר ניר קריסטל
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 עברו חמש דקות.    : רז ברטאמר 

 

חיים, תבינו, אם אתם לא מקבלים את ההצעה שלנו, אתם גורמים לשיתוק    :יגב' דבי סלוצק

 .  הדירקטוריון של 

 

 אתה בעצמך אמרת שראש העיר נבחר בבחירות אישיות,  : חיים גולדמןמר 

 

 אני מבקש להתייחס בבקשה.    :מר ניר קריסטל

 

 ? 60%מעל  : חיים גולדמןמר 

 

 נכון.   : ארז ברטמר 

 

 אש העיר הוא למעשה, הוא מנהל את העיר. ר : חיים גולדמןמר 

 

 קודם.   אני מבקש להתייחס, חיים, אני ביקשתי   :מר ניר קריסטל

 

 אבל יש לו חברי מועצה, שגם להם יש סמכות.    : ארז ברטמר 

 

 סליחה, רגע, שנייה. תן לי לשאול שאלה, האם לדעתך,  : חיים גולדמןמר 

 

 התשובה היא כן.    : ארז ברטמר 
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 לראש העיר אין סמכות,   : גולדמןחיים מר 

 

 התשובה היא כן, בוודאי.    : ארז ברטמר 

 

את ישיבות המועצה, זה ודאי. אבל את ענייני העיר, ואת   –וע ולנהל, א'  לקב : חיים גולדמןמר 

 ענייני תאגיד המים,  

 

 בהתאם לחוק, בוודאי.    : ארז ברטמר 

 

 מפה כרגע, יאיינו את הסמכויות האלה?  מבלי שחברי מועצה, ולא משנה מי  : גולדמן חייםמר 

 

עיר  : ארז ברטמר  לראש  בפירוש,  עונה  אני  עונה,  אני  בחוק,   אז  שקבועות  סמכויות  יש 

 למועצת עיר יש סמכויות שקבועות בחוק.  

 

 נכון.  : חיים גולדמןמר 

 

שאמר  : ארז ברטמר  מתחרט  כבר  שאתה  בטוח  את אני  לנהל  סמכות  יש  העיר  שלראש  ת 

 ם, כי הוא חייב להיות תאגיד עצמאי. כבר אני מייעץ לך לחזור בך,  תאגיד המי

 

 זר בי.  אז אני חו : חיים גולדמןמר 

 

 אבל בסדר.   : ארז ברטמר 

 

 לקבוע מי שינהל.   : חיים גולדמןמר 
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 גם לא. גם לא, זה רק המועצה יכולה לקבוע.    : ארז ברטמר 

 

 רגע, אז ראש העיר הוא בובה?  : ם גולדמןחיימר 

 

 ממש לא.   : ארז ברטמר 

 

 אני שואל.  : חיים גולדמןמר 

 

 אז אני אומר, יש חוק,    : ארז ברטמר 

 

 מה, הוא מריונטה?   : חיים גולדמןר מ

 

בשני   : ארז ברטמר  שמצביעים  בכדי  לא  וזה  שלה,  הסמכויות  את  יש  ולמועצה  חוק,  יש 

 ב, בניגוד לחוק לדעתי, על זה שמסיבות פרוצדוראליות מונעים מהרו פתקים, ואנחנו קובלים

 

  אני ביקשתי להתייחס, מותר לי להתייחס לסעיף, חברי.   :מר ניר קריסטל

 

 כבר התייחסת, לא?   מר חיים ברוידא: 

 

 לא.    :מר ניר קריסטל

 

 אוקיי, תתייחס.   מר חיים ברוידא: 
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התי   :מר ניר קריסטל לא  הזה  לסעיף  קוורום לא,  חסר  כרגע  חברים,  תראו,  יחסתי. 

הצעה  בדי פה  עלתה  ולכן,  יפעל.  הזה  שהתאגיד  הוא  העירוני  והאינטרס  רעננה.  מי  תאגיד  רקטוריון 

יוכל לאשר   שהדירקטוריון  קוורום,  לדירקטוריון  שיהיה  כדי  הדירקטוריון,  מתוך  אחד  חבר  כרגע 

 להעלות אחד, לאשר אחד,   לפעול, אנחנו רוצים לקדם את העניין הזה. וזאת ההצעה,

 

 זה לא לעניין שהוא מדבר ואתה לא מתייחס.   נטראוב: גב' רונית ויי

 

 מו, לא, אני אדבר כשאתם תסיי   :מר ניר קריסטל

 

 חבר'ה,  מר חיים ברוידא: 

 

לא, לא, אני לא סיימתי. אתה עוד פעם, דונט חבר'ה מי. אני לא קוראים לי     :מר ניר קריסטל

 לי ניר.  חבר'ה, קוראים 

 

 ם.  שומעים, שומעי מר חיים ברוידא: 

 

אנחנו העלינו הצעה, השבנו להצעה שלכם, בכך שאנחנו מציעים למנות חבר     :מר ניר קריסטל

 ד, כדי שלדירקטוריון יהיה קוורום.  אח

 

 לא.  מר חיים ברוידא: 

 

דבריי בבקשה.    כרגע, דרך אגב, אין בעיה, זכותך. כרגע, תן לי רגע לסיים את   :מר ניר קריסטל

 דרך אגב, עשרים פעם במהלך הישיבה הזאת לבקש לסיים את דבריי.   אני לא יודע למה אני צריך,
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 יך, מה אתה רוצה? סיים את דבר מר חיים ברוידא: 

 

 תודה. אתה מפריע לי כל פעם מחדש.    :מר ניר קריסטל

 

 אני עושה עם הראש לא, אז אתה זה?  מר חיים ברוידא: 

 

 באמת.    :סטלמר ניר קרי

 

 ריע לך?  מה אני מפ מר חיים ברוידא: 

 

אגב  הדירקטוריון    :מר ניר קריסטל דרך  חברים,  שם  היו  ככה.  לכם  להגיד  רוצה  אני  ,  הזה, 

בעיקרון היה אמור להיות דירקטוריון פועל. הרי חלק מהאנשים לא אושרו, חלק מהאנשים, כדוגמת 

וא  ם החלטתם לא לקדם את המינוי שלו, ברגע שהחבר המועצה ארז ברט, שהוא ראוי לחלוטין, את

 עבר לאופוזיציה. 

קוורום   אין  שבו  למצב  שהגענו  אומרת,  אדלדירקטוריון זאת  שלך,  החלטה  בגלל  העיר. ,  ראש  וני 

קוורום   שיהיה  כדי  מאור,  מר  את  לאשר  וכרגע  הזאת,  הסוגיה  את  לפתור  מציעים  אנחנו  ועכשיו, 

 גע, שיבה הבאה. זאת האפשרות שאנחנו מציעים כר, ואת כל היתר לדון בילדירקטוריון 

 

 אז אנחנו,  מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ומר ככה,  אני א מר חיים ברוידא: 
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 ועכשיו ההחלטה היא שלך.    :מר ניר קריסטל

 

מנהל פה חבר'ה, אני אומר ככה, אני בא לנהל את העיר, ובמקרה הזה, אני לא  מר חיים ברוידא: 

 ה בגרוש.  פוליטיקה. אתם מנהלים פה פוליטיק

 

 לא.    :מר ניר קריסטל

 

 לא, ממש לא.  : מר מיכאל רייזמן

 

 עושים פה זה ניסיון,  ומה שאתם מר חיים ברוידא: 

 

 מי שמנהל פה פוליטיקה בגרוש זה אתה.   : מר מיכאל רייזמן

 

 ניסיון לפגוע, תנו לי לדבר, ניסיון,  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה. מי שמנהל פוליטיקה זה  : מר מיכאל רייזמן

 

לא   מר חיים ברוידא:  כל הדברים האלה אתם תצטרכו,  בכל החלטה. את  לפגוע בציבור  ניסיון 

 ני, להסביר לציבור, כי אנחנו נסביר לציבור,  א

 

 בסדר, אנחנו נסביר, תאמין לי שאני נסביר לציבור.     :מר ניר קריסטל

 

 מעלה להצבעה,  אני  מר חיים ברוידא: 
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 את כל השלושה בלוק?  אתה מעלה   :מר ניר קריסטל

 

 חיים, לא נתת לי רשות דיבור, שנייה,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מעלה את כל הבלוק.   ברוידא: מר חיים 

 

 רגע, חיים תעצור. חיים רגע, חיים, תן לי לדבר רגע,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אחד, אחד.  אני מעלה  מר חיים ברוידא: 

 

 טית,  היועצת המשפ   :מר ניר קריסטל

 

 חיים, מותר לי להתייחס לפני הצבעה, חיים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 , די כבר, רונית די! עייפתם אותנו, מספיק!  די  גב' דרורה כהן: 

 

 מה קרה, דרורה?    : מר מיכאל רייזמן

 

 צריך כל נושא לעבור אותו...   גב' דרורה כהן: 

 

 את נבחרת למועצת עיר!   : אל רייזמןמר מיכ

 

 טוב, חבר'ה,   ים ברוידא: מר חי
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 חיים, תהילה, אני רוצה להתייחס.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מעלה להצבעה.   רוידא: מר חיים ב

 

 רגע, חיים, היא פונה אליך היועצת המשפטית. יש לי חיים,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן?  מר חיים ברוידא: 

 

לי   ונית ויינטראוב: גב' ר יש  סליחה,  העיר,  שאלה. ראש  לי  יש  דיבור.  רשות  קיבלתי  אני  שאלה, 

, למה הקפאת? אושר פה ארז ברט, מה קרה  קודם כל, אני רוצה לדעת, אם השיקולים לא פוליטיים

 עם המינוי שלו?  

 

 נכון, למה הקפאתם אותו?    :מר ניר קריסטל

 

הוק גב' רונית ויינטראוב:  זה  אם  ופתאום  אחרת,  שאלה  כזאת.  שאלה  שואלת  אני  לא פא.  זה 

לרשימה   פוליטית  זיקה  עם  אנשים  מונו  וכבר  פוליטית,  זיקה  עם  אנשים  ממונים  למה  פוליטי, 

 סוימת. מ

 

 מי פה עם זיקה פוליטית? תגידי את השמות.   מר חיים ברוידא: 

 

 וצגה למשרד הפנים,  סליחה, אם יש דירקטורים שהיו ברשימה שלך, שה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יי, אוק מר חיים ברוידא: 
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 זו לא זיקה פוליטית?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תגידי את השם,  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 לא, אני לא חייבת להשתמש ב...  ' רונית ויינטראוב: גב

 

 היא מילאה שאלון, אישרה את זה היועצת המשפטית של העירייה,  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 א אמרנו שהמינוי לא ראוי.  אבל זו זיקה פוליטית, ל : מר מיכאל רייזמן

 

 טית. לא אמרנו שהמינוי לא תקין, אמרנו שיש זיקה פולי   :מר ניר קריסטל

 

 תגידי לי רגע, מר חיים ברוידא: 

 )מדברים ביחד(  

 

ז   :מר ניר קריסטל שם  שיש  אמרנו  תקין,  לא  שהמינוי  אמרנו  לא  אריאל,  פולירגע,  טית,  יקה 

  ת.ופוליטיהוא טוען שאין זיקות 

 

 אני לא רוצה לדבר לגופו של אדם,  ' רונית ויינטראוב: גב

 

י לי, אולי את זוכרת ותזכירי לי מי הייתה יושב ראש אולי את זוכרת ותזכיר מר חיים ברוידא: 

 התאגיד בעבר?  

 

 מה?  גב' רונית ויינטראוב: 
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 תה? אולי תזכירי לי, מי היי מר חיים ברוידא: 

 

 עצה, זה לא קשור, אבל כחברת מו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הייתה כחברת מועצה יושב ראש,  מר חיים ברוידא: 

 

 א היה פוליטי.  אז זה ל : חיים גולדמןמר 

 

 לא פוליטי, לא, מה פתאום.  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אתה אמרת שזה לא פוליטי.    :מר ניר קריסטל

 

 ייתה ברשימה.  היא לא ה : חיים גולדמןמר 

 

 ה, איך התהפכו היוצרות? אתה אמרת שזה לא פוליטי! אבל סליח   :מר ניר קריסטל

 

 ות? אצל מי היו מסיבות הבחיר מר חיים ברוידא: 

 

 נו באמת, בושה וחרפה.   : חיים גולדמןמר 

 

 די מספיק, רונית. חבר'ה, יאללה, אנחנו מוכנים להצבעה.  מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה,  טראוב: גב' רונית ויינ
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  מי בעד, מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה, אני רוצה תשובה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ה. מי בעד רבקה אדלין? בבקש מר חיים ברוידא: 

 

 אישה ראויה ביותר.   : ענבר הוכברג גב'

 

 עורכת דין רבקה אדלין, היא נמצאת פה לדעתי,  מר חיים ברוידא: 

 

 א יצאה החוצה. נדמה לי שהי : ענבר הוכברג גב'

 

יצא מר חיים ברוידא:  נגד,  היא  עשרה  נגד?  מי  אוקיי,  שבעה.  כמה?  אוקיי,  בהצבעה,  החוצה  ה 

 בבקשה. 

 
 :הצבעה

  7 –בעד 

  10 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

החליטה   העיר  מינוימועצת  את  לאשר  לא  קולות  כחברת    הברוב  אדלין  רבקה    דירקטוריון של 

 תאגיד מי רעננה. 
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 מי בעד סמי בקלש?   ידא: מר חיים ברו

 

 ספור. ת  :מר אלי אלוש

 

 שבעה. מי נגד? עשרה.   מר חיים ברוידא: 
 
 

 :הצבעה

  7 –בעד 

  10 –נגד 

 0 –נמנע 

  החלטה:

תאגיד   דירקטוריון   סמי בקלש כחבר של    וברוב קולות לא לאשר את מינוימועצת העיר החליטה  

 מי רעננה.

 
 לאה.  פה, כולם. תודה רבה לכם, אנחנו ממשיכים המי בעד אריה מאור? י מר חיים ברוידא: 

 
 :הצבעה

  17 –בעד 

  0 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

אחד   פה  החליטה  העיר  מינומועצת  אישור  כחבר  על  מאור  אריה  של  מי   דירקטוריון יו  תאגיד 

 רעננה.

 

 תודה רבה לכם, אנחנו ממשיכים הלאה. מר חיים ברוידא: 
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ים על הרצף  כם הקצאה לאלו"ט עבור מרכז תעסוקתי לבוגראישור מועצת העיר להארכת הס. 6

 . 6האוטיסטי ברחוב השיזף  

 

 

הקצאה מר חיים ברוידא:  הסכם  להארכת  העיר  מועצת  תעסוקתי   אישור  מרכז  עבור  לאלו"ט 

 .  6לבוגרים על הרצף האוטיסטי ברחוב השיזף 

כ"לית. הם לא הצליחו  הסיפור הוא כזה, יש פה הסכם הקצאה לאלו"ט,  שעכשיו התחלפה שם המנ 

כסף כדי להקים את המרכז שלהם. בימים אלה, הם משיגים כסף, ואני מבקש  עד עכשיו להשיג את ה

  נה נוספת, לכמה זמן? לשנה נוספת.להאריך להם את ההקצאה לש

 

 לשנה נוספת, פעם אחרונה.  : עו"ד תהילה סובל

 

 ? פה אחד.  אוקיי. פעם אחרונה לשנה נוספת, מי בעד מר חיים ברוידא: 

 
 :הצבעה

  17 –בעד 

  0 –נגד 

 0 –מנע נ

 החלטה: 

אחד   פה  החליטה  העיר  אישור  מועצת  תעסעל  מרכז  עבור  לאלו"ט  הקצאה  הסכם  וקתי להארכת 

 .  6לבוגרים על הרצף האוטיסטי ברחוב השיזף 

 –אישור מועצת העיר להארכת הוראת שעה )תיקון( חוק עזר לרעננה )שימור רחובות(, התש"ל . 7

1970. 
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העי מר חיים ברוידא:  מועצת  חשוב אישור  מבחינתי  לרעננה,  עזר  חוק  שעה  הוראת  להארכת  ר 

שנה שעברה קיבלנו החלטה על פטור מאגרת כסאות  להמשיך ולסייע לעסקים, דווקא בתקופה זו. ב

 ושולחנות, ואני מבקש להאריך את הפטור גם לשנה הבאה, מי בעד?  

 

 סקים? ומרת שתלך גם להפחתת ארנונה כדי לסייע לע זאת א גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי בעד? פה אחד.   מר חיים ברוידא: 

 
 :הצבעה

  17 –בעד 

  0 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

אחד  מוע פה  החליטה  העיר  אישור  צת  )שימור  על  לרעננה  עזר  חוק  )תיקון(  שעה  הוראת  הארכת 

 .1970 –רחובות(, התש"ל 

 
שה מהעירייה, לאור  , שפר70מחודשת של עובדת עירייה מעל גיל  אישור מועצת העיר על קליטה. 8

 .4/2014נסיבות מיוחדות והומניות בהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים 

 

גיל    -    8סעיף   ברוידא: מר חיים  , שפרשה מהעירייה לפני  70יש פה עובדת עיריית רעננה שמעל 

 תקופה, 

 

 לא צריך לדעת מי.   : רחמים שלוםמר 
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 אפשר להתקדם, קראנו.     :סטלמר ניר קרי

 

 פה אחד.  ידא: מר חיים ברו

 
 :הצבעה

  17 –בעד 

  0 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

, שפרשה 70קליטה מחודשת של עובדת עירייה מעל גיל  שור  על אימועצת העיר החליטה פה אחד  

 .4/2014מהעירייה, לאור נסיבות מיוחדות והומניות בהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים 

 
לצו   4כנציג העירייה ברשות הניקוז בהתאם לסעיף  מינוי מר חיים מלמן, מהנדס העיר הנכנס,. 9

, במקומו של מר פרץ  1960ניקוז(, התש"ך  –הניקוז וההגנה מפני שיטפונות )הקמת רשויות 

 אוסנברג, מהנדס העיר היוצא.

 
העיר מר חיים ברוידא:  כנציג  הנכנס  העיר  מהנדס  מלמן,  חיים  מר  הניקוז  ייה  מינוי  ברשות 

, במקומו  1960ניקוז(, התש"ך    –וז וההגנה מפני שיטפונות )הקמת רשויות  לצו הניק  4בהתאם לסעיף  

 מי בעד? פה אחד. דס העיר היוצא.של מר פרץ אוסנברג, מהנ 

 
 :הצבעה

  17 –בעד 

  0 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

מהנדס העיר הנכנס כנציג העירייה  מינוי מר חיים מלמן,  על אישור  מועצת העיר החליטה פה אחד  
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הנ לסעיף  ברשות  בהתאם  רשויות    4יקוז  )הקמת  שיטפונות  מפני  וההגנה  הניקוז  ניקוז(,    –לצו 

 קומו של מר פרץ אוסנברג, מהנדס העיר היוצא., במ1960התש"ך 

 
, 416-0814228אישור מועצת העיר לשינוי בעלות במקרקעין ציבוריים מכוח תוכנית . 10

 .5קזן -430חלקה  6586, בגוש 876רע/מק/

 

בגוש    רע  אישור מועצת העיר לשינוי בעלות במקרקעין ציבוריים מכוח תוכנית וידא: מר חיים בר

 בבקשה, היועצת המשפטית?   .5קזן -430חלקה  6586

 

, הוחלט לאשר מתן תוקף לתוכנית בקזן  14.9-בישיבת הוועדה המקומית מה : עו"ד תהילה סובל

 וחלוקה. שעניינה איחוד  5

 56שבבעלות עירייה כרגע, בייעוד דרך מאושרת, בשטח של    במסגרת התוכנית הזאת, חלק מהקרקע

לייעוד מגורים לבעלים הפרט יועבר  בייעוד  מ"ר,  יועבר לעירייה  יים, ושטח קרקע פרטי באופן זהה, 

 דרך מוצעת.

ע. מבחינת החוק, צריך יש כאן גם חוות דעת שמאית, שהגודל והשווי של השטחים הציבוריים לא נגר

 לפקודת העיריות.  188ה למועצת העיר ברוב חבריה, לפי סעיף להביא את האישור הז

 

 ויקט של תמ"א? שאלה, מדובר על פר  :מר אלי אלוש

 

 איחוד וחלוקה.   : עו"ד תהילה סובל

 

 לא, אבל למה? מה יש שם?   :מר אלי אלוש

 

 למה עושים את זה?   : מר מיכאל רייזמן
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 תמ"א?   :י אלושמר אל

 

 . 38לל תמ"א, נכון? תמ"א זה בג : מר מיכאל רייזמן

 

 אני מניחה שכן.   : עו"ד תהילה סובל

 

 תקראי, תקראי. ככה כתוב, לא,   :מר אלי אלוש

 

 כן, כן, אני מניחה שכן.   : עו"ד תהילה סובל

 

 . 38ראש העיר אמר שהוא מתנגד לתמ"א  : מר מיכאל רייזמן

 

ותקשיבו  אנ מר חיים ברוידא:  אחר,  דבר  אמרתי  אני  אמרתי,  לא  שאמרתי. י  למה  פעם  עוד 

. החל מזה, אין יותר אמרתי שעד פברואר, כל מי שרוצה לעשות תמ"א, ב' / א', עדיין יכול להמשיך

 תמ"א א'. 

 

 עכשיו לקדם את זה, אם אתה לא מקדם את זה?ולמה  : מר מיכאל רייזמן

 

 זה איחוד וחלוקה.  כי זה לא תמ"א, :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 איחוד וחלוקה.  זה  מר חיים ברוידא: 

 

 לתמ"א, זה תמ"א.    : מר מיכאל רייזמן
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 רצה.  זו תוכנית שכבר  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ותתחיל את התהליך מחדש?   אם יש לך פרויקטים, מה אתה תתקע אותם  :מיכל ברםגב' 

 

כנראה   גב' רונית ויינטראוב:  גם,  רוצים  אנחנו  את אז  ללמוד  צריכים  אנחנו  אבל  נתמוך,  שבסוף 

 הנושא, וזה נראה לי תוכנית למליאה.

 

 נשלח לכם מראש.  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 שעות קודם, סדר יום כזה,  48לא,  ראוב: גב' רונית ויינט

 

 כנדרש בחוק.  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 על זה במסגרת המליאה. כנדרש בחוק, אז אנחנו רוצים להצביע  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לא קשור למליאה, זה מועצת העיר.  : עו"ד תהילה סובל

 

 אנחנו מבקשים ללבן את זה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תכניסו גם לתושב הזה.   חיים ברוידא: מר 

 

 זה לא שייך למליאה, זה של מועצת העיר.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 אה, לא, מי בעד? חבר'ה, תודה לכם.  מר חיים ברוידא: 

 

 ום בקשה מסודרת, להעביר את זה למליאה. צריך לרש  : ארז ברטמר 

 

 מי בעד ה...  מר חיים ברוידא: 

 

לא מליאה, מי שמוסמך לאשר החלפת שטחים/העברת שטחים, זה מועצת    זה : עו"ד תהילה סובל

 העיר, זה לא המליאה. 

 

 כן, אבל אפשר לכנס דיון,    : ארז ברטמר 

 

 .  זה לא קשור למליאה :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 לפקודת העיריות. המועצה, ברוב חבריה, זה מה שצריך.   188זה סעיף  : הילה סובלעו"ד ת

 

 זה שינוי בעלות. זה שינוי בעלות. יש שם עשרות דיירים,  :היימר הילדס  אריאל מר 

 

   אין בעיה, תסבירו אתם, מר חיים ברוידא: 

 

 ירות, לא עשרות. יש שם תשע ד : מר מיכאל רייזמן

 

 ירות, תשע ד מר חיים ברוידא: 

 

 תשע דירות זה עשרות דיירים.  :הילדסהיימר  אריאל מר 
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 זה לא עשרות.  : מר מיכאל רייזמן

 

 זה עשרות דיירים.   :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 תחליטו את ההחלטה, אנחנו זה... מי בעד? מי נגד?  אין שום בעיה,  מר חיים ברוידא: 

 

 נמנע.  ויינטראוב:  גב' רונית

 

  עו, אוקיי. עבר, קדימה.נמנ מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא עבר, צריך עשר.   : עו"ד תהילה סובל

 

 זה לא עבר.  אוקיי,  מר חיים ברוידא: 

 
 :הצבעה

  7 –בעד 

  0 –נגד 

 10 –נמנע 

 החלטה: 

-416תוכנית  ינוי בעלות במקרקעין ציבוריים מכוח  שלא לאשר שברוב קולות  מועצת העיר החליטה  

 . 5קזן -430חלקה  6586, בגוש 876, רע/מק/0814228

 

 אתה כל כך  שמח שהתושבים סובלים?  גב' רונית ויינטראוב: 
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 אתם אלה שדופקים אותם! איך את לא מתביישת להגיד דבר כזה?   : גענבר הוכבר גב'

 

 תודה רבה לכם, נעמתם לי מאוד.  מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו ביקשנו,   סליחה,   :מר ניר קריסטל

 

 ם דקה לדבר.  יש לה : עו"ד תהילה סובל

 

 דקה לדבר.  מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר לשים סטופר?   : לורן עייאשמר 

 

בישיבת   ינטראוב: גב' רונית וי הקדנציה  בתחילת  כתבה  שהיא  מה  את  להקריא  רוצה  דרורה 

 המועצה. 

 

 זמן דרורה בתחילת הקדנציה.  לא תשחררי ממנה? די. תשחררי ממנה, כל ה : ענבר הוכברג גב'

 

 אני לא אוהבת היתממות וצביעות.  יינטראוב: גב' רונית ו

 

 יכולות ללכת, לא חייבות לשמוע אותן.  אתן לא חייבות לשמוע אותם. אתן  מר חיים ברוידא: 

 

 אני נשארת. : ענבר הוכברג גב'

 ***מר חיים גולדמן, גב' דרורה כהן ומר לורן עייאש, יצאו מהישיבה*** 
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יותר משלוש דקות לסיעה, אוקיי? לפי החוק, לכל חבר מו : עו"ד תהילה סובל ולא  יש דקה  עצה 

חד מהם ביקש דקה, אז אתם צריכים לבחור, מי  עכשיו, הסיעה של מרצ מונה ארבעה חברים, וכל א 

 מארבעתכם מדבר.  

 

 אני ויתרתי.     :גב' דבי סלוצקי

 

 לא, למה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני ויתרתי.     :סלוצקיגב' דבי 

 

 טוב, אז אני אקריא בשם כולנו, את מה שדיברתי בתחילת הישיבה.   אוב: גב' רונית ויינטר

 

 ית, דקה רונ מר חיים ברוידא: 

 

 לא, יש לי עכשיו שלוש דקות. שלוש דקות סיעתיות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כל חבר מועצה דקה.   : עו"ד תהילה סובל

 

בור. אתה עומד לי עם סטופר, אתה  אז אוקיי, אנחנו מחזירים את זכות הדי וב: גב' רונית ויינטרא

 תתבזה עד כדי כך?  

 

 יאללה.  : עו"ד תהילה סובל
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ולהיעזר   ינטראוב: גב' רונית וי לפעול  לנו  לאפשר  שנועד  מאבק  לאחר  זו  לישיבה  הגענו  אוקיי. 

 שליחות הציבורית.כנבחרות וכנבחרים בכלים שמכוח החוק עומדים לרשותנו במילוי ה

ותחת   ית, היא מתקיימת מול עינו הפקוחה, ואני חוזרת, של בית המשפט,זו לא הייתה ישיבה שגרת 

של והמחייבת  הרחבה  בהליך   המטריה  שרויים  בהיותנו  בישראל.  שופט  שנתן  דין  פסק  הדין,  פסק 

פיל לזרוע  לניסיונות  להכפשות,  הגבנו  לא  השיח,  לרוח  אחריות  מתוך  וגם  לדהמשפטי,   -וג, 

 וז, כפי שהשתקפה ועדיין נוכחת ברשתות ובערוצים.לגיטימציה, ולמערכות של פייק ני

למרו עניינית,  נחושה אך  בצורה  כוח בחרנו להתמודד  בכלים של  ראוי  לא  נעשה שימוש  ת שלדעתנו 

נועדה  העיר,  ראש  שלטונית,  סמכות  כי  להזכיר  המקום  כאן  דרכנו.  את  לחסום  במטרה  וסמכות, 

ואסור בשום  לשרת א חיים  איכות  ולקדם  פוליטיים. ת האזרחים,  יריבים  למיגור  כלי  אופן שתהיה 

 הכוח האמיתי נמצא דווקא בהכרה במגבלות הכוח.  

 

 עברה דקה, רונית תודה. בבקשה, הבא בתור.   יים ברוידא: מר ח

 

הנכון   גב' רונית ויינטראוב:  במרפא  שאין  וענווה  בצניעות  ופועלת  השר...  ולחטא לעיוורון  רה, 

 היוהרה. 

 

 אמשיך, איפה הפסקת? אני  גב' מירב מאיר: 

 ***מר חיים ברוידא, ראש העיר, יצא מהישיבה*** 

 

 טא היוהרה.  לח גב' רונית ויינטראוב: 

 

חופשי    גב' מירב מאיר:  ברעננה  שהציבור  מאמינה  אני  והמעכיר,  העכור  הבוץ  למסך  מבעד 

והשכילו  ת המועצה המייצגים קשת מגוונת של ערכים,  לראות את העיקר, והעיקר חסרה חברי וחברו

ת, לגשר על הבדלי השקפות, ולהתלכד סביב ההחלטה שלרעננה מגיע יותר. זו המשמעות של משילו
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 הרמוניה ואיזונים בניהול העיר.

ונותר לקוות שלכבודה של רעננה, בשנת המאה  כאמור, ישיבה זו מתקיימת תחת מטריה משפטית, 

תהיה נצי  להיווסדה,  נאלצים  בה  והאחרונה,  היחידה  הפעם  החוקית  זו  זכותם  על  לעתור  ציבור,  גי 

גבול במסגרת  מבוקרת  התנהלות  נראה  והלאה,  ומכאן  המשפט,  בעיתות  לבית  ובפרט  ובלמים,  ות 

 מחלוקת.

רציתי לדבר על משהו אחר, אבל בשניות שנשארו לי, קודם כל    –ועכשיו אני אגיד את הדברים שלי  

 הלכו כי זמנם יקר יותר משלנו. וד שניתן על ידי שאר חברי המועצה, שקמו ותודה על הכב

 

 יש פה גם כאלה שנשארו.    :מיכל ברםגב' 

 

 אני מעריכה את אלה שנשארו. אז  גב' מירב מאיר: 

 

 סליחה, גם ראש העיר יצא.  : מר מיכאל רייזמן

 

 מי יושב ראש הישיבה כרגע?   : ארז ברטמר 

 

 לשירותים.   מותר ללכת   :דוברת

 

 ר את דבריי.  אז אני אעצו גב' מירב מאיר: 

 

 תגידו, מה אתם אמיתיים?    :מר ניר קריסטל

 

 ה יחזור. נחכה שיו"ר הישיב : מר מיכאל רייזמן
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 איזו בושה.   : ארז ברטמר 

 

 אין בעיה, עושים הפסקה, בסדר.    :מר ניר קריסטל

 

 בושה וחרפה.    :מר אלי אלוש

 

 יושב ראש לישיבה.   צריך  : ארז ברטמר 

 

את  או   :גב' דבי סלוצקי ינהל  מי  שנצביע  רוצים  אתם  חברים,  הישיבה?  את  ינהל  מי  נצביע  לי 

 הישיבה? 

 

 תהילה, בסעיף שדובר על החלפת קרקעות, אני גם רוצה שתצייני, שאנחנו לא,   ראוב: גב' רונית ויינט

 

 על איזו החלפת?   : עו"ד תהילה סובל

 

בהצבע : גב' רונית ויינטראוב להשתתף  יכולנו  לא  הקרקעות,  לא  החלפת  יכולים,  לא  אנחנו  כי  ה, 

 מכירים את החומר גם די הצורך. לא הובהר לנו, ולא ניתן זמן. 

 

 קודם כל את אמרת את זה, אבל את יודעת, החומר נשלח.  : ד תהילה סובלעו"

 

 תחדדי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כם כדין וכנדרש.  כל החומר נשלח אלי : עו"ד תהילה סובל
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 החומר נשלח בדקה התשעים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כמו שהחוק קובע.   : עו"ד תהילה סובל

 

 שעות. 48-מוכנה להמר בנכסים של עיריית רעננה, ב אני לא גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה שזה החוק, החוק אומר מינימום, לא מקסימום.    : ארז ברטמר 

 

 אין בעיה.   בסדר, : עו"ד תהילה סובל

 

 פה מצב...   את מבינה שיש  :מר אלי אלוש

 

 מי זה עמוס מהדיגיטל?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 טל.  אין עמוס בדיגי : ענבר הוכברג גב'

 

 יש עמוס, בחור שאחראי על דיגיטל.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין עמוס.  : ענבר הוכברג גב'

 

 עמי? מי זה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הזאת?  לא יודעים, מה זה הסיטואציה : ענבר הוכברג גב'
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 רציתי להכיר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 איזו בושה.   :מר אלי אלוש

 )מדברים ביחד( 

   מר חיים ברוידא, ראש העיר, חזר לישיבה******

 

 יפה שחזרת, יפה, אנחנו מעריכים את זה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מן הראוי היה לבקש סליחה, ראש העיר,  : מר מיכאל רייזמן

 

 מה?  דא: מר חיים ברוי

 

 ,  מן הראוי היה לבקש סליחה, לצאת, ולכבד את האנשים. זה בסדר שיצאת : מר מיכאל רייזמן

 

 זו המציאות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 האחרון שיכול לחנך אותי, זה אתה.  מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר גמור.  : מר מיכאל רייזמן

 

 קדימה, קדימה.   וידא: מר חיים בר

 

 טוב, מירב הייתה,   וב: גב' רונית ויינטרא

 



 לוגו חברת התמלול                    עיריית רעננה                                                                     
 9.11.2021מן המניין ישיבת מועצה 

 
 

 180 
 

 אני רוצה להמשיך את דבריי.  גב' מירב מאיר: 

 

 לעניין.   תשובה : מר מיכאל רייזמן

 

 אומר לך, האחרון שיכול לחנך אותי, זה אתה מיכאל רייזמן.  מר חיים ברוידא: 

 

 תשובה לעניין.   : מר מיכאל רייזמן

 

גף הספורט אם לא יצביע, זה הדבר אדם שיושב מולי, ודורש ממני לקבל את א א: מר חיים ברויד

 הכי גרוע שיכול להיות.  

 

 ד אחד מנסה, תגיד, אתה אח גב' רונית ויינטראוב: 

 

  תקשיב, מיכאל רייזמן, אני, גם אם אני אשב פה לבד! מר חיים ברוידא: 

 

מתביי : מר מיכאל רייזמן מימינך  שיושבת  החבורה  עכשיו. לפחות  אומר  שאתה  ממה  ממך,  שת 

 , היא מסמיקה. היא מסמיקה

 )מדברים ביחד(  

 

, ואתם, כל החבורה הזאת, גם אם אני אשב פה לבד, אף אחד לא יסחט אותי מר חיים ברוידא: 

 רבותיי, 

 

 אף אחד לא סוחט אותך.   : מר מיכאל רייזמן
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 ברבור שלכם, זה הכול.  אתם לא תהיו במועצת העיר הבאה. זו שירת ה מר חיים ברוידא: 

 

 כי אתה מוכר אותנו.     :מר ניר קריסטל

 

 אתה מכרת אותנו.   : מר מיכאל רייזמן

 

 לא סיימתי.  גב' מירב מאיר: 

 

 אבל מה, אני אסור לי ללכת לעשות פיפי?  יים ברוידא: מר ח

 

 הוא לא רצה להפריע לה.  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 אמיתי?   הוא יושב ראש הישיבה, תגיד לי, אתהע לה? מה זה לא רצה להפרי   :מר ניר קריסטל

 

 לא היה נעים לו להפריע לה.   :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 יאל, יש כללים, בוא, לא מכובד.  מה? אריאל, אר   :מר ניר קריסטל

 

 תסיימי,  מר חיים ברוידא: 

 

 אז תנו לי לדבר.   גב' מירב מאיר: 

 

 תסיימי, יאללה, קדימה.   מר חיים ברוידא: 
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 פשוט לא אמיתי.     :מר ניר קריסטל

 

 אפשר גם להגיד 'טעיתי'.   : יכאל רייזמןמר מ

 

כיו גב' מירב מאיר:  אבל  אחרים,  דברים  להגיד  רציתי  חדשה  אז  הכי  המועצה  חברת  שאני  ון 

שהנהלת העיר אומרת ראש העיר, כבוד ראש העיר, ראש    –פה, למדתי פה כמה דברים הערב. אחד  

תושבי העיר, ולסיום אני רק אגיד,  יה מתעלמים, באופן בוטה, מנציגים של רוב  העיר וחברי הקואליצ

 שהנבואה ניתנה לשוטים, ואנחנו עוד לא יודעים מי ישב פה. 

 

 מצוין, יפה מאוד. אוקיי. הלאה, מי רוצה עוד? ניר, בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, שנייה.    :מר ניר קריסטל

 

 ניר.  מר חיים ברוידא: 

 

כש   :ניר קריסטלמר  אתחיל  אני  לי,  תפריעו  אני  אל  אחרת  כי  לי,  תפריעו  ואל  שקט.  פה  יהיה 

 אקח זמן פציעות.  

 

 ימה.  ניר, תתחיל, קד מר חיים ברוידא: 

 

עמוד השדרה של הארגון הוא העובדים והמנהלים שלו. כך בכל ארגון. עיריית    :מר ניר קריסטל

ת, ולרעננה יש  חב של עובדים מדיסציפלינות שונות ומגוונורעננה כארגון ציבורי, מתאפיינת במגוון ר

 בעיה אחת גדולה ומרכזית, ראש העירייה.  

ו אינסופית של מנהלות  בריחה  יש  על  מנהלים מוכשריםבגללו,  שגויסו  צעירים, אפילו כאלה  רובם   ,
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העסקים שעבדה במ ... של חברים שלך, מנהלת מינהלת  העיר הקודמת,  דוגמת אדריכלית  טה ידך, 

 חת מהן חברת ילדות שלך ופעילה במטה הבחירות. שלך, ואפילו שתי מזכירות הלשכה שלך, א

אלא מכל הסקטורים, והגיע הזמן לתת על זה   הבעיה חמורה, כי אין מדובר בבעיה של סקטור אחד,

 את הדין. 

אבל   פשוטים,  לא  בתנאים  הנשמה  את  פה  ונותנים  מצוינים  פה  והעובדים  עקומה,  לא  הרצפה 

במקצועיות שלהם, על דרישות לנאמנות פוליטית ולא עובדים מתלוננים על יחס מחפיר, על זלזול  ה

אתם יכולים ללכת. אז הגיע הזמן לתת  –קבועות כמו  על מקצועיות, על מינויים פוליטיים, על אמרות

 את הדין. אדוני, אתה אחראי לזה, והגיע הזמן שאתה הוא זה שתתפטר.  

 

 ם האלה. וקיי, תודה רבה. אני רוצה לענות על הדבריא מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, עוד לא סיימו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 , מותר לי. בסדר, אני רוצה לענות מר חיים ברוידא: 

 

 היועצת המשפטית אומרת?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, אני רוצה לענות עכשיו.  מר חיים ברוידא: 

 

 יימו?  לא, כולם ס : עו"ד תהילה סובל

 

 לא.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתה רוצה עכשיו? בסדר.   : תהילה סובל עו"ד
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 צה לענות ככה.  אני רוצה לענות, זכותי לענות. אני רו מר חיים ברוידא: 

 

שהייתי  גב' רונית ויינטראוב:  זה  איפה  אחד...  וחוק  המועצה,  לחברי  אחד  חוק  יש  חוק,  לא  חוק, 

 צריכה להגיע לבית משפט? 

 

 כחודש, תפסיקי להתעצבן.  חיים ברוידא:  מר

 

 איפה זה היה? זה ההכנות שעושים לך? שמעתי, שמעתי שזה ההכנות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יש לך דקה.    :י סלוצקיגב' דב

 

 יש לך דקה, חיים.     :מר ניר קריסטל

 

ת מר חיים ברוידא:  לאחר  וחצי  כחודש  חבר'ה,  ככה,  להשיב  מבקש  אני  דקות.  חילת  עשר 

הייתה לי עכשיו שיחה של התפרצות   –כולו אדום, ואומר לי  הקדנציה, נכנס אליי מנכ"ל העירייה,  

 בלתי רציונאלית של ניר קריסטל, 

 

 התחלת עם השטויות שלך?    :ניר קריסטלמר 

 

 והודיע לי, אני דואג לפטר אותך.  מר חיים ברוידא: 

 

 נכון, נכון. אתה יודע למה?    :מר ניר קריסטל
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 אחר כך,   מר חיים ברוידא: 

 

כי אתה הורית לו להנחות את העובדים שלי לעשות דברים בניגוד למדיניות    :למר ניר קריסט

 שלי. 

 

 לא חלפו,  ידא: מר חיים ברו

 

 כי אתה הורית לו.     :מר ניר קריסטל

 

 לא חלפו שבועיים,   מר חיים ברוידא: 

 

 ריך להתפטר, לא המנכ"ל. כי אתה הורית לו, ואתה זה שצ   :מר ניר קריסטל

 

 לא חלפו שבועיים.   : מר חיים ברוידא

 

 אתה זה שצריך להתפטר! הגיע הזמן!    :מר ניר קריסטל

 

 כה, חכה. לא חלפו שבועיים, מצלצל אליי גזבר העירייה, ח מר חיים ברוידא: 

 

 כל העובדים שאתה הנחית.    :מר ניר קריסטל

 

 שיו, אתה לא מבין מה קרה לי עכרייה ואומר לי, מצלצל אליי גזבר העי מר חיים ברוידא: 

 

 לי תקציב. והורית לו לעצור    :מר ניר קריסטל
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 כולו היסטרי, צלצל אליי ניר קריסטל,  מר חיים ברוידא: 

 

 כן, שהורית לו לעצור לי תקציב.    :מר ניר קריסטל

 

 והודיע לי, אני עומד לפטר אותך.  מר חיים ברוידא: 

 

 ושה וחרפה. שום דבר לא פוליטי אצלך.  ב   :מר ניר קריסטל

 

 ביום אחד, אני נוסע ומגיע אליי,  חיים ברוידא:  מר

 

 כן,    :מר ניר קריסטל

 

ע אליי שמוליק, הנהג שלי, עם נייר די רטוב כי ירד גשם, ועליו היה כתוב  מגי מר חיים ברוידא: 

אנשים מסכנים   של  כזה  די  אנחנו  –בכתב  ברוידא,  חיים  מר  העיר  באגף    לראש  עובדים  של  קבוצה 

 חזות העיר, 

 

 אפשר להגיד לך משהו?     :יר קריסטלמר נ

 

 סובלים מיחס קשה של ניר קריסטל,  מר חיים ברוידא: 

 

 , אמרת לי שהנייר הזה מפוברק, 2019אתה בדצמבר    :ר קריסטלמר ני

 

 לפנות אליו,  מר חיים ברוידא: 
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 נגדך. אתה רק מוסיף לתביעת הדיבה    :מר ניר קריסטל

 

 בסדר.  מר חיים ברוידא: 

 

, 2020כי מה שאתה לא יודע, זה שאת הנייר הזה, מיכל הראתה לי באוגוסט     :קריסטלמר ניר 

 אני רוצה אותו בפייסבוק.   ושאלה אותי אם

 

 ... אתה הודעת שלא תיתן שיפגעו בעובדים.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתם ביחד תשבו בבית משפט.    :מר ניר קריסטל

 

 תן לנו עבודות שלא קשורות לעבודה שלנו,  ניר קריסטל צורח עלינו, נו  חיים ברוידא:  מר

 

 אתה יודע שזה פייק.     :מר ניר קריסטל

 

 כל הזמן אומר שיפטר אותנו.  ידא: מר חיים ברו

 

 אתה יודע שזה פייק, ואתה ממשיך, חתיכת שקרן.     :מר ניר קריסטל

 

 המנהלים באגף. חבר'ה, לא חלפה, ככה הוא עושה גם עם  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה אמרת לי שזה נייר פייק.    :קריסטלמר ניר 
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 אתה יורד נמוך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא חלפה,  דא: מר חיים ברוי

 

 לא רק שאתה יורד נמוך, אתה יורד מתחת לחוק.     :מר ניר קריסטל

 

ויטוריו מר חיים ברוידא:  אליי  מצלצל  קצרה,  תקופה  חלפה  לקבל  לא  הראשון  ביומו  שנכנס   ,

רעננה,   הזאת  בפארק  התמונה  את  עם   –ומקבל  שנכנס  החליט  ובעצמו,  בכבודו  קריסטל  ניר 

 , עושה שביל אופניים אתגרי. טרקטורון, לא שואל אף אחד

 

לא     :מר ניר קריסטל אומר?  אתה  לזה?  מה  אותך  את  הזמנתי  לך  אזמין  שאני  רוצה  אתה 

 המסמכים שאתה מעודכן? 

 

 לא נגמר הסיפור הזה,   חיים ברוידא: מר 

 

ויטוריו? אתה רוצה את המסמכים שאתה     :יר קריסטלמר נ להוציא לך את המסמכים? איפה 

 מעודכן? 

 

 לא נגמר הסיפור הזה,   ים ברוידא: מר חי

 

 למה אתה משקר לציבור?     :מר ניר קריסטל

 

 תקשיבו רגע, לא נגמר הסיפור הזה,  מר חיים ברוידא: 
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 אין לך בושה.     :קריסטלמר ניר 

 

 נגולה.  תחילת הקדנציה, ניר פונה אליי ומבקש ממני לפטר את יוסי  מר חיים ברוידא: 

 

 מת על הסכם! שיהיה הסגן שלך!  ואיתו חת   :גב' דבי סלוצקי

 

 את יוסי נגולה, שימשיך, אני צריך את זה לבית משפט.    :מר ניר קריסטל

 

נ מר חיים ברוידא:  ליוסי  אומר  קיבל  –גולה  הוא  אני  אבל  ממך,  מרוצה  מאוד  הנחיה  אני  תי 

 לפטר אותך. יוסי נגולה מעיד על הדברים האלה,  

 

 על ידי,  יוסי נגולה לא פוטר   :מר ניר קריסטל

 

 אני ממשיך הלאה ומספר.   מר חיים ברוידא: 

 

 פוטר על ידך.   :מר ניר קריסטל

 

 סי נגולה,  אני ממשיך הלאה ומספר. לא נגמר יו מר חיים ברוידא: 

 

 זב.  שקר, שקר וכ   :מר ניר קריסטל

 

  -ניר קריסטל רוצה לפטר גם את ערן רובין, והוא כותב לי  מר חיים ברוידא: 

 

 כן?    :טלמר ניר קריס
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 על כן אני מבקש,   מר חיים ברוידא: 

 

 נכון.    :מר ניר קריסטל

 

 כי תפקידו של ערן רובין,   מר חיים ברוידא: 

 

 תיים. יס   :מר ניר קריסטל

 

 סתיים לאלתר. בעיריית רעננה י מר חיים ברוידא: 

 

 הוא רק היה הגון, ובא ואמר לי שאמרת לו לעשות הפוך ממני.    :מר ניר קריסטל

 

נגמר   מר חיים ברוידא:  לא  האלה.  הדברים  וכל  ביניים  תקופת  תתקיים  לא  כי  מבקש  אני 

 הסיפור הזה, 

 

 לאנשים לעשות הפוך!   תגיד לי, אתה ישבת ואמרת   :מר ניר קריסטל

 

 א נגמר הסיפור הזה, מפקדת תחנת משטרת רעננה, יהלומית, ל מר חיים ברוידא: 

 

 מה היא כתבה?  כן, אתה רוצה לראות   :מר ניר קריסטל

 

 ניר קריסטל פונה אליה,   מר חיים ברוידא: 
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 זאת שננזפה בשער של פארק רעננה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 על ידי ראש העיר.   כן,   :מר ניר קריסטל

 

 לא יודע על מה מדובר. ניר קריסטל מבקש ממנה,  אני מר חיים ברוידא: 

 

 ... אין לי בעיה, אתה רוצה ללכת   :מר ניר קריסטל

 

 אני מתביישת שכראש עיר אתה מתנהג ככה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אל תתביישי.  מר חיים ברוידא: 

 

   אני מתביישת. גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ניר קריסטל מבקש...   מר חיים ברוידא: 

 

 חיים, תעצור, אני מתביישת שאתה ראש עיריית רעננה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

הכול כתוב פה, מבקש, ניר קריסטל מבקש מיהלומית מידע, והיא אומרת לו   מר חיים ברוידא: 

   -מידע חסוי. אז ניר קריסטל כותב לה  –

 

 לא, לא.    :מר ניר קריסטל

 

 ד. אם לא תחזרי, הכול מתוע  מר חיים ברוידא: 
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 הכול מתועד באמת.     :מר ניר קריסטל

 

 מפקד משטרת כפר סבא, ניצב משנה,  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה רוצה לראות...     :מר ניר קריסטל

 

היום באחת משעות הבוקר, סגן ראש העיר    –ניצב משנה יורם ברינה כותב לי   מר חיים ברוידא: 

קריסט ומאייםניר  השיטור  במפקדת  בוטה  באופן  משתלח  העירוני,   ל  השיטור  שיטת  את  לפרק 

 ולהעביר את משטרת השיטור, כמו שהוא איים לפטר אותם. 

 

 כן.    :קריסטל מר ניר

 

 ניר יצא מפרופורציה, מאיים,   –זה לא נגמר  מר חיים ברוידא: 

 

 'הי אחי'?  יורם ברינה, אתה רוצה לראות שהוא כותב לי   :מר ניר קריסטל

 

 אני מסכים, אך מגנה את התנהגותו של ניר קריסטל.   הוא משתלח. מר חיים ברוידא: 

 

 חתיכת... תמשיך, תמשיך,    :מר ניר קריסטל

 

 לא נגמר בזה.  מר חיים ברוידא: 

 

 יש לך עוד חומרים שאתה אוסף?    :מר ניר קריסטל
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אדם   מר חיים ברוידא:  בן  על  חומר,  עליו  פה  יש  עם  חבר'ה,  להסתדר  יודע  לא  שאני  שאומר 

 אנשים. 

 

ממשלה    :ר ניר קריסטלמ משרדי  ממך,  הולכים  מועצה  חברי  לי,  תקשיב  מסתדר.  לא  אתה 

 בדים הולכים ממך. הולכים ממך, עו

 

 אף אחד לא הולך ממני.   מר חיים ברוידא: 

 

 החברים שלך לא הולכים ממך, מה נשאר?     :מר ניר קריסטל

 

 אחד.  אף מר חיים ברוידא: 

 

 עיד על עצמך שתישאר פה לבד.  מה נשאר? ואתה מ   :מר ניר קריסטל

 

ע מר חיים ברוידא:  איומים,  של  סדרה  אותי.  לבחון  לא  בחום  העיר  ממליץ  ראש  סגן  ידי  ל 

 שמאיים ומטיל מורא,  

 

 על מי?    :מר ניר קריסטל

 

 על העובדים. אתה האיש האחרון,  מר חיים ברוידא: 

 

 את מי הם רוצים.   וא נעשה התערבות, תעשה סקר בקרב העובדים,ב   :מר ניר קריסטל
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 האחרון.  מר חיים ברוידא: 

 

 למד אותי.  תעשה סקר בקרב העובדים, אל ת   :מר ניר קריסטל

 

 האחרון שיכול להטיף לי מוסר.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא האחרון שיכול להטיף מוסר,    :מר ניר קריסטל

 

 ן שיכול להטיף מוסר. האחרו מר חיים ברוידא: 

 

 י אתה, אתה הלכת לעובדים ואמרת להם לעשות הפוך ממה שאני...  כ   :מר ניר קריסטל

 

 רוצה לדבר? קדימה, בבקשה אלי.   בבקשה, מי עוד מר חיים ברוידא: 

 

 פשוט חצוף, ירדת לרמה שתעלה לך בבחירות הבאות, תאמין לי.    :מר ניר קריסטל

 

 . מאה אחוז מר חיים ברוידא: 

 

 בושה וחרפה.     :מר ניר קריסטל

 

 איילת, בבקשה.   ים ברוידא: מר חי

 

משפט אני אוכיח לך   תאמין לי שאתה תממן לי את הקמפיין הבא, כי בבית   :מר ניר קריסטל

 את השקרים שלך.  
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 לא צריך כל כך הרבה,   מר חיים ברוידא: 

 

? מה אתה חושב שאתה היחיד  תאמין לי, למה אתה חושב, שאצלי אין תיעוד   :מר ניר קריסטל

 סמכים?  שיודע להוציא מ

 

 תפסיק, תפסיק כבר. אוקיי, יאללה.  מר חיים ברוידא: 

 

דרך אגב, אתה טוען, רגע סליחה, מותר לי להגיב על מה שאתה  אני אראה לך,     :מר ניר קריסטל

 אמרת. 

 

 זה לא מוסיף כבוד לאף אחד, מה קרה לכם?   : ענבר הוכברג גב'

 

 זה לא מוסיף כבוד.     :יסטלמר ניר קר

 

 תראו איך אתם מדברים, די!  : ברגענבר הוכ גב'

 

העיר...   :מר ניר קריסטל ראש  שעומד  כבוד  מוסיף  לא  את   ומפיץ  זה  פיטרתי  לא  אני  שקרים. 

 יוסי... 

 

 אתה הרמת להנחתה, וקיבלת.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני אין לי בעיה, הכול בסדר, חיים ברוידא. הכול בסדר.    :מר ניר קריסטל

 



 לוגו חברת התמלול                    עיריית רעננה                                                                     
 9.11.2021מן המניין ישיבת מועצה 

 
 

 196 
 

 רגע, שנייה, איילת, חיים הערה,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 קדימה איילת,   מר חיים ברוידא: 

 

 ם, הערה בסוגריים,  חיי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 איילת בבקשה, איילת, קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 צוף וגם... שירשם שאתה גם ח   :מר ניר קריסטל

 

 לא תדברי, לא יהיה. איילת, אם  מר חיים ברוידא: 

 

 רן! יכול להירשם בפרוטוקול, מבחינתי, שאתה גם חצוף וגם שק   :מר ניר קריסטל

 

 אלי, פעם ראשונה.   :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 רגע, איילת רוצה לדבר. צריך שיהיה שקט.      :דובר

 

 איזה רמה.  : ענבר הוכברג גב'

 

שקיפות     יילת ארז סגן:גב' א על  לדבר  רוצה  העתירה  אני  את  להזכיר  רוצה  אני  העיר.  לתושבי 

תירה, ואני רוצה לומר שבית המשפט לבית המשפט, נאמר לתושבי העיר שבית המשפט דחה את הע
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 לא דחה את העתירה, הוא מייתר את העתירה. וזה משהו שצריך לדייק בו.  

 

 ככה כתוב, מחק וייתר.   מחק וייתר אותה. מר חיים ברוידא: 

 

 , קיבל את הטענות. 1למה? כי המשיב    :מר ניר קריסטל

 

 בדיוק.    גב' איילת ארז סגן:

 

 חת כסף ציבורי, וסיפרת לציבור שקר.  ואתה לק   :מר ניר קריסטל

 

 אני סבור כי העתירה התייתרה ואני מורה על מחיקתה.   :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 יבור. א התייתרה? אתה מזלזל באינטליגנציה של הצלמה הי   :מר ניר קריסטל

 

 מר?  הרי זה מקרה נדיר, שבו בית משפט לא מקבל עתירה כזו, ומה זה או :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 אריאל, די, אתה מנכ"ל העירייה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, אבל למה אריאל? בוא.   : ארז ברטמר 

 

ים, אז את איילת, את חברה שלכם לראש אתם לא מכבדאתם לא מכבדים   : ענבר הוכברג גב'

 קדימה. 

 

 זהו, סיימת?   :מר אלי אלוש
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 לא, רגע.    גב' איילת ארז סגן:

 

 סליחה.   :מר אלי אלוש

 

 אני חושבת שזכות הציבור לדעת גם את עניין המטרו שלא מגיע למועצה,     גב' איילת ארז סגן:

 

 המטרו היה במועצה!   מר חיים ברוידא: 

 

 ים דקות, את ישבת שם, היה במועצה, חמיש :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 חמישים דקות הרצאה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ת את זה?  מה, שכח :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 ישיבת מועצה, על מסך ענק.  מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה, היא מתכוונת למה שקרה אחרי הדיונים, לא נכון.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

לי     :ר ניר קריסטלמ כותבים  כרגע  הכול    –עובדים  עובדים  המכתב.  את  המציא  הוא  שקר, 

 שולחים לי עליך.  

 

ה   גב' איילת ארז סגן: פה  יש  על  עדיין  מיודעים  לא  אנחנו  עליהם.  מודעים  לא  שאנחנו  ליכים 

 ההליכים. 
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 אתם מעודכנים מצוין.   מר חיים ברוידא: 

 

 דקות, על מה אתם מדברים?   50הרצאה של הייתה פה  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 אני מדברת על אחרי, על כל ההליכים שקורים אחרי.    ב' איילת ארז סגן:ג

 

 גלוי. הכול  מר חיים ברוידא: 

 

 חבר'ה, נתן על זה חיים עדכון כמה פעמים, איילת, זה לא נכון.  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 א את זה בפייסבוק,  אני לא רוצה אבל לקרו   גב' איילת ארז סגן:

 

 לא בפייסבוק.  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 אלי, בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 מועצה.  בפתח דבר שלו בישיבות :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 אוקיי, בבקשה, איילת, סיימת?  מר חיים ברוידא: 

 

יור, של המטרו,  יחידות ד  5000-אוקיי, אני חושב שיש לכל העניין הזה של ה   גב' איילת ארז סגן:

יטית ומשמעותית על אופי העיר הדמוגרפיה, תחבורה ועוד. החלטות יש לסעיפים האלה השפעה קר

 ואינן מגיעות.  מסוג זה חייבות להגיע למועצה, 
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 תודה. אלי, בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 דקה, אני מפעיל את הדקה.   : לורן עייאשמר 

 

 תענה, תשיב.תתחיל,  אלי, בבקשה. מר חיים ברוידא: 

 

'יש פה    –ט מספר משפטים שצרבו אותי עד היום, ואני מקריא  אני רוצה לצט  :מר אלי אלוש

ים שבפוליטיקה הכול מותר, את זה אני מבקשת להוקיע',  מישהו שמשקר בגדול', 'יש כאלה שחושב

'צד צופים',  בנו  מסתכלים,  עלינו  דוגמא,  לשמש  עלינו  ציבור  כנבחרי  דווקא  יקר,  צדק 'ציבור  ק 

צולחת', 'רשעות זו הדירה שינה מעיניי ימים רבים', 'דמיינו   תרדוף', 'אני מאמינה שדרך רשעים לא

אה,   –ו חותם עכשיו על הסכם שהוא יפרוש, אבל הוא אומר  עכשיו שאתם עומדים במקומי, שמישה

 לא נכון, לא חתמתי, בא כוח הסיעה חתם'... 

ן בישיבת  ברתי לסיעה שלא נמצאת פה עכשיו, דרורה כהאני נזכר בדבריה המרגשים והנכוחים של ח

 מועצת העיר הראשונה,  

 

 עשר שניות.  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

ב  :מר אלי אלוש נכונים, צר לי שהאנשים 7.12.18  -שנערכה  . צר לי שבחרתי בשותפים הלא 

 האלה נבחרו,  

 

 נגמר, תודה.  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 ם האישי. ור שרצה שינוי, והם דאגו רק לעצמם ולמעמדלייצג ציב  :מר אלי אלוש
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 תודה רבה.  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 תודה רבה, חברים.   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, ארז.  ויינטראוב:  גב' רונית

 

 ארז, אתה רוצה להגיד?   מר חיים ברוידא: 

 

א  : ארז ברטמר  של  העבודה  את  מעריך  מאוד  מאוד  שאני  להגיד  רוצה  רק  הצוות  אני  נשי 

   המקצועי בעיריית רעננה.

 

 אני מצטרף.    :יר קריסטלמר נ

 

ל מר חיים ברוידא:  רעננה, לראות כמה תודה רבה חבר'ה, השגריר הצרפתי רצה לבוא במיוחד 

 אני נועל את הישיבה.  העיר מתפקדת יפה, אנחנו יורדים אליו למטה, תודה רבה לכם.

 

         

  ______________________          _ _____________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                

 


